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ROZPOCZĘŁY SIĘ INWESTYCYJNE ŻNIWA! 

W Kiełczu możemy podziwiać piękny ogród angielski

W Ciepielowie powstaje park Coraz bliżej końca przebudowy budynku dawnej poczty 
w Lubięcinie

W Polsce żniwa 
trwają przeważnie dwa 
miesiące, od połowy 
czerwca do sierpnia. 
Żniwa inwestycyjne w 
gminie wiejskiej Nowa 
Sól w tym roku będą 
trwały nieco dłużej. To 
ogrom ciężkiej pracy 
na rzecz mieszkańców, 
bo to właśnie z myślą 
o nich realizowane są 
kolejne wielomiliono-
we zadania. Z każdym 
rokiem widać progres, 
ale ten rok jest wy-

Nie od dziś wiadomo, 
że to właśnie ta miej-
scowość słynie z naj-
bardziej ukwieconych 
skwerków. Chyba nikt 
nie spodziewał się, że 
może być jeszcze pięk-
niej… a jednak! Nieza-
gospodarowany dotąd 
teren po starym placu 
zabaw, znajdujący się 
pomiędzy ulicą Spor-

Park w Ciepielowie 
będzie już piątym par-
kiem zrewitalizowa-
nym w naszej gminie. 
Zaaranżowany został 
m.in. na wzór tych w 
Nowym Żabnie i Lu-
bieszowie. Pomiędzy 
drzewami prowadzą 
alejki wykonane z na-
wierzchni mineralnej. 
Są też ławeczki, ko-
sze na odpady, tablice 
przyrodniczo-dydak-
tyczne, karmniki, bud-

Na budowie robota 
wre! Budynek po by-
łej poczcie w Lubięci-
nie zmienia się w oka 
mgnieniu. Efekty wi-
dać już gołym okiem. 
W ramach inwestycji 
realizowane są m.in. 
następujące zadania: 
rozbiórka wybranych 
elementów zagospoda-
rowania (dobudowanej 
klatki schodowej, bu-
dynków gospodarczych 
i technicznych – ko-
tłowni, nawierzchni 
utwardzonych, zbiorni-
ków bezodpływowych), 
przebudowa i rozbudo-
wa budynku oraz za-
gospodarowanie terenu 
wokół niego, w tym 
wykonanie nawierzchni 
utwardzonych, murków 
oporowych, uzbrojenia 
i ogrodzenia terenu, 
montaż elementów ma-
łej architektury i nasa-
dzenia zieleni. Wyko-
nawcą jest firma Usługi 

jątkowy pod wieloma 
względami. Przybędzie 
nowych miejsc do spo-
tkań i terenów zielo-
nych, zrewitalizowane 
zostaną stare obiekty, 
od podstaw będą wybu-
dowane również nowe 
budynki. To działania, 
dzięki którym zyska 
wiele miejscowości. To 
działania, które udo-

wadniają, że w tej gmi-
nie, jak w żadnej innej, 
spełniają się marzenia! 

12 stycznia 2023 r. 
wójt gminy Nowa Sól 
Izabela Bojko podpisa-
ła z Urzędem Marszał-
kowskim aneks do umo-
wy, będący kontynuacją 
inwestycji zrealizowa-
nych w poprzednich 
latach, tj. rewitalizacji 

czterech parków: Cypla 
w Jodłowie, Zielonego 
Amfiteatru w Lubięci-
nie, Parku Folwarcz-
nego w Lubieszowie i 
Ptasiej Ostoi w Nowym 
Żabnie. Wyżej wymie-
nione inwestycje oraz 
te, będące kontynuacją 
projektu, współfinanso-
wane są ze środków Eu-
ropejskiego Funduszu 

Rozwoju Regionalnego 
w ramach Regional-
nego Programu Ope-
racyjnego – Lubuskie 
2020. Dofinansowanie 
pokrywa 85% kosztów 
wymienionych niżej 
zadań. Dzięki temu za-
biegowi wiele zmienia 
się w krajobrazie naszej 
gminy. Część z nich jest 
już nawet na finiszu.

tową i Szkolną, zmienił 
się diametralnie. Po-
wstały tam ścieżki mi-
neralne, których pobo-
cza zostały obsadzone 
roślinnością i wyłożo-
ne korą. Zamontowa-
no ławeczki i kosze na 
odpady. Wybudowano 
też drewnianą pergo-
lę, która docelowo ma 
być porośnięta pnącza-

ki lęgowe dla ptaków i 
domki dla owadów. Te-
ren spełnia funkcję re-
kreacyjną i edukacyjną. 
Ponadto eksponuje wa-
lory przyrodnicze gmi-
ny wiejskiej. Znajduje 
się na uboczu miejsco-
wości, co sprawia, że 
panuje tam majesta-
tyczna cisza. Wartość 
zadania wyniosła 365 
tys. zł. Park w Ciepie-
lowie wykonała firma 
Wagner Factory. 

mi. Największy efekt 
robi jednak wyłożona 
kamieniami rzeczka, 
która przebiega przez 
samo centrum parku. 
Tuż nad nią znajduje się 
drewniana kładka. War-
tość tego zadania to 380 
tys. zł. Wykonawcą jest 
firma Usługi Budowla-
ne BUD-BIG Krzysztof 
Pultyn.

Rzeczka będzie posiadała pompę wody 
zasilaną z odnawialnych źródeł energii, 
tj. instalacji fotowoltaicznej.

Park w Ciepielowie będzie dodatkową 
atrakcją nie tylko dla mieszkańców, 
ale również dla wynajmujących dwór 
Leśna Enklawa. Znajduje się zaledwie 
kilkadziesiąt metrów od sali.

Remontowo – Budow-
lano – Mechaniczne 
Robert Kuczała. Odno-
wiony budynek będzie 
spełniać kilka funkcji, 
w tym Gminnego Cen-
trum Informacji Przy-
rodniczej, mediateki i 
co chyba najważniejsze 
dla mieszkańców tej 
części gminy - dele-
gatury Urzędu Gminy, 
w której będzie można 

załatwić wiele spraw 
bez zbędnej wyprawy 
do Nowej Soli. Koszt 
tej inwestycji to z kolei 
blisko 2 mln zł, ale pra-
wie 1,5 mln zł to pienią-
dze unijne otrzymane w 
ramach dofinansowania 
z Urzędu Marszałkow-
skiego Województwa 
Lubuskiego. Wkład 
własny Gminy wynosi 
0,5 mln zł.

Roboty przy dawnym budynku poczty jest sporo, 
bo trzeba było zacząć praktycznie od podstaw.
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Zmienia się krajobraz „górki” w Lubięcinie

Nowy duch dawnych dworców

Podczas gdy na dole 
trwa przebudowa budyn-
ku po dawnej poczcie, 
to na górze, tuż przy 
kościele św. Katarzyny 
trwa rewitalizacja tere-
nu, dzięki której poprawi 
się nie tylko jego funk-
cjonalność, ale również 
wizualna otoczka zrewi-
talizowanej świątyni i 
sam dostęp do niej.  To 

dopełnienie wieloletnich 
starań o przywrócenie 
zabytku do użytku. Gór-
ka wkrótce zmieni się nie 
do poznania i z pewno-
ścią zachwyci niejednego 
miłośnika malowniczych 
krajobrazów. Plan na za-
gospodarowanie terenu 
znajdował się w zaso-
bach gminy od kilku do-
brych lat, ale w końcu się 

urzeczywistnia. Wzgórze 
zostanie zagospodaro-
wane poprzez  budowę 
alejek parkowych i scho-
dów oraz montaż takich 
elementów jak drew-
niana pergola parkowa, 
ławki z oparciem, stojaki 
na rowery i kosze na od-
pady. Całości dopełnią 
nasadzenia roślinności, 
w tym winorośli oraz 

Dzięki dofinansowa-
niu, które Gmina pozy-
skała z Urzędu Marszał-
kowskiego, zmieniają 
się też dawne dworce 
kolejowe, w sąsiedztwie 
których przebiega ścież-
ka rowerowa „Kolej 
na rower”.  Po tym jak 
zlikwidowano linię ko-
lejową nr 371, dworce 
ulegały licznym znisz-
czeniom i dewastacji. 
Miejsca, które niegdyś 
tętniły życiem, zosta-
ły pozostawione same 
sobie. Ścieżka rowero-
wa cieszy miłośników 
aktywnego spędzania 
czasu wolnego oraz 
daje taką możliwość 
przemieszczania się po-
między miejscowościa-
mi, o której wcześniej 
można było pomarzyć. 
Największymi jej atu-
tami są przede wszyst-
kim bezpieczeństwo, 
dogodne warunki do po-
dziwiania okolicznych 
widoków oraz populary-
zacja rowerowego ruchu 
turystycznego. Jednak 

nie wszystko wyglądało 
tak pięknie. Niszczejące 
dworce były nieodłącz-
nym i stale powtarza-
jącym się elementem 
największej atrakcji tu-
rystycznej w powiecie. 
Na szczęście jest nam 
dane być świadkami 
historii, która odmie-
nia ten bieg wydarzeń. 
Dzięki licznym sta-
raniom Wójta Gminy 
Nowa Sól Izabeli Bojko, 
kilka lat temu Gmina 
przejęła nieodpłatnie od 
Polskich Kolei Państwo-
wych Spółki Akcyjnej z 
siedzibą w Warszawie 
nieruchomości znaj-
dujące się w Lipinach, 
Ciepielowie i Lubięci-
nie. Od kiedy dworce 
zostały przekazane w 
ręce Gminy, pojawiła się 
szansa na przywrócenie 
ich do życia. Dworce 
zostały zabezpieczone 
przez pracowników Re-
feratu Gospodarczego, 
a w dziale inwestycji 
rodziły się koncepcje 
nadania im nowych 

oświetlenie terenowe. 
Dodatkową atrakcją bę-
dzie półokrągły placyk 
z lunetą obserwacyjną. 
Tą część inwestycji, za 
blisko1,9 mln zł, wyko-
nuje firma TAXUS-Mał-
gorzata Guran z Zielonej 
Góry. Natomiast budową 
ciągu pieszo-jezdnego 
wewnętrznego stano-
wiącego dojazd do przy-
kościelnego cmentarza 
zajęła się firma Wagner 
Factory.  Jej zadaniem 
jest rozbiórka istniejącej 
jezdni z płyt betonowych 
ażurowych, poszerzenie 
jezdni do szerokości 3,5 
m, budowa obustronnych 
utwardzonych pobo-
czy, budowa ścieku oraz 
zjazdu na drogę gminną. 
Przebudowana droga ma 
zapewnić poprawę bez-
pieczeństwa pieszych i 
pojazdów poruszających 
się w kierunku kościo-
ła, ułatwienie dojazdu 
i dojścia do cmentarza 
i kościoła, prawidłowe 
odwodnienie ciągu, po-

prawę bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego oraz 
ciągłość komunikacyjną 
z alejkami parku przy-
kościelnego. Koszt tej 
części inwestycji to bli-
sko 1,006 mln zł. War-
to w tym miejscu także 
przypomnieć, że kościół 
św. Katarzyny przez 
wiele lat był wycofany 
z użytku. Ostatnie msze 
św. odprawiano tam w 
latach czterdziestych 
ubiegłego wieku. Później 
obiekt popadał w ruinę. 
Dopiero dzięki licznym 
staraniom wójta gminy 
Nowa Sól Izabeli Bojko 
zrealizowane zostały in-
westycje, dzięki którym 
do kościoła znów mogą 
uczęszczać wierni. Kon-
strukcja budynku została 
wzmocniona. Odrestau-
rowano też między inny-
mi dach, elewację, ołtarz 
i zabytkowe witraże. Za-
gospodarowanie terenu 
wokół kościoła będzie 
dopełnieniem wszystkich 
wcześniejszych działań. 

Z wykarczowanej górki wyłonił się widok na dwa lubięcińskie jeziora

-Ciepielów będzie moż-
liwe przeprowadzenie 
interaktywnych zajęć 
z przyrody i biologii, 
tzw. „żywych” lekcji 
dla uczniów z okolicz-
nych szkół i wszystkich 
zainteresowanych tą 
tematyką osób. Stacjo-
narne i interaktywne po-
moce edukacyjne ukażą 
spectrum różnorodności 
gminy: ptaków, ssaków, 
gadów, płazów, bezkrę-
gowców, ryb, uwarun-
kowań przyrodniczych, 
ukształtowania terenu, 
warunków geologicz-

nych i hydrologicz-
nych. Co istotne dla 
zwiedzających, miejsca 
te będą udostępniane 
bezpłatnie. Możliwe, że 
w sezonie letnim, przy 
dworcach będzie można 
dodatkowo skorzystać 
z punktów z napojami i 
słodkościami. 

- Te inwestycje to 
przede wszystkim wiel-
ka szansa dla obiektów, 
które popadały w ru-
inę na naszych oczach. 
Dworce już są w opła-

(ciąg dalszy na stronie 4.)

Remont dworca Rudno-Ciepielów ruszył 
pełną parą również w środku

funkcji. Z pomocą znów 
ruszyły środki unijne i 
to w dużej mierze one 
nakreśliły koncepcję 
rewitalizacji dworców. 
Program, z którego 
Gmina otrzymała dofi-
nansowanie skierowany 
jest na ekologię, przy-
rodę i turystykę. Stąd 
też pojawił się pomysł 
na przebudowę dwor-
ców w centra edukacji 
ekologicznej. Oba będą 
nosiły nazwę „Stacja 
Przyroda”. W Lipinach 
znajdziemy m.in. salę 
edukacyjno-konferen-
cyjną i pomieszczenia 
mające charakter eks-
pozycji stałych i czaso-
wych, pełniących funk-
cję początku ścieżki 
edukacyjno-przyrodni-
czej z informacjami nt. 
drzew występujących 
na terenach gminnych 
parków, roślin runa par-
kowego, roślin chronio-
nych, ptaków pól i łąk, 
ptaków rodzimych chro-
nionych, drzew i roślin 
miododajnych. Nato-
miast w dworcu Rudno-
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Wójt Izabela Bojko oraz Mieszkańcy gminy wiej-
skiej Nowa Sól składają serdeczne podziękowania 
Zarządowi Województwa Lubuskiego, na czele z 
Marszałek Elżbietą Anną Polak i Członkiem Zarządu 
Marcinem Jabłońskim za otrzymane wsparcie fi-
nansowe ze środków Europejskiego Funduszu Roz-
woju Regionalnego w ramach Regionalnego Pro-
gramu Operacyjnego – Lubuskie 2020. Dzięki temu 
dofinansowaniu możemy zrealizować aż 7 nowych 
inwestycji wspierających kapitał przyrodniczy i 
podnoszących atrakcyjność naszej gminy.

(ciąg dalszy ze strony 3.)

kanym stanie i podej-
rzewam, że za kilka lat 
nadawałyby się tylko 
do rozbiórki, zagraża-
jąc zatrzymującym się 
przy nim rowerzystom 
i osobom, które się tam 
włamują. Dzięki prze-
budowie ocalimy bu-
dynki będące częścią 
historii naszego regio-
nu, podniesiemy atrak-
cyjność gminy i samej 
ścieżki rowerowej. Żal 
byłoby nie skorzystać 
z unijnych środków, 
zwłaszcza gdy pozyska-
ne przez nas dofinan-

sowanie wynosi 85% 
ponoszonych kosztów. 
– wyjaśnia wójt Izabela 
Bojko.

Przebudową dworca 
w Lipinach zajmuje się 
Zakład Produkcyjno-
-Usługowy MAG-BUD 
z Kożuchowa. Jej koszt 
wynosi blisko 3 mln 
zł. Natomiast dworzec 
Rudno-Ciepielów został 
powierzony w ręce fir-
my Usługi Remontowo 
– Budowlano – Mecha-
niczne Robert Kuczała z 
Głogówka. Rewitaliza-
cja tego dworca została 
wyceniona na niespełna 
2 mln zł.

W Lipinach trwają prace porządkowe oraz związane z wymianą pokrycia dachowego

Niebawem zaczną się prace w Chełmku!

W Lubięcinie powstaje przedszkole i klubik dziecięcy

Ostatnią inwestycją 
realizowaną na terenie 
gminy wiejskiej Nowa 
Sól w ramach projektu 
pt. „Wsparcie kapitału 
przyrodniczego regio-
nu poprzez udostępnia-
nie zasobów przyrodni-
czych w Gminie Nowa 
Sól”, współfinansowa-

nego ze środków Eu-
ropejskiego Funduszu 
Rozwoju Regionalnego 
w ramach Regionalne-
go Programu Operacyj-
nego – Lubuskie 2020, 
jest „Zagospodarowa-
nie plaży w Chełmku”. 
Firma Wagner Factory 
zrealizuje zamówienie 

Budowa przedszkola i 
klubiku dziecięcego w Lu-
bięcinie to odpowiedź na 
ogromne zapotrzebowanie 
powstania dodatkowych 
miejsc w placówkach 
edukacyjnych, również  
dla maluszków od 1 do 

3 roku życia. Obiekt bę-
dzie przede wszystkim 
nowoczesny i zapewni 
blisko  100 miejsc dla 
dzieci. 12 kwietnia br. 
zawarta została umowa 
pomiędzy Gminą Nowa 
Sól, reprezentowaną przez 

3 kwietnia wójt gminy Nowa Sól Izabela Bojko 
podpisała umowę z firmą Wagner Factory, która 
na rewitalizację plaży w Chełmku ma równe 180 
dni od dnia podpisania umowy.

w systemie „zaprojek-
tuj i wybuduj”, pole-
gające na opracowaniu 
dokumentacji projek-
towej i wykonaniu na 
jej podstawie robót bu-
dowlanych. Rewitali-
zacja plaży w Chełmku 
będzie kosztować bli-
sko 676 tys. zł, z cze-
go 250 tys. zł stanowić 
będzie dofinansowanie. 
Inwestycja całkowicie 
odmieni istniejącą pla-
żę, a co za tym idzie 
pozytywnie wpłynie na 
wizerunek miejscowo-
ści zlokalizowanej tuż 
przy jeziorze. Zadanie 
będzie polegało m.in. 
na przebudowie do-
jazdu i wybudowaniu 

miejsc parkingowych, 
budowie tarasu, scho-
dów na skarpie, w tym 
pomostu, jak również 
montażu nowych urzą-
dzeń rekreacyjnych. 
Teren w Chełmku tuż 
po wakacjach będzie 
zagospodarowany tak 

jak w pozostałych miej-
scowościach rekreacyj-
nych naszej gminy, tj. 
Jeziornej, Jodłowie czy 
Lubięcinie. Ta inwesty-
cja to kolejny dowód na 
to, że w małych miej-
scowościach też sporo 
się dzieje.

BUDUJEMY PRZYSZŁOŚĆ GMINY
Gmina Nowa Sól otrzymała dofinansowania z Polskiego Ładu na budowę 
dwóch obiektów – Przedszkola i klubiku dziecięcego w Lubięcinie oraz sali 
gimnastycznej w Lubieszowie. To sztandarowe inwestycje realizowane jedno-
cześnie po dwóch stronach Odry. 

- Jest nas w gminie 
coraz więcej, to cieszy. 
Musimy teraz sprostać 
wyzwaniu postawione-
mu przez rodziców. Na 
szczęście udało nam 
się pozyskać dofinan-
sowanie, dzięki czemu 
nie bierzemy wszyst-
kich kosztów na barki 
gminy. Po raz kolejny 
mamy szansę udowod-
nić, że nie ma u nas 
rzeczy niemożliwych. 

Nie zwalniamy tempa 
i intensywnie pracuje-
my nad tym, aby stale 
rozwijać nasze szkoły i 
przedszkola. Jednocze-
śnie trwa budowa sali 
gimnastycznej przy 
szkole w Lubieszowie. 
Trwają również stara-
nia, aby powstała sala 
gimnastyczna w Przy-
borowie. Mam nadzie-
ję, że kiedy skończymy 
te inwestycje, rozpocz-

niemy kolejne! – ko-
mentuje wójt Izabela 
Bojko. 

Izabelę Bojko-Wójta 
Gminy Nowa Sól, przy 
kontrasygnacie Skarbnika 
Gminy – Justyny Antec-
kiej-Klimek, a Z.P.H.U. 
MAT-BUD Zakładem 

(ciąg dalszy na stronie 5.)
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Ruszyła budowa sali gimnastycznej w Lubieszowie
W Lubieszowie ruszyła 

długo wyczekiwana budo-
wa nowej sali gimnastycz-
nej. Obecna salka nie speł-
nia wymogów i potrzeb. 
Koszt tej inwestycji to 
blisko 5 mln zł. Niecałe 3 
mln zł to kwota dofinanso-
wania pozyskanego przez 
Gminę w ramach środków 
Rządowego Funduszu 
Polski Ład: Program In-
westycji Strategicznych, 

a pozostałe 2 mln zł to 
wkład własny Gminy. 
Wykonawcą jest firma 
Wagner Factory. Rozpo-
częcie budowy przecią-
gnęło się w czasie z powo-
du długiego oczekiwania 
na uzyskanie wszystkich 
zgód, które były niezbęd-
ne przy realizacji zadania 
w formule zaprojektuj i 
wybuduj. Na szczęście 
pod koniec maja prace ru-

szyły pełną parą, a 18 lipca 
br. nastąpiło wmurowanie 
kamienia węgielnego pod 
budowę sali. 

- To jest historyczny 
moment dla tej placówki 
oświatowej, zważywszy 
na to, że jeszcze kilka 
lat temu, za poprzednich 
władz ta szkoła kwalifi-
kowała się do zamknięcia. 
Jako Gmina kładziemy 
nacisk na rozwój placó-

(ciąg dalszy ze strony 4)

Ogólnobudowlanym Piotr 
Mickiewicz, reprezento-
wanym przez Piotra Mic-
kiewicza-Właściciela. W 
tym ważnym momencie 
udział wzięła również dy-
rektor Zespołu Edukacyj-
nego w Lubięcinie – Ewa 
Drozdowska. Miejsce 
podpisania umowy nie 
było przypadkowe. To 
właśnie tuż za obecnym 
przedszkolem powstanie 
nowoczesny budynek, z 
którego będą korzystać 
najmłodsi mieszkańcy na-
szej gminy. Koszt budo-
wy przedszkola i klubiku 
dziecięcego w Lubięcinie 
to 8,2 mln zł, z czego 5 
mln zł to dofinansowanie 
ze środków Rządowego 
Funduszu Polski Ład: Pro-
gram Inwestycji Strate-
gicznych, a 1 mln zł z Pro-
gramu „Maluch+”. Nowy 
obiekt ma być oddany do 
użytku już w przyszłym 
roku.

- To historyczny mo-
ment i inwestycja jakiej w 
naszej gminie jeszcze nie 
było. Mimo, że przedszko-

le dopiero powstaje, to 
wielu rodziców już wyra-
ża chęć powierzenia swo-
ich maluszków pod naszą 
opiekę. Zainteresowanie 
jest bardzo duże i mam na-
dzieję, że zdołamy przy-
jąć wszystkich chętnych. 
Obiekt będzie przystoso-
wany na blisko 100 dzie-
ci. Jestem przekonana, że 
nowe przedszkole i klubik 
spełnią oczekiwania naj-
bardziej wymagających, a 
współpraca z wykonawcą 
będzie nam się układać 
wzorcowo, w końcu odda-
ję budowę w ręce rodzin-
nej firmy z 43-letnim do-
świadczeniem. – mówiła 
tuż po podpisaniu umowy 
wójt gminy Nowa Sól Iza-
bela Bojko. 

W budynku będą dwie 
sale przedszkolne i dwie 
sale klubiku dziecięcego 
dla maluszków od ukoń-
czenia 1 roku życia do 
ukończenia 3 roku życia. 
Klubik będzie dodatkowo 
wyposażony w sypialnię. 
Budynek będzie nowocze-
sny, o wysokim standar-
dzie, wyposażony m.in. 
w ogrzewanie podłogowe 

i klimatyzację, a także 
przystosowany do ko-
rzystania przez osoby ze 
szczególnymi potrzebami.  
Równie dobrze zapowia-
da się przyszły eko plac 
zabaw przy przedszkolu, 
który będzie urządzony 
w zgodzie z naturą, z na-
turalnych i ekologicznych 
materiałów, jak również 
z podziałem na strefy dla 
dzieci w różnym wieku. 
W projekcie przewidziana 
jest też budowa parkingu.

- Wszyscy zacieramy 
ręce i nie możemy do-
czekać się momentu, w 
którym wejdziemy do 
nowego budynku. To in-
westycja, która z pewno-
ścią się zwróci, bo to in-
westycja w wychowanie 
i kształtowanie młodego 
pokolenia, stanowiącego 
naszą przyszłość. Godne 
i nowoczesne warunki z 
pewnością pozytywnie 
wpłyną na rozwój dzieci, 
ale też na efekty pracy wy-
chowawców i całej kadry 
przedszkola. Wszyscy bar-
dzo dziękujemy Pani Wójt 
za realizację tej inwestycji 
i cieszymy się niezmier-

nie, że Gminie udało się 
pozyskać dofinansowanie, 
dzięki któremu nasze ma-
rzenia o nowym przed-
szkolu w końcu się zisz-
czą! – komentuje dyrektor 
szkoły w Lubięcinie, Pani 
Ewa Drozdowska.

25 lipca br. miał miej-
sce historyczny moment 
wmurowania kamienia 
węgielnego pod budowę 
nowego obiektu w Lubię-
cinie. - Za chwilę nastąpi 
uroczyste podpisanie aktu 
erekcyjnego, a następnie 
wmurowanie go w no-
wopowstający budynek 
żłobka i przedszkola. To 
jest historyczny moment 
dla nas, dla Lubięcina, 
ponieważ w naszej gmi-
nie, która liczy siedem 
tysięcy mieszkańców, po 
raz pierwszy powstaje taki 
wielki obiekt ze żłobkiem. 
– mówiła wójt Izabela 
Bojko, która następnie 
dodała: Rozhulaliśmy się 
w tym roku, bo tych in-
westycji trochę mamy na 
terenie gminy wiejskiej. 
Ten rok jest bardzo obfi-
ty w inwestycje, ale tak 
naprawdę chyba najwię-
cej zyskał Lubięcin. Tak 
niezmiernie cieszę się z 
tej inwestycji, bo zawsze 
kładliśmy bardzo duży na-

cisk na poprawę edukacji 
i całej infrastruktury spo-
łecznej w naszej gminie. 
Zaczęło się od rozbudowy 
przedszkola w Przyboro-
wie, rozbudowy dwóch 
szkół w miejscowościach 
Lubieszów i Przyborów, 
a kończymy w Lubięcinie. 
To wszystko robimy dla 
naszego młodego pokole-
nia!

Tuż po przemowach 
miało miejsce uroczyste  
podpisanie aktu erekcyj-
nego. Podpisy pod nim 
złożyli: Izabela Bojko 
Wójt Gminy Nowa Sól, 
Ewa Drozdowska dyrek-
tor Zespołu Edukacyjne-
go w Lubięcinie, Józef 
Kunysz Sołtys Lubięcina, 
proboszcz Marcin Mu-
szyński, Piotr Mickiewicz 
- wykonawca – Z.P.H.U. 
Mat-Bud Zakład Ogól-
nobudowlany, Katarzyna 
Fresel-Karwecka Studio 
Projektowania Wnętrz 
„Kreska”, Greta Macie-
jewska projektant 86’ Ar-
chitekci, Romuald Frąc-
kowiak inspektor branży 
sanitarnej, Marek Ka-
zieczko inspektor branży 
konstrukcyjno-budowla-
nej oraz Marek Meissner 
inspektor branży elek-
trycznej.

Na zdjęciu dyrektor Ewa Drozdowska oraz wójt Izabela Bojko w trakcie umieszczania aktu 
erekcyjnego w tubie, która została wmurowana w ścianę powstającego przedszkola

Budowa przedszkola ruszyła pełną parą, obiekt 
ma być otwarty już w przyszłym roku

wek oświatowych. W 
ubiegłej kadencji miała 
miejsce rozbudowa szkoły 
w Lubieszowie, a obecna 
liczba uczniów uczęszcza-
jących do szkoły pokazu-
je, że w tej części gminy 
jest rozwój i prokreacja. 
Mam nadzieję, że inwe-
stycja zostanie zrealizo-
wana zgodnie z planem i 
w czasie zostanie oddana 
do użytku. Dziękuję fir-
mie Wagner Factory, dzię-

kuję pani projektant, in-
spektorom, pani dyrektor, 
gronu pedagogicznemu  i 
pracownikom urzędu, bo 
bez was ani rusz!  Dzię-
kuję nowemu sołtysowi 
Lubieszowa za to, że mnie 
wspiera i dostrzega pozy-
tywne zmiany w swojej 
miejscowości. – mówiła 
na wstępie wójt Izabela 
Bojko.

(ciąg dalszy na stronie 6.)
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MILION NA REMONT KOŚCIOŁA PARAFIALNEGO W LUBIĘCINIE
W połowie lipca do 

naszej Gminy dotarła 
bardzo dobra wiado-
mość. Otrzymaliśmy 1 
mln zł dofinansowania 
z Rządowego Progra-
mu Odbudowy Zabyt-
ków na remont kościo-
ła pw. Najświętszego 
Serca Pana Jezusa w 
Lubięcinie. Program, 
z którego skorzystamy 
polega na bezzwrotnym 
wparciu inwestycji dot. 
renowacji i odbudowy 
zabytków. Dofinanso-
wanie może pokryć do 
98 proc. kosztów inwe-
stycji, udział własny 
samorządu to minimum 
2 proc.

- To bardzo dobra 
wiadomość dla miesz-

kańców Lubięcina i 
okolicznych miejsco-
wości. Dzięki otrzy-
manemu wsparciu w 
końcu uda nam się 
otworzyć kościół dla 
wiernych, którzy tak 
bardzo nie mogą się 
tego doczekać. Dobrze 
wiem, ile to dla nich 
znaczy, dlatego nigdy 
nie pozostawaliśmy 
bierni. Pozyskiwaliśmy 
środki z urzędu mar-
szałkowskiego, wspie-
raliśmy remont dotacja-
mi z gminy i własnymi 
siłami realizowaliśmy 
kolejne zadania. Udało 
nam się zrobić napraw-
dę wiele, by ocalić nasz 
zabytek. By dokończyć 
tego dzieła, potrzebo-

(ciąg dalszy ze strony 5.)

- Dziękuję Pani Wójt za 
determinację, za walkę o 
pieniądze, za to, że słucha 
głosu mieszkańców. To 
jest bardzo ważne, żeby 
nasze dzieci w godnych 
warunkach uprawiały 
sport. Obecna salka bar-
dzo ogranicza nasze moż-
liwości. Dzięki ciężkiej 
pracy Pani Wójt i wszyst-
kich Państwa, którzy przy-
czynili się do tej budowy, 
ta sala będzie taką wisien-
ką na torcie naszej szkoły 
w Lubieszowie. Bardzo 
dziękuję w imieniu swoim 
i całej społeczności szkol-
nej. – dziękowała dyrektor, 

Beata Artwińska.  Następ-
nie młodzi przedstawicie-
le przedszkola, wyrażając 
swą wdzięczność, wręczy-
li kwiatki wszystkim za-
proszonym gościom. Tuż 
potem głos zabrał wyko-
nawca, Pan Jerzy Wagner: 
Niezmiernie miło mi, że 
możemy realizować bu-
dowę tej sali, dla Państwa, 
dla Waszej miejscowo-
ści. Dziękuję za przemiłą 
współpracę. Mam nadzie-
ję, że będzie kontynu-
owana owocnie licznymi 
uśmiechami, a niedługo 
rozegramy wspólnie jakiś 
mecz! Sołtys Lubieszowa, 
Wojciech Sośnicki oficjal-
ne przemowy zakończył 

optymistycznymi słowa-
mi, kwitując krótko: Jest 
to duża inwestycja dla 
naszej małej wsi. Mam 
nadzieję, że z tej sali wyj-
dzie niejeden sportowiec, 
którego będziemy oglądać 
w telewizji.

Tuż po przemowach 
miało miejsce uroczyste 
podpisanie aktu erekcyj-
nego. Podpisy pod nim 
złożyli: Izabela Bojko 
Wójt Gminy Nowa Sól, 
Beata Artwińska dyrek-
tor SP im. Orła Białego 
w Lubieszowie, Wojciech 
Sośnicki Sołtys Lubieszo-
wa, ks Robert Tomalka, 
Jerzy Wagner  wykonaw-

ca - firma Wagner Fac-
tory oraz projektantka i 
inspektorzy wszystkich 
branż, współpracujący 
przy budowie sali. W ak-
cie erekcyjnym zostały 
zapisane m.in. następujące 
słowa: „W trosce o rozwój 
fizyczny uczniów i umoż-
liwienie dynamicznego 
upowszechniania wielu 
dyscyplin sportowych 
podjęto historyczną decy-
zję o budowie sali gimna-
stycznej w miejscowości 
Lubieszów. Niech projekt 
ten, realizowany dzięki 
niezwykłej życzliwości i 
wsparciu przedstawicie-
li władzy państwowej i 
samorządowej oraz ludzi 

zaangażowanych w po-
wstanie nowoczesnego 
obiektu sportowego, do-
brze służy propagowaniu 
sportu i rozwijaniu pasji 
nie tylko wśród młodzieży 
szkolnej, ale także miesz-
kańców gminy. Jako że 
pamięć ludzka jest ulotna, 
słuszne jest utrwalenie na 
piśmie zdarzeń ważnych, 
co niniejszym czynimy.”. 
W dalszej kolejności mia-
ło miejsce przejście na 
plac budowy, gdzie każ-
dy z zaproszonych gości 
przyłożył swoją rękę do 
wmurowania kamie-
nia węgielnego. Termin 
oddania inwestycji to 
31.12.2023 r.

Jak będzie wyglądała nowa sala gimnastyczna? 
Konstrukcja hali bę-

dzie stalowa, natomiast 
elewacja zostanie wyko-
nana z płyty warstwo-
wej. Aranżacja, zarówno 
wewnątrz budynku, jak 
i na zewnątrz będzie do-
minowała w kolorach 
bieli, szarości i zieleni. W 
nowym obiekcie o łącz-
nej powierzchni 700 m2 
znajdować będzie się sala 
gimnastyczna wielkości 
500 m2, szatnie dla dziew-
cząt i chłopców, toalety, 
pomieszczenia techniczne, 
magazyn, pomieszczenie 
dla nauczycieli wycho-

wania fizycznego oraz w 
pełni wyposażona siłow-
nia. W sali gimnastycznej 
będzie można zagrać m.in. 
w piłkę nożną, koszyków-
kę i siatkówkę, znajdą się 
w niej też tablice elek-
troniczne. W projekcie 
zastosowano rozwiązania 
proekologiczne, tj. montaż 
pompy ciepła i fotowoltai-
ki. Ponadto przed elewacją 
znajdować się będą tzw. 
ogrody zielone, do któ-
rych odprowadzana będzie 
woda opadowa. Warto 
podkreślić, że przy realiza-
cji tej inwestycji zostanie 

przebudowana droga pu-
bliczna gminna, stanowią-
ca bezpośredni dojazd do 
sali, bez niepotrzebnego 
wjazdu na teren szkoły. 
Nawierzchnia tej drogi bę-
dzie wykonana z kostki, a 
wzdłuż niej zamontowane 
zostaną energooszczędne 
lampy oświetleniowe. W 
planach jest budowa par-
kingu. Obiekt docelowo 
ma służyć nie tylko dzie-
ciom i młodzieży uczęsz-
czającym do pobliskiej 
szkoły, ale również po-
zostałym mieszkańcom, 
przez co ma być czynny 

również w godzinach 
popołudniowych. O dal-
szych etapach inwestycji 
będziemy informować na 
bieżąco na naszym profi-
lu facebook. W związku z 
wjazdem ciężkich maszyn, 

apelujemy o ostrożność 
dzieci, rodziców i perso-
nelu szkoły. Jednocześnie 
przepraszamy za utrudnie-
nia związane z parkowa-
niem i wjazdem samocho-
dów na teren szkoły.

Wmurowania aktu erekcyjnego w Lubieszowie

waliśmy solidniejszego 
zastrzyku finansowego, 
dlatego też sięgnęliśmy 
po środki z Rządowego 
Programu Odbudowy 
Zabytków. Dofinanso-
wanie w kwocie 1 mln 
zł znacznie przyspieszy 

proces prac konserwa-
torskich, restaurator-
skich i robót budow-
lanych przy naszym 
zabytku. Realizujemy 
obecnie bardzo wiele 
milionowych projek-
tów na terenie całej 

gminy i mamy wielkie 
szczęście, że do tego 
grona dołączy kościół 
w Lubięcinie. – komen-
tuje wójt Izabela Boj-
ko. 

Warto zaznaczyć, że 
na remoncie kościoła 
pw. Najświętszego Ser-
ca w Lubięcinie zyska-
ją nie tylko mieszkańcy 
Lubięcina, ale również 
innych miejscowości 
należących do parafii, 
tj. Buczkowa, Chełm-
ka, Dąbrowna, Okopca, 
Drogoniowa, Jeziornej, 
Jodłowa, Lipin, Rado-
sławic i Stawów. Kwo-
ta pozyskanego dofi-
nansowania wystarczy 
na ostateczne oddanie 
kościoła do użytku. 
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ŚWIETLICE W LIPINACH I LELECHOWIE PRZESZŁY 
LIFTING

NOWE LAMPY W STANACH 
I BUCZKOWIE

WYMIANA OGRODZENIA 
CMENTARZY

Po remoncie świetlic 
w Rudnie, Lubięcinie, 
Kiełczu, Przyborowie 
i części pomieszczeń 
świetlicy w Lubieszo-
wie nadszedł czas na 
metamorfozy w Lipi-
nach i Lelechowie. Sala 
w Lipinach została wy-
remontowana przy po-
mocy pracowników Re-
feratu Gospodarczego w 
Kiełczu i zatrudnionych 
fachowców. Nad aran-
żacją wnętrza czuwały 
nasze zaprzyjaźnio-
ne projektantki, Panie 
Marta i Beata Kowali-
czek. Zakres prac objął 
m.in. nową zabudowę 
regipsową, zabudowę 
do wentylacji wraz z 
montażem nowych kra-
tek wentylacyjnych, 

W Buczkowie i w Sta-
nach zrobi się jaśniej, a 
co za tym idzie – bez-
pieczniej. To kolejne in-
westycje skierowane w 
stronę mniejszych miej-
scowości naszej gminy, 
realizowane w całości 
ze środków z budżetu 
gminy. Wykonawcą jest 
firma Katarzyna Wlazło 

Zgodnie z przyjętą 
strategią, wójt gminy 
Nowa Sól Izabela Boj-
ko kontynuuje zadanie 
polegające na poprawie 
estetyki i funkcjonal-
ności cmentarzy ko-
munalnych. Tym razem 
nadszedł czas na cmen-
tarze w Przyborowie 
Ciepielowie. To wła-
śnie tam ostatnio trwa-
ły prace związane z 

remontem ogrodzenia. 
Wykonawcą była firma 
Rymet, Ryszard Łabiak 
Wyroby Metalowe z 
Siedliska. Środki prze-
znaczone na ten cel w 
całości pochodziły z 
budżetu gminy. Łącz-
na wartość obu zadań 
to blisko 270 tys. zł. 
W ramach inwestycji 
powstały podmurówki, 
zamontowane zosta-

demontaż i montaż 
nowego oświetlenia, 
wymianę kontaktów i 
włączników, szpachlo-
wanie i malowanie ścian 
i sufitu, wklejenie tapety 
w sztukaterię, wyłoże-
nie tapety dekoracyjnej 
na scenie. Sala została 
wyposażona również w 
nowe drewniane stoły. 

- Realizujemy plan, 

dzięki któremu wpro-
wadzamy do naszych 
świetlic powiew świe-
żości. Nie jest to łatwe 
zadanie, bo po wejściu 
do budynku ekipy re-
montowej często okazu-
je się, że mamy do zro-
bienia o wiele więcej, 
niż zakładaliśmy. Mimo 
wszystko nie poddaje-
my się i zawsze dokła-

damy wszelkich starań, 
by rozwiązać każdy 
problem. Ważny jest 
przede wszystkim efekt 
końcowy. Wychodzimy 
z założenia, że każda 
świetlica powinna mieć 
swój wyjątkowy i nie-
powtarzalny charakter. 
– mówi wójt Izabela 
Bojko.

Odnowienia doczeka-

ła się również świetlica 
w Lelechowie. Malowa-
nie ścian w salce i na ko-
rytarzu, montaż nowych 
szaf i renowacja drzwi 
wejściowych, to tylko 
kilka ze zrealizowanych 
zadań. Wisienką na tor-
cie jest wykonany na 
ścianie obraz autorstwa 
artysty malarza, Łuka-
sza Chwałka.

Po lewej wyremontowana świetlica w Lipinach, a po prawej w Lelechowie

IT PARTNER z Żagania. 
W obu miejscowościach 
zakończyły się już prace 
polegające na budowie 
doziemnej kablowej li-
nii elektroenergetycznej 
i montażu fundamentów 
pod nowe punkty oświe-
tleniowe. W chwili obec-
nej trwa realizacja zamó-
wienia słupów i opraw 

ledowych. Buczków zy-
ska w sumie 12 nowych 
punktów wzdłuż drogi 
głównej, a Stany będą 
doświetlone dwoma lam-
pami parkowymi wzdłuż 
alejki przy kościele oraz 
5 latarniami przy drodze 
prowadzącej do placu 
zabaw.  Wszystkie nowe 
lampy wyposażane będą 
w energooszczędne 
oprawy typu LED. Ta-
kie działanie pozwoli na 

optymalizację kosztów 
oświetlenia, co ma nie-
bagatelne znaczenie przy 
obecnej wysokości opłat 

za energię elektryczną, 
które stanowią duże ob-
ciążenie dla samorzą-
dów.

Przygotowane punkty czekają na montaż nowych lamp

ły nowe słupy, części 
metalowe ogrodzeń, 
bramy oraz furtki. 
Ogrodzenia cmentarzy 
w Przyborowie i Cie-
pielowie wykonano  na 
wzór nowych ogrodzeń 
w Stanach i Lipinach. 
Odnowione zostaną ta-
blice przy cmentarzach, 
a w Przyborowie wy-
remontowany zostanie 
także wjazd do kaplicy. 

Na zdjęciu stare i nowe ogrodzenie 
cmentarza w Przyborowie
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REMONTY ULIC W PRZYBOROWIE I STARYM STAWIE

DOSTALIŚMY DOFINANSOWANIE NA INWESTYCJE, W STAREJ WSI 
POWSTANIE NOWY PLAC ZABAW!

Trwa remont części drogi 
publicznej nr 003722F po-
łożonej na dz. nr ew. 311/2 
w Przyborowie. 

Wykonawcą jest firma 
Usługi Brukarskie Anna 
Grygajtis-Fecko z Wroci-
szowa. Koszt robót wynosi 
blisko 158 tys. zł brutto. 
Zakres zadaniaobejmuje 
wzmocnienie i wypro-
filowanie istniejącej na-
wierzchni drogi kostką eko 
oraz dojazdów i dojść do 
furtek kostką betonową. 
Droga wyłożona kostką 
eko będzie posiadać wy-
pustki dystansowe, które 
pozwolą na przepuszczanie 
wód opadowych do gruntu 
i jednocześnie ułatwią jej 
odparowanie. Zastosowa-

17 maja br.  w Za-
jeździe we Młynie w 
Lubięcinie zostały pod-
pisane umowy na dofi-
nansowania w ramach 
programów Lubuska 
Baza Sportowa i Lubu-
ska Baza Turystyczna 
oraz dotacje na lubuskie 
zabytki. W wydarzeniu 
wziął udział wicemar-
szałek województwa 
lubuskiego Stanisław 
Tomczyszyn, Andrzej 
Ziarek – zastępca dy-
rektora Departamentu 
Infrastruktury Społecz-
nej UMWL, Małgorza-
ta Paluch-Słowińska 
- Radna Województwa 

nie takiej kostki umożliwi 
zachowanie naturalnych 
właściwości podłoża. W 
dalszych planach jest rów-
nież wykonanie remontu 
drogi na odcinku dojazdo-
wym z ul. Drzewnej na bo-

isko sportowe. Natomiast 
w Starym Stawie dobiegł 
końca remont drogi przy 
krzyżu. Tuż przy nim zosta-
ła wyłożona kostka grani-
towa, a kawałek drogi oraz 
dojazdy do posesji wyko-

nano z eko kostki. Tak jak 
w przypadku Przyborowa, 
zadanie wykonała firma 
Usługi Brukarskie Anna 
Grygajtis-Fecko z Wroci-
szowa. Koszt tej inwestycji 
to blisko 40 tys. zł. Środki 

Lubuskiego oraz przed-
stawiciele samorządów 
i parafii. Nasza Gmi-
na jako jedyna zyskała 
podwójnie. Najpierw 
umowę podpisał ks. 
proboszcz Marcin Mu-
szyński. Parafia rzym-
skokatolicka pw. Naj-
świętszego Serca Pana 
Jezusa w Lubięcinie na 
remont kościoła otrzy-
mała dotację w kwocie 
60 tys. zł.  Następnie 
wójt gminy Nowa Sól 
Izabela Bojko i skarb-
nik gminy Justyna An-
tecka-Klimek podpisały 
umowę na dofinanso-
wanie budowy placu za-

baw w Starej Wsi – na 
realizację tego zadania 
otrzymaliśmy 70 tys. 
zł, a wartość całej inwe-
stycji szacowana jest na 
140 tys. zł. W planach 
przebudowy placu dla 
najmłodszych miesz-
kańców Starej Wsi jest 
montaż urządzeń zaba-
wowych, w tym dużego 
urządzenia wielofunk-
cyjnego, huśtawki wa-
hadłowej podwójnej, 
bujaka sprężynowego, 
małpiego gaju i karu-
zeli. Powstanie też na-
wierzchnia bezpieczna 
pod urządzenia. Stan-
dardowo zamontowane 

finansowe na realizację 
ww. zadania pochodziły z 
budżetu gminy oraz z fun-
duszu sołectwa Stary Staw. 
Remont odcinka drogi w 
Starym Stawie to niewiel-
ka, ale bardzo ważna inwe-
stycja dla mieszkańców tej 
części miejscowości.

Wyremontowana droga przy krzyżu w  Starym Stawie Remont ulicy Drzewnej w Przyborowie

zostaną elementy małej 
architektury – ławki, 
kosze na odpady oraz 
stojak na rowery. 

- Najbardziej cieszy 
fakt, że są to dwa bardzo 
ważne i długo wyczeki-
wane przez mieszkań-
ców dofinansowania. 
Dzięki tej pierwszej 
przyspieszymy prace re-
montowe przy kościele 
w Lubięcinie. To bardzo 
dobra wiadomość dla 
parafii i Gminy, która 
nieustannie wspiera fi-
nansowo kościół. Każda 
cegiełka jest ważna, by 
w końcu otworzyć naszą 
świątynię dla wiernych. 
Bardzo zależy nam na 
tym, aby prace remon-
towe zostały przyspie-
szone. Do tego potrze-
ba jednak kolejnych 
nakładów finansowych, 
dlatego złożyliśmy też 
wniosek o dofinansowa-
nie w ramach Rządowe-
go Programu Odbudowy 
Zabytków. Podwójnie 
cieszy mnie ta druga do-
tacja, dotycząca budowy 
nowego placu zabaw w 
Starej Wsi. Niecierpli-
we osoby komentowały, 
że Stara Wieś jest po-
mijana. To nieprawda. 
Wszystkie miejscowo-
ści są brane pod uwagę. 

Realizacja danej inwe-
stycji zależy często od 
możliwości pozyskania 
dofinansowania. Jeśli 
chcemy zrobić coś dla 
każdej miejscowości, 
to musimy wspierać się 
środkami zewnętrzny-
mi, bo tylko przy takim 
rozwiązaniu możemy 
więcej. Czekaliśmy tyl-
ko na odpowiedni mo-
ment i udało się! Chce-
my, aby plac zabaw 
powstał jeszcze w tym 
roku. Za zrozumienie 
potrzeb naszych miesz-
kańców po raz kolejny 
serdecznie dziękuję wi-
cemarszałkowi Stanisła-
wowi Tomczyszynowi, 
wicemarszałkowi Łuka-
szowi Poryckiemu, rad-
nej Małgorzacie Paluch-
-Słowińskiej i zastępcy 
dyrektora Departamentu 
Infrastruktury Społecz-
nej UMWL Andrzejowi 
Ziarkowi. – mówi wójt 
gminy Nowa Sól Izabe-
la Bojko. Warto również 
dodać, że nasza gmina 
każdego roku wzbogaca 
się o nowe place zabaw. 
Mamy ich już w sumie 
15. W ostatnim czasie 
do tego grona dołączyły 
miejscowości takie jak 
Rudno, Jeziorna i Oko-
piec.

Od lewej: wójt gminy Izabela Bojko, wicemarszałek Stanisław Tomczyszyn 
oraz skarbnik gminy Justyna Antecka-Klimek tuż po podpisaniu umowy na 
dofinansowanie placu zabaw w Starej Wsi.
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TAK ZMIENIAJĄ SIĘ NASZE BOISKA!

– To się nam opłaca! – 
mówi wójt Izabela Bojko 
i dodaje: wiadomo, że re-
alizacja każdego projek-
tu wiąże się z wkładem 
własnym gminy, ale gdy-
byśmy nie korzystali z 
ogłaszanych konkursów, 
to dysponując wyłącz-
nie własnym budżetem 
moglibyśmy zrobić o 
połowę mniej. Wyznaję 
zasadę, że skoro są moż-
liwości pozyskiwania 
dofinansowań, to nie ma 
nad czym się zastana-
wiać. To, co uda nam się 
zrobić teraz, będzie słu-

żyć naszym mieszkań-
com przez długie lata. 
Serdeczne podziękowa-
nia za wsparcie inwesty-
cji na gminnych boiskach 
kieruję w stronę Wice-
marszałka Województwa 
Lubuskiego Łukasza Po-
ryckiego, Radnej Sejmi-
ku Województwa Małgo-
rzaty Paluch-Słowińskiej 
i zastępcy dyrektora De-
partamentu Infrastruk-
tury Społecznej UMWL 
Andrzeja Ziarka.

Na ternie gminy stale 
realizowane są inwesty-

cje, których celem jest 
stwarzanie warunków 
sprzyjających rozwojowi 
rekreacji i sportu poprzez 
modernizację ogólnodo-
stępnych boisk wykorzy-
stywanych do rozgrywek 
piłkarskich oraz szkole-
nia dzieci i młodzieży. 
Mamy nadzieję, że reali-
zacja systematycznych 
inwestycji na gminnych 
boiskach wpłynie po-
zytywnie na warunki 
treningowe, ułatwiające 
szkolenie drużyn senior-
skich i sekcji młodzieżo-
wych.

Sport w gminie wiejskiej Nowa Sól ma się coraz lepiej dzięki inwestycjom re-
alizowanym przy wsparciu finansowym z Urzędu Marszałkowskiego. W ostat-
nich latach zmieniło się wiele boisk. Ponadto Gmina każdego roku wspiera 
kluby sportowe przekazując dotacje na ich działalność.

Lubięcin

Nowe Żabno

Kiełcz

Rudno

Przyborów

W 2020 r. Gmina Nowa 
Sól pozyskała dofinan-
sowanie na nawodnienie 
boiska sportowego w 
Lubięcinie, które zostało 
wykonane przy wyko-
rzystaniu mechanicznego 
systemu nawadniania za-
silanego z ujęcia wodo-
ciągowego. Inwestycja 
została zrealizowana w 

Takie same inwesty-
cje miały miejsce w No-
wym Żabnie. W 2021 
r. zamontowany został 
profesjonalny system 
nawadniający murawę, 
który kosztował 65 tys. 
zł, z czego 30 tys. zł to 
dotacja celowa z Urzędu 
Marszałkowskiego na do-
finansowanie w ramach 
„Nawadniania boisk pił-
karskich. W ubiegłym 
roku miała miejsce wy-

W ubiegłym roku do-
biegła końca moderniza-
cja istniejącego boiska do 
piłki nożnej w m. Kiełcz.  
W ramach inwestycji zo-
stały zamontowane nowe 
bramki piłkarskie, trybu-
ny dla widzów, kabiny 
dla zawodników oraz pił-
kochwyty. Całość zada-
nia wyniosła blisko 220 
tys. zł, z czego  66 tys. zł 
to kwota dofinansowania 
pozyskanego przez Gmi-

W 2020 r. boisko do 
piłki nożnej w Rudnie 
doczekało się nowego 
ogrodzenia panelowego 
i piłkochwytów. To za-
danie w pełni zostało sfi-
nansowane ze środków 
pochodzących z budżetu 
gminy. Wartość łączna 
wszystkich prac pochło-
nęła blisko  65 tys. zł. W 
marcu br. Urząd Marszał-
kowski przyznał dotację 
w kwocie 20 tys. zł na 
budowę nowych trybun 

13 marca radni Sejmi-
ku Województwa Lubu-
skiego podjęli decyzję o 
przyznaniu pomocy fi-
nansowej w formie do-
tacji celowej dla Gmin, 

ramach programu „Na-
wadnianie boisk piłkar-
skich” ogłoszonego przez 
UMWL. Kwota dotacji 
wyniosła 30 tys. zł, a 
wkład własny Gminy 
to 10 tys. zł. Ponadto w 
kwietniu br. na boisku w 
Lubięcinie zamontowane 
zostały nowe trybuny dla 
widzów i kabiny dla za-
wodników.

Nowe trybuny dla kibiców na boisku w Lubięcinie

miana zużytych elemen-
tów, tj. trybun, kabin dla 
zawodników, koszów na 
odpady i piłkochwytów. 
Modernizacja obejmo-
wała także boisko pla-
żowe do piłki siatkowej 
– wymianie podlegała na-
wierzchnia, słupki i siat-
ki. Całkowity koszt tego 
zadania wyniósł 195,5 
tys. zł, z czego 100 tys. zł 
to dotacja z Programu In-
westycyjnego „Lubuska 
Baza Sportowa” na 2022 
rok.

nę w ramach Programu 
Inwestycyjnego pn. „Lu-
buska Baza Sportowa” 
na 2021 r. W tym roku 
pracownicy Referatu Go-

spodarczego uruchomili 
również nieczynne od lat 
toalety w budynku użyt-
kowanym przez zawod-
ników.

dla kibiców i kabin dla 
zawodników. Podpisanie 
umowy o dofinansowaniu 
tego zadania nastąpiło 28 
kwietnia br. w Urzędzie 
Marszałkowskim, a tuż 

potem Gmina przystąpiła 
do realizacji inwestycji. 
Nowe trybuny i kabiny 
w Rudnie pojawiły się 
prędko, a ich łączny koszt 
wyniósł 40 tys. zł. 

W Nowym Żabnie wymienione zostały również siatki do bramek

Nowa bramka i piłkochwyty na boisku w Kiełczu

które złożyły wnioski 
w ramach programu 
poprawy infrastruktury 
boisk piłkarskich. Na 
liście beneficjentów 
znalazło się wykonanie 
systemu nawadniania 
boiska piłkarskiego w 
m. Przyborów. To za-
danie otrzymało możli-
wie maksymalną kwotę 

wsparcia, czyli 30 tys. 
zł. Podpisanie umowy 
o przekazaniu dotacji 
na ten cel dla Gminy 
Nowa Sól nastąpiło 28 
kwietnia w Urzędzie 
Marszałkowskim w 
Zielonej Górze. Inwe-
stycja zostanie zreali-
zowana do końca listo-
pada br.

Od lewej: prezes LZPN Robert Skowron, wicemarszałek Stanisław 
Tomczyszyn, skarbnik gminy Justyna Antecka-Klimek, wójt Izabela 
Bojko, radny województwa Zbigniew Kołodziej, dyrektor Depar-
tamentu PROW UMWL Arkadiusz Dąbrowski (fot. Lubuskie.pl)

Siedzenia dla zawodników i kibiców zostały 
wykonane w barwach klubu Czarni Rudno
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ROZPOCZĘŁA SIĘ BUDOWA BOISKA W CIEPIELOWIE

REMONT SZKOŁY W LUBIĘCINIE

KONSULTACJE Z MIESZKAŃCAMI 
OSIEDLA GRAFITOWEGO 

 22 czerwca br. Gmina 
Nowa Sól zawarła umo-
wę z firmą Wagner Facto-
ry na wykonanie zadania 
pn. „Budowa boiska wie-
lofunkcyjnego w m. Cie-
pielów dz. nr 267, Gmina 
Nowa Sól”. Przy podpisa-
niu umowy uczestniczyli: 
Wójt Gminy Nowa Sól, 
Izabela Bojko, Skarbnik 
Gminy Justyna Antecka - 
Klimek oraz właściciel fir-
my Jerzy Wagner. 

Budowa boiska wynosi 
prawie 1 mln złotych. In-
westycja tylko w 2% jest 
finansowana z budżetu 
Gminy, natomiast znaczną 
większość kosztów, bo aż 
98% pokrywa dofinanso-
wanie pozyskane w ramach 
Rządowego Funduszu Pol-
ski Ład: Program Inwesty-

cji Strategicznych. 
Boisko sportowe w Cie-

pielowie będzie posiadać 
nawierzchnię poliuretano-
wą oraz obiekt techniczny 
(garaż) do przechowywania 
sprzętu sportowego. Umo-
wa obejmuje również budo-
wę kablowej sieci elektro-
energetycznej dla zasilania 
oświetlenia boiska. Obiekt 
okalać będzie opaska z 
kostki brukowej i ogrodze-
nie panelowe. Zamonto-
wane zostaną także ławki 
i kosze na odpady.  Nowy 
kompleks sportowy umoż-
liwi uprawianie wielu dys-
cyplin sportowych, znaj-
dziemy tam m.in. boisko do 
piłki ręcznej (o wymiarach 
20,0 x 40,0 m), boisko ze 
strefami bezpieczeństwa (o 
wymiarach 24,0 x 44,0 m), 

boisko do koszykówki (o 
wymiarach 20,0 x 15,0 m), 
boisko do siatkówki (o wy-
miarach 18,0 x 9,0 m) i bo-
isko do tenisa ziemnego (o 
wymiarach 10,97 x 23,77 
m). Kompleks zostanie wy-
posażony również w inne 
niezbędne elementy, tj. ta-
blice, bramki, siatki, stojaki, 
osłony, stoiska, a na boisku 
do koszykówki stanie kosz 
z cynkowanymi obręczami 
z metalową siatką. Przewi-
dywany termin powstania 
nowego obiektu to najpóź-
niej przełom 2023 i 2024 
roku. Warto w tym miejscu 
nadmienić, że Gmina zło-
żyła dwa wnioski w ramach 
Rządowego Funduszu Pol-
ski Ład: Program Inwesty-
cji Strategicznych. Pierw-
szy wniosek dot. budowy 

Wakacje to idealny czas 
na remonty placówek edu-
kacyjnych. W zeszłym 
roku budynki Zespołu 
Edukacyjnego w Lubięci-
nie przeszły metamorfozę 
zewnętrzną. Tym razem 
firmy wykonujące usłu-
gi remontowe zajęły się 
wnętrzem. Szkoła zleciła 
wymianę podłóg w kory-

6 czerwca br. z inicjaty-
wy wójta gminy Nowa Sól 
odbyły się konsultacje dot. 
planowanej budowy drogi 
gminnej na Osiedlu Gra-
fitowym w Lubieszowie. 
W spotkaniu wzięli udział 
mieszkańcy osiedla, wójt 
Izabela Bojko, kierownik 
Referatu Inwestycji i Go-
spodarki Komunalnej Gre-
ta Maciejewska, projektant 
Andrzej Szewczyk oraz 
sołtys Lubieszowa Woj-
ciech Sośnicki. 

- Zawsze przed realiza-
cją tego typu inwestycji 
przeprowadzamy konsul-
tacje, by uniknąć niedo-
mówień. Moim zdaniem 
było to bardzo owocne 

boiska w Lubieszowie (w 
miejscu starego boiska), a 
drugi w Ciepielowie. Osta-
tecznie Gmina otrzymała 
dofinansowanie wyłącznie 
na realizację zadania w Cie-
pielowie.

Podobnych boisk mamy 
jednak więcej. Korzystają 

Budowa boiska w Ciepielowie ruszyła 
wraz z końcem czerwca br.

tarzach i na klatkach scho-
dowych. Stare lastriko 
zastąpi winyl, który jest 
połączeniem wytrzymało-
ści, funkcjonalności i este-
tyki. Poprawi się nie tylko 
wygląd pomieszczeń, ale 
również ich akustyka. 
Swoją „cegiełkę” dołożyła 
także Gmina, która wzięła 
na swoje barki malowa-

spotkanie w terenie, dzięki 
któremu możemy wpro-
wadzić w życie istotne 
dla mieszkańców uwagi. 
Dziękuję za zaangażowa-
nie i konstruktywną roz-
mowę. – mówiła po spo-
tkaniu wójt Izabela Bojko. 
Wszelkie informacje dot. 
projektu budowy drogi 
były dostępne codziennie 
w Urzędzie Gminy Nowa 
Sól, przy ul. Moniuszki 3 a, 
w pok. nr 1, w godz. pracy 
urzędu, do dnia 20 czerwca 
2023 r. Podczas spotkania 
z mieszkańcami uzgodnio-
no m.in., że na ich prośbę, 
inwestycja obejmie także 
rozbudowę sieci wodocią-
gowej i budowę progów 

nie korytarzy, wymianę 
drzwi do wszystkich sal i 
wymianę oświetlenia na 
energooszczędne ledowe, 
które ma obniżyć koszty 
zużycia energii. Te dzia-
łania to dobry przykład 
tego jak powinna wyglą-
dać współpraca jednostek 
samorządowych ze szko-
łami. Wspólnymi siłami 

zwalniających. Ponadto, 
Gmina i mieszkańcy zo-
bowiązali się wystąpić z 
wnioskiem do MZGK w 
Nowej Soli o rozbudowę 
sieci kanalizacyjnej. Po 

zawsze można zrobić 
więcej i znów pozytywnie 

zaskoczyć uczniów po po-
wrocie z wakacji.

Korytarz na parterze tuż przed malowaniem

dyskusji w grupie, każdy 
mieszkaniec mógł indy-
widualnie wypowiedzieć 
się na temat inwestycji, 
uwzględniając przy tym 
interes własnego mienia, 
przede wszystkim wolę 
budowy zjazdów i dojścia 
do posesji. Uczestnicy spo-
tkania zostali również po-
informowani o tym, że po 

wykonaniu niezbędnej do-
kumentacji Gmina będzie 
starać się o pozyskanie  
środków zewnętrznych na 
dofinansowanie inwesty-
cji.  Termin wykonania do-
kumentacji przewidziany 
jest na koniec 2023 r. To 
pierwszy, ale jakże ważny 
krok do przebudowy drogi 
w Lubieszowie!

Po owocnym spotkaniu z mieszkańcami nadszedł czas na 
starania o pozyskanie dofinansowania na budowę drogi

już z nich mieszkańcy Li-
pin, Starej Wsi, Przyborowa 
(przy szkole) i Kiełcza, a w 
Lubięcinie i w Lubieszowie 
(przy szkole) wybudowane 
zostały tzw. „Orliki”.
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NOWOSOLSKI SZPITAL Z NOWĄ INWESTYCJĄ

KOLEJNE DOTACJE DLA ORGANIZACJI POZARZĄDOWYCH

ŚLADAMI LATARNI MORSKICH

17 maja br. wójt gminy 
Nowa Sól i jednocześnie 
członek rady społecznej 
WSSPZOZ Izabela Bojko, 
na zaproszenie Pani dy-
rektor Bożeny Osińskiej, 
wzięła udział w uroczy-
stym otwarciu budynku 
kotłowni nowosolskiego 
szpitala. Inwestycja kosz-
towała blisko 16,7 mln zł, 
a wartość dofinansowania 
z Unii Europejskiej wy-
niosła niecałe 13,8 mln zł. 
W nowosolskim szpitalu 
zastosowano innowacyj-
ną instalację i technologie, 

15 maja br.  Wójt Gminy 
Nowa Sól Izabela Bojko, 
przy kontrasygnacie skarb-
nika Justyny-Anteckiej 
Klimek, podpisała kolejne 
umowy o przyznaniu do-
tacji dla organizacji poza-
rządowych na realizację 
zadań publicznych w 2023 
r. Dzięki otrzymanemu 
wsparciu finansowemu or-
ganizacje wcielą w życie 7 
nowych zadań, w których 
udział wezmą mieszkań-
cy naszej gminy – dzieci, 
młodzież i dorośli. Łączna 
kwota 32 tys. zł została po-
dzielona pomiędzy nastę-
pujące zadania:

Parafialny Zespół 
Caritas przy parafii św. 
Rodziny w Lubieszowie – 
poznajemy zabytki ziemi 

Wakacje to czas po-
dróży, wielu przygód i 
poznawania nowego. 
Stowarzyszenie na rzecz 
wspierania edukacji dzie-
ci i młodzieży „Lepszy 
Start” z Przyborowa zor-
ganizowało wycieczkę w 
ramach realizacji zadania 
„Klimatyczne Darłowo. 
Śladami latarni morskich 
polskiego wybrzeża” do-
finansowanego z budżetu 
gminy dla organizacji po-
zarządowych na realiza-
cję zadań publicznych w 
2023 r. Kwota wsparcia 
wyniosła 5 tys. zł. Tym 

które wykorzystują odzysk 
ciepła ze spalarni odpadów 
medycznych i jednocześnie 
pozwalają na 80-procen-
tową oszczędność energii 
oraz 90-procentowe ogra-
niczenie emisji gazów cie-
plarnianych. 

- Nie tak dawno miałam 
przyjemność uczestniczyć 
w otwarciu nowego bloku 
operacyjnego, a wczoraj 
została zwieńczona kolej-
na wielka inwestycja. To 
wszystko dzięki środkom 
z Unii Europejskiej, które 
trafiły do naszego szpitala. 

Nie pozostaje mi nic innego 
jak tylko pogratulować Pani 
dyrektor Bożenie Osiń-
skiej realizowania wiel-
kich przedsięwzięć, a Pani 
marszałek Elżbiecie Annie 
Polak i wszystkim osobom 
wspierającym nasz szpital 
podziękować za to, że nie-
ustannie rozwija się pla-
cówka medyczna, z której 
korzystamy my wszyscy, 
również mieszkańcy gminy 
wiejskiej Nowa Sól. To bar-
dzo wiele dla nas znaczy. – 
mówiła na spotkaniu wójt 
Izabela Bojko.

lubuskiej – 5.000,00 zł;

Lubięcińskie Stowa-
rzyszenie Lotnicze Ika-
rus – Warsztaty sportowe 
dla dzieci i młodzieży 
na lotnisku Dąbrowno – 
5.000,00 zł

Polski Związek Węd-
karski - Okręg w Zielonej 
Górze – Organizacja szko-
leń i zawodów wędkar-
skich dla dzieci i młodzie-
ży – 3.000,00 zł

Polski Związek Ho-
dowców Gołębi Pocz-
towych, Oddział Nowa 
Sól, okręg Zielona Góra 
– Żołnierze niezłomni – 
walka, nadzieja i wiara za 
życia – pamięć na zawsze! 
Rotmistrz Witold Pilecki – 

razem absolwenci Ze-
społu Edukacyjnego w 
Przyborowie mieli okazję 
zwiedzić i poznać historię 
Darłowa.

Tradycyjnie towa-
rzyszyli im członkowie 
Klubu Seniora w No-
wym Żabnie. Uczestni-
cy wycieczki zwiedzili 
gotycki Zamek Książąt 
Pomorskich, poznając 
historię dynastii Gryfi-
tów oraz latarnię morską 
w Darłówku. To jednak 
nie koniec atrakcji - sło-
neczna pogoda pozwoliła 
na plażowanie, kąpiele i 

Na zdjęciu od lewej: radna powiatu Sylwia Wojtasik, 
dyrektor szpitala Bożena Osińska, marszałek Elżbieta 
Anna Polak oraz wójt Izabela Bojko

5.000,00 zł
Parafia rzymskokato-

licka pw. Najświętszego 
Serca Pana Jezusa w 
Lubięcinie – Dziecięcy 
zespół muzyczno-wokalny 
– 3.000,00 zł

Stowarzyszenie na 

rzecz wspierania edu-
kacji dzieci i młodzieży 
„Lepszy Start” – Aktyw-
ne wakacje, super atrakcje 
– 3.000,00 zł

Stowarzyszenie na 
rzecz wspierania edu-
kacji dzieci i młodzieży 

„Lepszy Start” – Klima-
tyczne Darłowo. Śladami 
latarni morskich polskiego 
wybrzeża – 4.000,00 zł

Wszystkim organiza-
cjom kibicujemy i życzy-
my powodzenia w realiza-
cji zaplanowanych działań!

Wójt i skarbnik wraz z przedstawicielami organizacji, 
które otrzymały wsparcie finansowe z budżetu gminy

rejs tramwajem wodnym 
po kanale Wieprzy. Jest 

nam niezmiernie miło, 
że mogliśmy partycypo-
wać w tym przedsięwzię-
ciu. Mamy nadzieję, że 

dzięki temu wyjazdowi 
doświadczyliście wielu 
niezapomnianych wrażeń 
– Gmina Nowa Sól.

Wycieczka była idealnym momentem na integrację międzypokoleniową
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PÓŁKOLONIA PARAFIALNEGO ZESPOŁU CARITAS 

LUBIESZÓW WYBRAŁ NOWEGO SOŁTYSA

W piątek, 14 lipca br. 
na terenie zakładu pro-
dukcyjnego STOR w 
Rudnie miało miejsce 
zakończenie dwutygo-
dniowej półkolonii zor-
ganizowanej przez pa-
rafialny zespół Caritas 
w Lubieszowie, której 
celem było zapewnienie 
dzieciom ciekawego, ak-
tywnego i bezpiecznego 
wypoczynku w okresie 
wakacji. Spotkanie pod-
sumowujące rozpoczęło 
się Mszą Św. polową, 
pod przewodnictwem 
ks. Roberta Tomalki, 
proboszcza parafii pw. 
Świętej Rodziny w Lu-
bieszowie. Następnie 
wszyscy uczestnicy oraz 
ich opiekunowie mogli 
posmakować m.in. pie-
czonych ziemniaczków 
oraz różnego rodzaju do-
mowych wypieków. Był 
to czas wspomnień, licz-
nych podziękowań dla 
osób zaangażowanych 
w organizację półkolonii 
i sponsorów oraz wrę-
czania pamiątkowych 

W piątek (31 marca 
br.) w świetlicy wiej-
skiej w Lubieszowie 
odbyły się wybory na 
nowego sołtysa. Miesz-

prezentów wszystkim 
uczestnikom wakacyjnej 
przygody. Następnie ani-
matorki przeprowadziły 
blok zabaw i konkursów. 
W imieniu wójt Izabeli 
Bojko w ostatnim dniu 
półkolonii uczestniczyła 
Magdalena Wierzbińska, 
kierownik Referatu Or-
ganizacyjno-Prawnego w 
Urzędzie Gminy Nowa 
Sól. - W imieniu Pani 
Wójt pragnę podzięko-

wać księdzu probosz-
czowi, zespołowi caritas, 
opiekunom i wszystkim 
darczyńcom, w tym Pań-
stwu Orzechowskim, 
którzy udostępnili swój 
obiekt na dzisiejsze spo-
tkanie. Dzięki Waszemu 
zaangażowaniu dzieci z 
tej części gminy miały 
możliwość w ciekawy 
sposób spędzić dwa ty-
godnie wakacji. – mówi-
ła kierownik Magdalena 

Wierzbińska, która na-
stępnie rozdała słodkie 
upominki. Półkolonia 
organizowana jest już 
od 10 lat, czyli od 2013 
r., z roczną przerwą w 
okresie pandemii. Każ-
da półkolonia ma myśl 
przewodnią, w tym roku 
przyświecało jej hasło 
„Poznajemy zabytki zie-
mi lubuskiej”. Uczestni-
cy zwiedzili m.in. pałac 
w Żaganiu i konkatedrę 

w Zielonej Górze. Była 
też część poświęcona za-
bawie i wypoczynkowi, 
w tym wyjazd na basen i 
do parku rozrywki w Ko-
ścianie.  Letni wypoczy-
nek dla dzieci z parafii 
dofinansowany był z bu-
dżetu gminy, w ramach 
dotacji dla organizacji 
pozarządowych na reali-
zację zadań publicznych 
w 2023 r. Kwota wspar-
cia wyniosła 5 tys. zł.

Pamiątkowe zdjęcie z ostatniego dnia dwutygodniowej półkolonii

kańcy pozytywnie za-
skoczyli wysoką fre-
kwencją spotkania. 
Obecne były 163 osoby, 
w tym 155 mieszkańców 

uprawnionych do głoso-
wania. O funkcję sołty-
sa zabiegali: Pani Ewa 
Jakubas i Pan Wojciech 
Sośnicki. Zdecydowaną 
większością, bo aż 114 
głosami zwyciężył Pan 
Wojciech. Na Panią Ewę 
zagłosowało 41 osób. 
Powiększył się również 
skład rady sołeckiej, do 
której dołączyło trzech 

nowych członków: Pan 
Marek Szynder oraz Pa-
nie Beata Marek i Agata 
Kasprowicz. Gratuluje-
my! Nowemu sołtysowi, 
życzenia samych sukce-
sów w realizacji planów 
i zamierzeń, satysfakcji 
i społecznego uznania 
złożyła tuż po wyborach 
oraz w trakcie uroczy-
stej sesji absolutoryj-

nej, wójt gminy Nowa 
Sól Izabela Bojko. Pan 
Wojciech Sośnicki ma 
44 lata. Jego hobby jest 
ogrodnictwo, przede 
wszystkim rośliny eg-
zotyczne. Objął tą za-
szczytną funkcję li-
cząc na zaangażowanie 
mieszkańców wsi w or-
ganizowane przez niego 
przedsięwzięcia, gdyż 
jak twierdzi - sam nicze-
go nie osiągnie. Nowy 
Sołtys Lubieszowa wy-
raża ogromną nadzieję 
na dobrą współpracę z 
Wójtem i Gminą, za-
mierza być autentycz-
nym łącznikiem między 
mieszkańcami i urzę-
dem, przede wszystkim 
godnie reprezentować 
sołectwo i brać aktyw-
nie udział w życiu Gmi-
ny, co zdążył już udo-
wodnić biorąc aktywny Wójt Gminy Nowa Sól wraz ze „świeżo 

upieczonym” sołtysem Lubieszowa
(ciąg dalszy na stronie 13.)

Wójt podziękowała również byłemu sołtysowi, 
K. Krawczykowi. Podziękowanie odebrała 
córka, M. Ostrowska. 
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WÓJT Z ABSOLUTORIUM – RELACJA Z CZERWCOWEJ SESJI

Już na samym po-
czątku sesji, Krzysztof 
Gąsior zawnioskował 
o wykreślenie punktu 
dot. projektu uchwały 
w sprawie przystąpie-
nia do sporządzenia 
miejscowego planu za-
gospodarowania prze-
strzennego w obrębie 
miejscowości Lipiny. 
Wniosek uzasadnił 
tym, że obecna wiel-
kość cmentarza nie 
wymaga poszerzenia, 
a zwiększenie jego te-
renu wpłynie na nie-
ruchomości prywatne 
w obrębie 150 metrów 
od granicy cmentarza, 
dodając, że teren miał 
być przeznaczony na 
parking i kapliczkę. 
Na komisji, która od-
była się tuż przed sesją 
przyznał również, że w 
pobliżu cmentarza znaj-
duje się jego prywatna 
działka. Do wniosku 
odwołała się kierownik 
Referatu Inwestycji, 
Greta Maciejewska: - 
W uzasadnieniu jest 
mowa o tym, iż działkę 
na powiększenie cmen-
tarza Gmina uzyskała 
od Agencji Nierucho-
mości Rolnych, aktem 
notarialnym z 13 listo-
pada 2013 r. Niepodję-
cie uchwały dot. spo-
rządzenia miejscowego 
planu zagospodarowa-
nia przestrzennego bę-
dzie skutkowało tym, że 
nie będziemy mogli na 
tym terenie powiększyć 
cmentarza i co za tym 
idzie, wypełnić zobo-
wiązań zawartych w ak-
cie notarialnym, a wów-

czas będziemy musieli 
zwrócić teren do teraź-
niejszego KOWR-u, co 
skutkuje również karą 
finansową. – wyjaśnia-
ła kierownik. - A teren 
nie był przeznaczony na 
parkingi? – dopytywał 
radny K. Gąsior  - Teren 
zgodnie z aktem nota-
rialnym był przezna-
czony na poszerzenie, 
powiększenie cmenta-
rza istniejącego. Jeżeli 
nie uchwalą Państwo na 
dzisiejszej sesji przy-
stąpienia do miejscowe-
go planu zagospodaro-
wania przestrzennego, 
wówczas będzie to 
skutkowało zabraniem 
terenu. Pierwszym kro-
kiem było przystąpienie 
do studium kierunków 
uwarunkowań, gdzie 
w koncepcji już teren 
ten został wskazany na 
poszerzenie cmentarza. 
Studium jest procedo-
wane zgodnie z podjętą 
przez Państwa uchwałą 
Rady Gminy od 2021 
roku i jesteśmy już na 
końcówce, przed wyło-
żeniem do konsultacji 
społecznych. Ten plan 
miejscowy jest kon-
tynuacją zapisów w 
studium. – wyjaśniała 
dalej Pani kierownik. 
W głosowaniu nad za-
proponowanym przez 
radnego K. Gąsiora 
wykreśleniu tego pro-
jektu z porządku obrad 
zagłosowało 15 obec-
nych radnych. 6 było 
za, a 9 przeciw. Wnio-
sek K. Gąsiora, skutku-
jący oddaniem działki 
do KOWR-u i nałoże-

(ciąg dalszy ze strony 12)

udział w Święcie Gminy 
Nowa Sól i organizując 
dwa festyny dla miesz-
kańców – Dzień Sąsia-
da oraz Powitanie Lata. 

Wybory na nowego soł-
tysa zostały zwołane po 
tym, jak po blisko 11 la-
tach z funkcji tej zrezy-
gnował Pan Kazimierz 
Krawczyk. Dotych-
czasowy sołtys nie był 

obecny na zebraniu, w 
trakcie którego wybie-
rano nowego sołtysa, ale 
oficjalne podziękowanie 
wójt gminy Nowa Sól 
Izabela Bojko przeka-
zała na ręce jego córki, 

Pani Moniki Ostrow-
skiej. Panu Kazimierzo-
wi życzymy dużo zdro-
wia i pomyślności w 
życiu osobistym. Osob-
ne podziękowania kie-
rujemy w stronę Miesz-

kańców. Dziękujemy, że 
przybyliście na zebranie 
wiejskie, poświęciliście 
swój czas i tym samym 
pokazaliście, że sprawy 
Lubieszowa są dla Was 
ważne.

Podczas uroczystej sesji Rady Gminy Nowa Sól, która odbyła się 22 czerwca 2023 
r. w sali „Pod Dębami” w Nowym Żabnie, wójt gminy Izabela Bojko otrzymała wotum 
zaufania oraz absolutorium z wykonania budżetu za 2022 rok. Udzielenie absolu-
torium wójtowi gminy oznacza stwierdzenie prawidłowości działań finansowo-
-gospodarczych i wykonawczych podejmowanych w roku ubiegłym. Nim jednak 
do tego doszło, wójt uroczyście pogratulowała Panu Wojciechowi Sośnickiemu 
wygranej w wyborach na nowego sołtysa Lubieszowa. niem kary finansowej 

na Gminę poparli rad-
ni: Z. Ogrodniczuk, M. 
Ostrowska, S. Radziej, 
K. Statkiewicz, M. 
Wojtczak, jak również 
sam K. Gąsior. Mimo 
wszystko, większością 
głosów wniosek rad-
nego K. Gąsiora został 
odrzucony, a projekt 
uchwały w sprawie 
przystąpienia do spo-
rządzenia miejscowego 
planu zagospodarowa-
nia przestrzennego w 
obrębie miejscowości 
Lipiny został przyjęty.

Następnie wójt gminy 
Nowa Sól przedstawiła 
raport o stanie gminy, 
który stanowił podsu-
mowanie rocznej dzia-
łalności, ze szczegól-
nym uwzględnieniem 
programów, strategii 
i uchwał Rady Gminy 
oraz pozwalający oce-
nić skuteczność pracy 
samorządu. Obejmował 
najważniejsze inwesty-
cje, dane finansowe, in-
formacje z działalności 
urzędu i gminnych jed-
nostek oraz dane liczbo-
we z różnych obszarów 
gminy. Większość rad-
nych doceniła realizację 
ubiegłorocznego budże-
tu. 

W debacie nad ra-
portem o stanie gminy 
swoje niezadowolenie 
wyraził radny Zbigniew 
Ogrodniczuk, twier-
dząc, że nie wszystkie 
sprawy zostały w ra-
porcie poruszone, m.in. 
uroczyste otwarcia dróg 
- było uroczyste otwar-
cie ul. Zielonej w Kieł-

czu, a nie było otwarć w 
Ciepielowie i Nowym 
Żabnie, a inwestycje te 
nazwał inwestycjami 
w polu. Podważał rów-
nież pozytywną opinię 
Regionalnej Izby Obra-
chunkowej, twierdząc, 
że nikt z RIO nie zwró-
cił uwagi na nieprawi-
dłowości. Do tematu 
RIO odniosła się skarb-
nik gminy:

 – Podważanie kom-
petencji RIO jest dla 
mnie daleko wysnuwa-
nymi wnioskami, bo 
jest to instytucja, która 
nadzoruje nas finanso-
wo i myślę, że tutaj jest 
czas i miejsce, żebym 
powiedziała, że w tym 
roku przeprowadzona 
została kompleksowa 
kontrola gospodarki 
finansowej w gminie. 
Odbywała się ona od 3 
stycznia do 13 kwiet-
nia, z czego przez więk-
szość czasu była to kon-
trola finansowa i jako 
jedyna gmina w powie-
cie mamy dwa wnioski 
pokontrolne i żaden nie 
dotyczy finansów. W 
finansach nie było żad-
nych nieprawidłowości, 
więc zanim się mówi, że 
coś jest nieprawidłowo, 
niezgodnie, to należało-
by się z tym zapoznać 
i cieszyć się jako radni 
z tego jaką mamy sytu-
ację i jaki mamy zespół 
ludzi, który pracuje, 
stara się i osiąga sukces. 
Sąsiednie gminy mają 
po 16, 10, po 5 wnio-
sków, a my mamy tylko 
2. Nie ma drugiej takiej 
gminy, więc naprawdę 
proszę nie insynuować. 
To są argumenty, które 
same się bronią i nie 
należy mówić, że coś 
robimy nieprawidłowo, 
bo tak nie jest, są na to 
dokumenty. 

Następnie głos za-
brała wójt gminy Nowa 
Sól: 

- Ja się odniosę do 
stwierdzenia radne-
go, który mówi, że mu 
zabrakło informacji z 
otwarć dróg. Jest zasa-
da taka, że maleńkich 
dróg nie otwieramy, a 
tych dróg w ciągu roku 
robimy „x”. Była dro-
ga robiona w Stanach 
za 389 tys., jest to zbyt 
mała inwestycja, żeby 
ją otwierać.  W Cie-
pielowie została wybu-
dowana jedyna droga z 
kostki i wodociąg, a tu 
słyszę, że buduję wo-
dociągi i drogi do pól. 
To idąc drogą myślenia 
pana radnego mogę po-
wiedzieć, że prezydent 
Nowej Soli to dopiero 
w pola wybudował teraz 
drogi. A w Ciepielowie 
ludzi nie ma? A w in-
nych miejscowościach 
nie ma? My wszędzie 
budujemy. Zauważcie, 
Państwo już nie cze-
piacie się tego, że nie 
robimy, tylko po prostu 
dlaczego w Ciepielo-
wie i Nowym Żabnie? 
Nie zapraszam Pana 
na otwarcie ul. Zielo-
nej w Kiełczu, bo nie 
głosuje pan za budże-
tem gminy, a co za tym 
idzie, za inwestycjami 
w swojej miejscowości. 
Niebawem ruszy budo-
wa ścieżki rowerowej 
w Kiełczu, o ile sobie 
przypominam, Pan nie 
podniósł ręki za zmia-
nami w budżecie, aby 
zagłosować za tą in-
westycją i takich przy-
padków mogę podawać 
wiele. Pan wybaczy, ale 
informacji o otwarciu 
dróg nie będę podawała 

(ciąg dalszy na stronie 14.)
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do raportu o stanie gmi-
ny. – skwitowała wójt 
Izabela Bojko. 

W dalszej kolejno-
ści głos zabrała radna 
M. Ostrowska, która 
najdłużej ze wszyst-
kich radnych zadawała 
liczne pytania, na które 
sama sobie odpowiada-
ła. M.in. poruszyła te-
mat funduszu sołectwa 
Lubieszów, inwestycji 
w Lubieszowie, wy-
najmowania świetlic, 
jeszcze raz inwestycji 
w Lubieszowie i budo-
wania studni z wodą.  
Radna M. Młynarek 
udzielając wypowie-
dzi życzyła dużo cier-
pliwości i wytrwało-
ści nowemu sołtysowi 
Lubieszowa, a radna 
J. Kieliszczyk-Grela 
dodała, cyt.: zdecydo-
wana większość osób 
na tej sali przez kulturę 
wychowania słuchała 
poprzednich monolo-
gów pani Ostrowskiej 
na poprzednich sesjach. 
Teraz już dość, bo nie 
wiemy nawet czy zależy 
pani na swojej miejsco-
wości. Są 23 miejsco-
wości w gminie. Pani 
tylko o Lubieszowie, 
a kiedy są inwestycje 
planowane w budżecie 
dla Lubieszowa, pani 
głosuje przeciw, więc ja 
już nie wiem… a teraz 
pani wyciąga, że jakaś 
inwestycja była robiona 
za tyle, a nie za tyle. No 
cieszmy się, że są inwe-
stycje. Ja się cieszę z 
każdej najmniejszej in-
westycji w każdej miej-
scowości, a  Pani tylko 
Lubieszów i Lubieszów, 
ale kiedy są w budżecie 
pieniążki przeznaczone 
na Lubieszów, to pani 
głosuje przeciw, więc 
nie wiem za czym pani 
jest? Za jakąkolwiek 
miejscowością, za w 
ogóle byciem w tej gmi-
nie? Jest to żenujące i 
wydaje mi się, że jestem 
głosem zdecydowanej 
większości na tej sali.

Głos zabrał rów-
nież świeżo upieczony 

przewodniczący Rady 
Powiatu, Pan Andrzej 
Ziarek, który już na 
wejściu został powitany 
gromkimi brawami. 

- Musicie sobie zdać 
sprawę ze specyfiki tej 
gminy. Odkąd ja pa-
miętam, a byłem przez 
krótki czas radnym tej 
gminy, nigdy nie bę-
dzie tak, żeby wszyscy 
byli wokół tego stołu 
zadowoleni. Gmina jest 
specyficzna i bardzo 
trudno się rządzi taką 
gminą. To jest napraw-
dę olbrzymia i trudna 
sprawa pogodzenie in-
teresów tych wszyst-
kich miejscowości, z 
których Państwo jeste-
ście. Nie dziwię się, 
że każdy broni swojej. 
Trzeba jednak pamię-
tać, że reprezentujecie 
Państwo całą gminę i ja 
jako mieszkaniec muszę 
Państwu powiedzieć, że 
tak bardzo obiektywnie 
patrząc na to, gołym 
okiem widać, jak te 
miejscowości się zmie-
niają. To nie jest ostat-
nia kadencja tej gminy 
i pewnie będzie jesz-
cze trwała bardzo wiele 
lat i pewnie z czasem 
tych rzeczy do zrobie-
nia będzie mniej, będą 
miały inny charakter, 
ale uczciwie trzeba to 
stwierdzić i ja to stwier-
dzam, że faktycznie ta 
gmina się zmienia. Do 
których miejscowości 
nie wjechać, to wszę-
dzie coś się dzieje, coś 
się robi, a to nie jest 
łatwe. Ta praca jest 

olbrzymia. Od kiedy 
jestem w urzędzie mar-
szałkowskim, to muszę 
Państwu powiedzieć, 
że gmina wiejska jest 
jedną z bardziej aktyw-
nych, pozyskuje najwię-
cej środków ze wszyst-
kich gmin wiejskich. To 
wszędzie widać. Cza-
sami w  urzędzie mar-
szałkowskim mówią, 
że nasza gmina wiejska 
to już jest stolicą woje-
wództwa, bo wszędzie 
gdzie są nawet te naj-
mniejsze programiki, to 
gmina tam jest.   Nawet 
ostatnio na sejmiku jed-
na z radnych zarzucała 
urzędowi marszałkow-
skiemu, że na Okopcu 
został wykonany plac 
zabaw, bo tam jest tyl-
ko kilku mieszkańców i 
nie powinno go być. A 
to świadczy też o tym, 
że o takich miejscowo-
ściach się myśli. Z per-
spektywy czasu widzę, 

że ta gmina bardzo się 
zmienia jeśli chodzi o 
infrastrukturę. Zwróć-
cie Państwo uwagę, to 
wszystko, co już zosta-
ło wybudowane, to już 
zostanie. Czy będzie ta 
Pani wójt, czy będzie 
ktoś inny, to już po pro-
stu zostanie i trzeba te-
raz każdego roku dokła-
dać do tego coś więcej, 
a  że nie wszyscy są za-
dowoleni… no przy ta-
kim układzie gminy, to 

nie ma takiej opcji. Na-
wet my jako mieszkań-
cy wiemy, że jak się coś 
zrobi w Lubieszowie, 
to trzeba też w Przybo-
rowie, bo mieszkańcy 
zaraz się denerwują, że 
u nich też wypadałoby 
jeszcze wiele rzeczy 
zrobić. Tak to wygląda 
i dlatego też proszę o 
zrozumienie i wam jako 
radnym chyba nie mu-
szę tego tłumaczyć, bo 
znacie chyba wszystko 
najlepiej. Chcę tylko 
powiedzieć, że ta gmi-
na ewidentnie się zmie-
nia, tych problemów 
jest mnóstwo, bo tyle 
też jest sołectw, osiem-
naście, a są gminy, w 
których jest ich tylko 
kilka. Nie każda wioska 
jest też sołectwem, do-
chodzą do tego też inne 
miejscowości. Jest tu o 
czym myśleć i sądzę, 
że na koniec kadencji 
będziecie mogli mieć 
świadomość, że wyci-

Gratulacje złożyli m.in. przedstawiciele sołectw, Sylwia 
Adamczyk z Rudna i Henryk Bubel z Buczkowa

Przewodniczący Rady otrzymał od wójt drobny upominek z okazji urodzin

W trakcie sesji wypowiedział się nowy Przewodniczący 
Rady Powiatu, Andrzej Ziarek
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śnięto dla tej gminy tyle 
ile można, bo to po pro-
stu widać gołym okiem. 

W głosowaniu zarzą-
dzonym przez przewod-
niczącego Rady Gminy 
Nowa Sól Radosława 
Kołpaczka po deba-
cie nad raportem, wójt 
Izabela Bojko otrzy-
mała wotum zaufania. 
Podczas sesji zosta-
ła podjęta uchwała w 
sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finanso-
wego wraz ze sprawoz-
daniem z wykonania 
budżetu gminy Nowa 
Sól za 2022 rok. Pozy-
tywną opinię w sprawie 
udzielenia absoluto-
rium wydała wcześniej 
Regionalna Izba Obra-

chunkowa – informo-
wała skarbnik Justyna 
Antecka-Klimek.  W 
głosowaniu nad udzie-
leniem absolutorium 
wójtowi gminy Nowa 
Sól brali udział wszy-
scy radni. Za udzie-
leniem absolutorium 
było 11 radnych, a 4 
radnych wstrzymało się 
od głosu, tj. Zbigniew 
Ogrodniczuk, Monika 
Ostrowska, Sylwia Ra-
dziej i Kazimierz Stat-
kiewicz.  Po udzieleniu 
absolutorium przewod-
niczący Rady Gminy 
Radosław Kołpaczek 
wraz z radnymi, dyrek-
torami szkół i przedsta-
wicielami sołtysów zło-
żyli wójt gminy 

gratulacje, podzięko-
wali za owocną pracę 

oraz życzyli dalszych 
osiągnięć na rzecz roz-
woju gminy Nowa Sól i 
jej mieszkańców. 

W swoim wystąpieniu 
wójt Izabela Bojko po-
dziękowała za udzielo-
ne absolutorium oraz za 
dobrą współpracę.

- Panie przewodni-
czący, wysoka rado, 
zebrani goście… Pozo-
stało mi podziękować w 
krótkich, żołnierskich 
słowach. To już jest 
moje ósme absoluto-
rium i powiem tak – to 
jest bardzo ciężka pra-
ca. W 2022 roku wy-
dawało mi się, że jest 
to najbardziej obfity 
w inwestycje rok, ale 
się pomyliłam. Ten rok 
jest najbardziej cięż-
ki, bo tak się stało, że 

bardzo dużo dofinanso-
wań otrzymaliśmy na 
nasze projekty. Są to 
bardzo trudne tematy 
do przejścia. Nasi pra-
cownicy już ledwo zi-
pią (śmiech), dlatego te 
kwiaty należą się rów-
nież dla całego zespo-
łu urzędniczego. Dalej 
deklaruję współpracę z 
Państwem, z radnymi, 
z sołectwami na cześć 
naszej małej ojczyzny. 
Niezależnie, czy przy 
małej, czy dużej inwe-
stycji, zawsze jest tyle 
samo pracy i dokumen-
tów. Bardzo serdecznie 
dziękuję za to absoluto-
rium, za piękne kwiaty 
i mam nadzieję, że z 
większością rady do-
trwam do końca. Będzie 
to ciężki rok. – mówiła 

wójt Izabela Bojko. 
Powodów do świę-

towania w trakcie se-
sji było więcej. W tym 
dniu swoje urodziny 
obchodził przewod-
niczący Rady Gminy 
Radosław Kołpaczek. 
- Proszę przyjąć wy-
razy uznania, jest Pan 
wspaniałym przewod-
niczącym, zawsze na 
posterunku! Życzę dużo 
zdrowia, wytrwałości i 
dalszej dobrej pracy na 
poczet naszej społecz-
ności gminnej. – mówi-
ła do przewodniczącego 
wójt. Następnie wszy-
scy zebrani odśpiewa-
li głośne „Sto lat”. W 
dalszej kolejności od-
były się głosowania nad 
pozostałymi punktami 
obrad. 

FAKE NEWS RADNEJ
Szanowni Państwo, 

drodzy Mieszkań-
cy Gminy Nowa Sól! 
Radna Monika Ostrow-
ska na swoim profilu 
facebook opublikowa-
ła post wprowadzają-
cy opinię publiczną w 
błąd. Opublikowała 
informację dot. złoże-
nia wniosku, m.in. o 
naprawę drogi znajdu-
jącej się na działce nr 
255 w m. Lubieszów, 
załączając przy tym 
zdjęcia ukazujące jej 
stan techniczny. In-
formuję, iż na bieżąco 
diagnozuję wszystkie 
problemy (w tym dro-
gowe) na terenie gmi-
ny Nowa Sól. Podczas 
sesji w dniu 27 marca 
br. do budżetu gminy 
na mój wniosek wpro-
wadzono 2 mln zł na 
remont drogi znajdu-
jącej się na działce nr 
255 w m. Lubieszów. 
Ponadto 6 lutego br. 
złożony został wnio-
sek o dofinansowanie 
remontu tej drogi z 
Rządowego Fundu-
szu Rozwoju Dróg. 
Pani Monika Ostrow-
ska nie poparła mojej 
inicjatywy i w trakcie 
sesji nie zagłosowa-
ła za wprowadzeniem 

środków w wysokości 
2 mln zł do budżetu 
gminy na remont drogi 
w Lubieszowie, o któ-
ry zawnioskowała do 
Urzędu Gminy w dniu 
10 maja br. Dodatkowo 
informuję Państwa, że 
na rok 2023 w budże-
cie gminy Nowa Sól 
przewidziano razem 
ok. 8 mln zł na budo-
wę sali gimnastycznej 
przy szkole i remont 
ww. drogi w Lubieszo-
wie, a radna tego okrę-
gu nie poparła żadnej z 
tych inwestycji. 

Wójt Gminy Nowa 
Sól, Izabela Bojko

Wyciąg z uchwały i raport 
z przebiegu głosowania nad 
uchwałą dot. wprowadzenia do 
budżetu 2 mln zł na remont dro-
gi w Lubieszowie.
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WROCISZÓW WSPIERA IGORA

SEZONOWE PORZĄDKI 
W GMINIE

HULIGANÓW
NIE BRAKUJEPlastikowe nakrętki z 

Wrociszowa po raz ko-
lejny wsparły szczytny 
cel. Tym razem sołectwo 
wraz z Panią sołtys i rad-
ną Beatą Boś przekazało 
zawartość serca na rzecz 
chorego Igora, który po 
odbiór nakrętek przybył 
w towarzystwie mamy 
Małgorzaty.

- Lista osób potrzebu-
jących jest bardzo dłu-
ga. Chętnie wesprzemy 
każdego, przynajmniej 
w taki sposób możemy 
pomóc. Cieszę się, że 
społeczność Wrociszo-
wa otwiera swoje ser-
ca i chętnie przyłącza 
się do akcji dorzucając 
swoje nakrętki. To mały, 
ale bardzo ważny gest. 
Dziękuję wszystkim, 
a Igorowi życzę dużo 
zdrowia! – mówi Pani 
Beata Boś.

W naszej gminie 

Wraz z nadejściem 
wiosny na terenie gmi-
ny Nowa Sól rozpo-
częły się prace konser-
wacyjne i naprawcze. 
Przystąpili do nich 
nasi Pracownicy Refe-
ratu Gospodarczego w 
Kiełczu. Miejsc użyt-
ku publicznego mamy 
bardzo wiele, więc 
wszystkie ręce ruszyły 
na pokład. Prowadzo-
ne były m.in. czyn-
ności polegające na 
przygotowaniu do se-
zonu „Cypla w Jodło-
wie” – pod lupą były 
m.in. znajdujące się 
tam drewniane altany. 
Przeprowadzona zosta-
ła również bieżąca na-
prawa dróg gminnych, 
które uległy znaczącej 
eksploatacji w wyniku 
warunków atmosfe-
rycznych panujących 
w sezonie jesienno-
-zimowym. Na ten cel 
przeznaczono 567 ton 
kruszywa. 

Niestety na prostej dro-
dze też może być niebez-
piecznie. Nie tylko dla 
kierowców, ale i dla pie-
szych, spacerujących po 
chodniku. Przykładem 
jest zdarzenie, do które-
go doszło w Lubięcinie. 
Kierowca wjechał w płot 
okalający cmentarz „na 
górce”, dewastując przy 
tym kilka betonowych 
przęseł. Na szczęście 
nikt nie znajdował się w 
tym czasie na poboczu 
- mogło dojść do dużo 
poważniejszej tragedii. 
To przykład bezmyślnej 
brawury i dowód na to, 
że piesi powinni mieć 
„oczy dookoła głowy”. 
W ubiegłym roku do 
podobnej sytuacji do-
szło w Starej Wsi. Tam 
nieuważny kierowca 

staranował przystanek 
autobusowy. To kolejny 
dowód na to, że prze-
jeżdżających obok nas 
kierowców powinniśmy 
darzyć ograniczonym za-
ufaniem. Ponadto wan-
dale zniszczyli cmentar-
ną skrzynię na narzędzia 
w Lubięcinie, zdemolo-
wali drzwi wejściowe do 
publicznej toalety przy 
Zielonym Amfiteatrze w 
Lubięcinie, wybili szybę 
z wiaty przystankowej 
przy świetlicy wiejskiej 
w Rudnie. Wyliczać 
można więcej. Co jakiś 
czas Gmina zmaga się 
z naprawami obiektów 
znajdujących się w miej-
scach użyteczności pu-
blicznej. Szkoda, że nie 
każdy potrafi uszanować 
wspólne dobro.

mamy w sumie 14 takich 
serc pomocy. Są one sys-
tematycznie opróżniane 
przez sołtysów, którzy 
zajmują się organizacją 

zbiórek. Bardzo im za to 
dziękujemy. Dziękujemy 
także wszystkim miesz-
kańcom ochoczo przyłą-
czającym się do akcji!

Sołtys i radna Beata Boś nie po raz pierwszy 
udowodniła, że pomaganie ma we krwi

Tak kierowca zdewastował płot w Lubięcinie

- Wiosna i lato to dla 
nas zawsze bardzo pra-
cowity okres, w trak-
cie którego większość 
energii wykorzystuje-
my do prac w terenie. 
Mamy w gminie na-
prawdę dużo miejsco-
wości, atrakcyjnych 
miejsc i skwerków, 
więc bez przerwy pra-
cujemy na pełnych ob-
rotach. Chcielibyśmy 
tylko, żeby mieszkań-
cy potrafili to docenić, 

żeby wyrzucali śmieci 
do kosza, a nie obok, 
czy do stawu, tak jak w 
przypadku Parku Fol-
warcznego w Lubie-
szowie. W drewnianej 
altanie przy Zielonym 
Amfiteatrze w Lubięci-
nie zostawiane są noto-
rycznie puste butelki i 
pestki po słoneczniku. 
Dobrze by było, gdyby 
mieszkańcy poczuwali 
się jeszcze do porząd-
kowania terenu przed 

swoją posesją. Każdy 
twierdzi, że to nie jego, 
ale przed jego posesją, 
co poniekąd jest też 

jego wizytówką. – ko-
mentuje Przemysław 
Ficner, kierownik Re-
feratu Gospodarczego. 

Pracownicy Referatu Gospodarczego naprawiali 
i konserwowali altany w Jodłowie

W lipcu sołtys Lubieszowa zorganizował sprzątanie Parku 
Folwarcznego. Odwiedzający robią z parku śmietnisko, 
zwłaszcza przy altanie i w stawku. 
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ZADBALI O SWOJE WIOSKI

POBIERZ SORTEUSZA!

ODBIÓR 
NIECZYSTOŚCI 
CIEKŁYCH!

22 kwietnia przypadał 
Światowy Dzień Ziemi. To 
doskonała okazja do orga-
nizowania różnego rodzaju 
wydarzeń promujących 
ekologię, w tym akcje zbie-
rania śmieci. Jest to również 
szansa na poprawę świado-
mości dotyczącej efektów 
niszczenia środowiska na-
turalnego, do których zali-
czyć można zanieczyszcze-
nie powietrza, wody, czy 
globalne ocieplenie. Warto 
również wspomnieć, że jest 
to największe ekologiczne 
święto świata, organizo-
wane w 192 krajach. Dzień 
Ziemi obchodzony jest 
również w naszej gminie. 

Zachęcamy mieszkań-
ców naszej gminy do po-
brania BEZPŁATNEJ apli-
kacji SORTEUSZ!

Aplikacja nie tylko pod-
powiada, gdzie wrzucić 
dany odpad, ale również 
edukuje w zakresie prawi-
dłowego postępowania z 
odpadami. Ponadto Sorte-
usz zaprasza do zaangażo-
wania i rywalizacji. Za każ-
de zeskanowanie produktu 
lub wyszukanie odpadu 
użytkownikowi przyzna-
wane są punkty, podobnie 
jak za dodawanie nowych 
kodów kreskowych, któ-
rych jeszcze w bazie nie 
ma. AplikacjĘ można po-
brać ze darmo ze sklepów 
Google Play lub AppStore.

Wykaz firm posiadają-
cych zezwolenia na opróż-
nianie zbiorników bezod-
pływowych i transportu 
nieczystości ciekłych z te-
renu gminy Nowa Sól znaj-
duje się na stronie interne-
towej www.gminanowasol.
pl w zakładce Dla Miesz-
kańca/ Środowisko/ Wy-
kaz Firm Asenizacyjnych. 
Zapraszamy do zapozna-

nia się z listą i korzystania 
z usług. Znajdą tam Pań-
stwo również informacje, 
która firma odbiera osad z 
osadników przydomowych 
oczyszczalni ścieków. 

Właściciel nieruchomo-
ści zobowiązany jest do 
posiadania umowy oraz 
dokumentów potwier-
dzających odbiór nieczy-
stości ciekłych!

Dobrym przykładem tro-
ski o planetę, a tym samym 
o swoją małą ojczyznę są 
mieszkańcy Lipin, którzy 
20 kwietnia br. wyruszyli w 
teren, by posprzątać swo-
ją okolicę. Akcję sprząta-
nia świata zorganizowaną 
przez świetlicę środowi-
skową wsparła Gminna 
Biblioteka Publiczna oraz 
sam Sołtys, Adam Kusa. 
Udział w niej wzięły 24 
osoby, przede wszystkim 
miejscowa młodzież i 
dzieci. Podsumowaniem 
wydarzenia było ognisko 
z kiełbaskami przy boisku 
wielofunkcyjnym. To przy-
kład dobrych praktyk na-

szych mieszkańców i jedna 
z form proekologicznego 
wychowania. Serdecznie 
dziękujemy i mamy na-
dzieję, że wprowadzo-
ny w Lipinach porządek 
utrzyma się jak najdłużej. 
Podobną akcję, tj. Eko 
Dzień Dziecka zorganizo-
wały sołectwa Ciepielów 
i Nowe Żabno. 3 czerwca 
najmłodsi mieszkańcy i ich 
opiekunowie przystąpili 
do porządkowania swoich 
wiosek. Najpierw był obo-
wiązek, a dopiero potem 
przyjemność. Drobne prace 
ogrodowe przy skwerkach 
oraz zbieranie odpadków 
w obu miejscowościach 

Więcej informacji na stronie: sorteusz.pl

zakończyło się wspólnym 
ogniskiem i słodkim po-
częstunkiem. Dzięki pięk-
nej, słonecznej pogodzie, 
akcja przebiegła szybko i 
sprawnie, a efekty pracy 
były zadowalające. Dzię-
kujemy za zaangażowanie 
wszystkim uczestnikom, 
a przede wszystkim sołty-

som, Agnieszce Osieckiej 
oraz Przemysławowi Fic-
nerowi. Czynny udział w 
tym przedsięwzięciu dał 
wszystkim do zrozumie-
nia, że należy dbać o swoje 
środowisko oraz czystość 
swojej „Małej Ojczyzny”. 
Brawa dla naszych małych 
ekologów!

Mali Ciepielowianie udowodnili, że również troszczą się o swoją wioskę

Dzieci z Lipin nie trzeba było długo namawiać 
do sprzątania okolicy, rękawice i worki poszły 
w ruch w mgnieniu oka

W Nowym Żabnie dzieci uporządkowały 
m.in. skwer przy krzyżu
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GABINET STOMATOLOGICZNY W CHEŁMKU
Oferta: stomatologia zachowawcza, stomatologia dzie-

cięca, protetyka, chirurgia, periodontologia, endodoncja, 
radiologia cyfrowa, wybielanie. 

W gabinecie w Chełmku stomatologia dziecięca jest 
bezpłatna dla uczniów uczęszczających do szkoły w Lu-
bięcinie, a w gabinecie w Przyborowie stomatologia dzie-
cięca jest bezpłatna dla uczniów uczęszczających do szkół 
w Przyborowie i Lubieszowie - usługi są dofinansowane 
przez Gminę Nowa Sól. Pozostali pacjenci mogą skorzy-
stać z oferty gabinetu w ramach usług prywatnych.

(ciąg dalszy na stronie 19.)

Lek. stomatolog Dominika Stachura
Tel. 502 082 060
Adres: Chełmek 62

Czy wiesz, że Twój dom może zużywać 
nawet do 70% mniej energii na 
ogrzewanie? To proste!

Z programu mogą skorzystać osoby, które posiadają dom jednorodzinny 
lub lokal mieszkalny wydzielony w takim domu. W programie obowiązuje 
zasada - im niższe są Twoje dochody tym wyższa dotacja. 

NAJWYŻSZY POZIOM DOFINANSOWANIA – możesz otrzymać 
do 135 000 zł + 1 200 zł na audyt energetyczny, jeśli Twój przeciętny 
miesięczny dochód na osobę w gospodarstwie domowym nie przekracza:  
1 090 zł * lub 1 526 zł ** lub masz ustalone prawo do otrzymywania zasił-
ku stałego, zasiłku okresowego, zasiłku rodzinnego lub specjalnego zasiłku 
opiekuńczego

PODWYŻSZONY POZIOM DOFINANSOWANIA – możesz otrzy-
mać do 99 000 zł + 1 200 zł na audyt energetyczny, jeśli Twój przeciętny 
miesięczny dochód na osobę w gospodarstwie domowym nie przekracza:  
1 894 zł * lub 2 651 zł **

PODSTAWOWY POZIOM DOFINANSOWANIA – możesz otrzymać 
do 66 000 zł + 1 200 zł na audyt energetyczny, jeśli Twój roczny dochód 
(dochód wnioskodawcy) nie przekracza 135 tysięcy zł

* dochód na jedną osobę w gospodarstwie domowym, w którym jest wię-
cej niż jedna osoba [przykład: małżeństwo zarabiające z dwojgiem dzieci: 
suma zarobków w tym gospodarstwie nie przekracza 4 000,00 zł, stąd na 
każdego członka 4-osobowej rodziny przypada nie więcej niż 1 000,00 zł – 
Twój poziom dotacji może dochodzić do 136 200,00 zł] 

** dochód w gospodarstwie domowym jednoosobowym
 
UWAGA! Rozliczając PIT możesz skorzystać z ULGI TERMOMODER-

NIZACYJNEJ Ulgę termomodernizacyjną można łączyć z dofinansowa-
niem z Czystego Powietrza.

W naszej gminie złożono już 183 wnioski o dofinansowanie i zawarto 166 umów. 
Zrealizowano 106 przedsięwzięć, a łączna kwota dotacji dla mieszkańców z terenu 
gminy wyniosła 1.538.731,13 zł. To się opłaca! Najlepsze co możesz zrobić, to prze-
prowadzić kompleksową termomodernizację swojego domu. Możesz otrzymać 
nawet 1200,00 zł na audyt, do 69.100,00 zł na inne instalacje i ocieplenie domu, do 
50.900,00 zł na pompę ciepła i do 15.00,00 na panele fotowoltaiczne, czyli razem 
do 136.200,00 zł!
DLA KOGO DOFINANSOWANIE? 

1. Audyt energetyczny, który pozwoli Ci uzyskać 
kompletną informację o potrzebach Twojego bu-
dynku, jak najskuteczniej ocieplić budynek, wy-
brać najlepsze dla Twojego domu źródło ciepła, 
uzyskać maksymalną dotację i następnie płacić 
niższe rachunki za ogrzewanie

2. Ocieplenie ścian, stropu, podłogi 
3. Wymianę okien, drzwi, bramy garażowej 
4. Wymianę starego pieca - kotła na paliwo stałe 

(węgiel, drewno) – na NOWOCZESNE ŹRÓDŁO 
CIEPŁA 

5. Instalację CO i CWU 
6. Wentylację mechaniczną z odzyskiem ciepła 
7. Mikroinstalację fotowoltaiczną

KROK 1 
Poznaj zasady programu w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielo-
nej Górze, adres: 65-602 Zielona Góra, ul. Miodowa 
11, tel. 68 419-69-00, fax 68 454 82 52, lub w Punkcie 
Konsultacyjno-Informacyjnym w Gminie Nowa Sól, 
adres: 67-100 Nowa Sól, Kiełcz, ul. Cicha 6, tel. (68) 
388 72 10. Możesz też zaczerpnąć informacji w okien-
ku bankowym (w banku, który oferuje Kredyt Czyste 
Powietrze, zgodnie z informacjami na stronie czyste-
powietrze.gov.pl), na ogólnopolskiej infolinii: 22 340 
40 80 od poniedziałku do piątku, 8:00-16:00 (pytania 
dotyczące zasad programu), na stronie czystepowietrze.
gov.pl. Zachęcamy także do przeczytania dokumentów: 
program priorytetowy, regulamin, instrukcja wypełnia-
nia wniosku.

KROK 2 
Ustal zakres niezbędnych prac w Twoim budynku: 
• czy wymaga ocieplenia czyli termomodernizacji? 

- możesz dostać na to dotację nawet jeśli masz już 
nowoczesny piec, który spełnia wymogi programu; 

• czy wymaga wymiany źródła ciepła? - masz stare-

NA CO OTRZYTMASZ DOTACJĘ?

DOTACJA KROK PO KROKU
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(ciąg dalszy ze strony 18.)

(ciąg dalszy na stronie 20.)

Do otrzymania dotacji z prefinansowaniem potrze-
bujesz UMOWY z WYKONAWCĄ.
Prefinansowanie to wypłata części lub całości dota-
cji przyznanej przez wfośigw na rachunek bankowy 

DOTACJA Z PREFINANSOWANIEM o co chodzi?

go kopciucha i chcesz zainstalować nowe, zgodne z 
wymaganiami prawa urządzenie grzewcze. W ocenie 
potrzeb związanych z wymianą źródła ciepła i termo-
modernizacji domu pomoże Ci np. gminny doradca 
energetyczny. Zamów AUDYT ENERGETYCZNY, 
dokument pozwoli Ci najskuteczniej wykorzystać 
dotację! 

• możesz też skorzystać na czystepowietrze.gov.pl za-
kładka „Pomoc”: - z tzw. Listy ZUM - listy urządzeń 
i materiałów, które zostały sprawdzone przez eksper-
tów i mogą być dofinansowane w ramach programu, 
- z kalkulatorów wyliczeń np. kalkulatora grubości 
izolacji.

KROK 3
Przygotuj niezbędne dokumenty: 
• księgę wieczystą lub inne dokumenty dotyczące wła-

sności budynku, 
• zgodę współwłaściciela/współwłaścicieli na realiza-

cję przedsięwzięcia (jeśli dotyczy), 
• zaświadczenie o dochodach wydane przez wójta, 

burmistrza lub prezydenta miasta właściwego ze 
względu na adres zamieszkania wnioskodawcy (jeśli 
wnioskujesz o podwyższony lub najwyższy poziom 
dofinansowania), 

• zgodę współmałżonka na zaciąganie zobowiązań w 
ramach umowy o dofinansowanie (jeśli dotyczy), 

• umowę/y z wykonawcą/mi (jeśli wnioskujesz o dota-
cję z prefinansowaniem). 

Wypełnienie wniosku ZAJMIE 20 MINUT!

KROK 4
Wypełnij i złóż wniosek o dofinansowanie 
• w formie DOTACJI lub DOTACJI z prefinansowa-

niem: 
 - wyłącznie elektronicznie za pośrednictwem por-

talu www.gov.pl i systemu GWD: gwd.nfosigw.
gov.pl 

 - w wersji papierowej za pośrednictwem serwisu 
GWD: gwd.nfosigw.gov.pl wniosek wypełniasz 
elektronicznie, następnie drukujesz, podpisu-
jesz ręcznie i wraz z załącznikami wysyłasz do 
wfośigw lub składasz do wfośigw przez gminny 
punkt konsultacyjno – informacyjny. 

• w formie DOTACJI przeznaczonej na spłatę kredytu 
bankowego wniosek wypełniasz w okienku banko-
wym (lista banków dostępna jest na stronie czystepo-
wietrze.gov.pl).

• 
KROK 5 
Zawarcie umowy o dofinansowanie. Po pozytywnej 
decyzji wfośigw zostaniesz poinformowany o przyzna-
niu dotacji przez wfośigw. 

KROK 6 
Zrealizuj inwestycję, złóż wnioski o płatność 
Zrealizuj inwestycję i otrzymaj pieniądze. Możesz też 
otrzymać dofinansowanie przed realizacją inwestycji i 
finansować ją bezpośrednio z dotacji.
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(ciąg dalszy na stronie 21.)

(ciąg dalszy ze strony 19.)

WYKONAWCY. Prefinansowanie obejmuje wypła-
tę: 
• zaliczki – maksymalnie do wysokości 50% przy-

znanej dotacji 
• pozostałej części dofinansowania po zrealizowaniu 

umowy. 

Z DOTACJI Z PREFINANSOWANIEM możesz 
skorzystać składając wniosek w ramach 2 lub 3 czę-
ści programu „Czyste Powietrze” (podwyższony i 
najwyższy poziom dofinansowania). Na stronie: czy-
stepowietrze.gov.pl znajduje się wzór umowy z wy-
konawcą, który będziesz mógł wykorzystać.

KREDYT CZYSTE POWIETRZE to kredyt przy-
znawany na realizację inwestycji w ramach progra-
mu „Czyste Powietrze”. Dotacja, którą otrzymasz 
spłaci część kredytu bankowego. Lista banków 
uczestniczących w programie jest aktualizowana na 
stronie czystepowietrze.gov.pl. Z Kredytu Czyste 
Powietrze możesz skorzystać składając wniosek w 
ramach 1 lub 2 części programu „Czyste Powietrze” 
(podstawowy i podwyższony poziom dofinansowa-
nia). Banki, które przystąpiły do programu udzielają 
informacji na temat możliwości i warunków uzyska-
nia kredytu i dotacji oraz zapewniają dostęp do peł-
nych informacji o programie „Czyste Powietrze” na 
stronach internetowych oraz w placówkach udziela-
jących kredytu bankowego z dotacją. Kredyt Czyste 
Powietrze objęty jest gwarancją Banku Gospodar-
stwa Krajowego (BGK). Dzięki tej gwarancji, ban-
ki kredytujące mogą zaproponować korzystniejsze 
warunki kredytu przeznaczonego na finansowanie 
inwestycji zgodnych z programem „Czyste Powie-
trze”.
WAŻNE TERMINY: Program realizowany jest w 
latach 2018-2029, przy czym podpisywanie umów 
możliwe będzie do 31.12.2027 r., zaś zakończenie 
wszystkich prac objętych umową musi nastąpić do 
30.06.2029 r. Dofinansowaniu podlegają przedsię-
wzięcia zarówno w trakcie realizacji, jak i zakończo-
ne, pod warunkiem poniesienia pierwszego kosztu 
maksymalnie 6 miesięcy przed złożeniem wniosku 
o dofinansowanie. 

Święto państwowe, 
upamiętniające Uchwa-
lenie Konstytucji 3 
maja obchodzone jest 
we wszystkich naszych 
szkołach. Tuż przed 
„majówką” taka uro-
czystość odbyła się w 
Zespole Edukacyjnym 
w Przyborowie. Wielkie 
świętowanie rozpoczęło 
się złożeniem kwiatów 
pod pomnikiem. Hołd 
mieszkańcom, którzy 
kształtowali i kształtują 
tożsamość naszej Małej 
Ojczyzny, oddali: wójt 

ŚWIĘTO KONSTYTUCJI 3 
MAJA W PRZYBOROWIE

(ciąg dalszy na stronie 21.)

gminy Izabela Bojko, 
skarbnik gminy Justy-
na Antecka-Klimek, 
przewodniczący Rady 
Gminy Radosław Koł-
paczek, radny Przybo-
rowa Robert Majewski 
oraz dyrektor szkoły 
Sylwester Buczyński. 
Druga część uroczy-
stości miała miejsce 
w szkole. Uczniowie 
wraz z nauczycielami 
przygotowali akade-
mię o tematyce pa-
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(ciąg dalszy ze strony 21.)

triotycznej. Następnie 
przemówienie wygłosił 
przewodniczący rady 
gminy Nowa Sól, który 
na zakończenie przy-
toczył słowa św. JP II: 
Jesteście świadkami 
historii. Przypominaj-

cie, że Wolność jest 
nam nie tylko dana, ale 
i zadana”. W dalszej 
kolejności przemówi-
ła wójt gminy Nowa 
Sól Izabela Bojko oraz 
dyrektor szkoły. Trze-
cia część świętowania 
miała charakter plene-
rowy. Uczniowie dali 

świadectwo dbałości 
o swoją Małą Ojczy-
znę poprzez udział w 
akcji „sprzątania świa-
ta”. Podsumowaniem 
wydarzenia było ogni-
sko z kiełbaskami dla 
ósmoklasistów, ufundo-
wane przez radę sołec-
ką z Przyborowa.

12 maja br. odbyły się 
Rejonowe Mistrzostwa 
Pierwszej Pomocy w 
Nowej Soli, w których 
wzięły udział uczennice 
klasy 8A Zespołu Edu-
kacyjnego w Lubięci-
nie - Katarzyna Gandea 
i Milena Kwiatkowska, 
pod opieką pani Aliny 
Dżugały. Na piętnaście 
szkół z całego rejonu, 

uczennice z naszej gmi-
ny kolejny raz zdobyły 
pierwsze miejsce. Tym 
samym przeszły do ko-
lejnego etapu, którym 
były Okręgowe Mistrzo-
stwa Pierwszej Pomocy 
PCK w Zielonej Górze.  

Konkurencja nie mia-
ła szans. Dziewczyny 
znów „pozamiatały” i 
wygrały! Jak relacjo-

nuje dyrektor szkoły, 
Pani Ewa Drozdowska, 
uczennice osiągnęły 
sukces dzięki własnej 
pasji, długotrwałej pracy 
i doświadczeniu zdoby-
temu poprzez organizo-
wanie pokazów udzie-
lania pierwszej pomocy 
swoim młodszym ko-
legom. Jesteśmy z Was 
dumni!

Uczniowie Zespołu 
Edukacyjnego w Przy-
borowie nagrali filmik, 
który zajął II miejsce w 
konkursie „Raz, dwa trzy 
- poruszaj się i Ty”, orga-
nizowanym przez Depar-
tament Ochrony Zdrowia 
Urzędu Marszałkowskie-
go w Zielonej Górze. Nasi 
zwycięzcy wrócili do 
Przyborowa z wygraną 
w postaci projektora rzut-
nika multimedialnego. 
Serdecznie gratulujemy! 
Jak relacjonowała szkoła, 
wizyta w Urzędzie Mar-
szałkowskim wywołała 
wielkie emocje wśród 
uczniów klas drugich. 
Po odbiór nagrody dzieci 

zostały zaproszone przez 
Panią marszałek Elżbietę 
Annę Polak i Panią Kry-
stynę Sibińską - posłan-
kę na Sejm RP. Konkurs 
jest organizowany przez 
Departament Ochrony 
Zdrowia Urzędu Mar-
szałkowskiego od 2017 r.  
Konkurs promuje aktyw-
ny udziału uczniów szkół 
podstawowych w lekcjach 
wychowania fizycznego 
oraz aktywny styl życia. 
Zadanie konkursowe po-
legało na opracowaniu i 
przygotowaniu, a następ-
nie wykonaniu trwają-
cej 10 minut rozgrzewki 
ogólnorozwojowej do 
lekcji wf-u oraz nagranie 

PIERWSZA POMOC OPANOWANA DO PERFEKCJI

PRZYBORÓW WYWALCZYŁ DRUGIE MIEJSCE!

Pamiątkowe zdjęcie z dziećmi ze szkoły w Przyborowie, które wystąpiły 
w programie artystycznym z okazji Konstytucji Trzeciego Maja

Złożenie kwiatów pod pomnikiem w Przyborowie

Ósmoklasiści dali przykład dbałości 
o swoja „Małą Ojczyznę” w terenie

Serdecznie gratulujemy Kasi i Milenie!

filmu z wykonania ćwi-
czeń. Celem konkursu 
była promocja prozdro-
wotnych nawyków w za-

kresie aktywności fizycz-
nej wśród uczniów szkół 
podstawowych. To aktyw-
na forma walki z nadwagą 
i otyłością wśród dzieci 
– profilaktyka jednej z 

chorób cywilizacyjnych. 
Uczniowie klas drugich, 
pod czujnym okiem Pani 
Anny Nowickiej, wyko-
nali rozgrzewkę podczas 
zajęć na basenie.

Delegacja z Przyborowa na wspólnym zdjęciu z marszałkiem 
Elżbietą Anną Polak i posłanką na Sejm RP Krystyną Sibińską
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16.06.2023 r. miała 
miejsce uroczystość po-
święcona podsumowaniu 
5- letniej współpracy Ze-
społu Edukacyjnego w 
Przyborowie z WOSiR 
Drzonków. W wydarzeniu 
wzięli udział uczniowie 
z nauczycielami oraz za-
proszeni goście: Jolanta 
Starzewska - zastępca dy-
rektora WOSiR w Drzon-
kowie, Anna Sulima-Ja-
giełłowicz - kierownik ds. 
sportu i promocji WOSiR, 
Izabela Bojko - wójt gmi-
ny Nowa Sól, Radosław 
Kołpaczek - przewodni-
czący Rady Gminy Nowa 
Sól, Grzegorz Potęga - pre-
zes Lubuskiego Związku 
Piłki Koszykowej i radny 
Sejmiku Województwa 
Lubuskiego, Przemysław 
Ficner - radny powiatu i 
sołtys Nowego Żabna, Łu-
kasz Tarnowski – instruk-
tor strzelania i trener bocci, 
Mirosław Książek – trener 

Za nami jedna z naj-
większych imprez w 
gminie. Hasło minione-
go wydarzenia to „Gmi-
na Nowa Sól – miejsce 
przyjazne wszystkim 
kulturom. Promocja 
kultury Serbów Łużyc-
kich”. Stąd też wspólne 
świętowanie rozpoczę-
liśmy Polsko-Niemiec-
ko- Serbołużyckim 

SZKOŁA W PRZYBOROWIE PREKURSOREM PROJEKTU WSPÓŁPRACY 
Z WOSIR DRZONKÓW

WESELNY KLIMAT ŚWIĘTA GMINY NOWA SÓL!

czego inne szkoły nie mają. 
A jest to Wam potrzebne, 
bo jesteście w złotym wie-
ku rozwoju fizycznego. 
– wspomniał dyrektor Syl-
wester Buczyński. 

- Dzięki tej współpra-
cy dzieci korzystają ze 
wszystkich atrakcji, które 
oferuje WOSiR. Pragnę 
serdecznie podziękować 
dyrektorowi za to, że mo-
żemy wspólnie realizować 

ten projekt. Co ciekawe, 
Ten projekt przyczynił 
się też do tego, że woje-
wództwo lubuskie „zgapi-
ło” nasz pomysł i zaczęło 
organizować projekt pn. 
„sportowe lubuskie” i 
w ramach tego projektu 
przyjeżdżają do nas inne 
szkoły, tak jak szkoła w 
Przyborowie. Jesteście 
prekursorem tego projek-
tu, a jeśli będziecie upra-
wiać sport, to już jesteście 
wygrani! – skomentowała 
Anna Sulima – Jagiełło-
wicz. 

- Niezmiernie się cieszę, 
że mamy w szkole takiego 
fachowca, sportowca jak 
Pan dyrektor, że mamy 
tak wspaniałą współpracę 
z WOSiR-em w Drzonko-
wie. Moim zadaniem jest 
stworzenie Wam dobrej 
infrastruktury do nauki i 
rozwoju. Macie wspaniałą 
szkołę, której brakuje je-
dynie sali gimnastycznej 
z prawdziwego zdarzenia, 
ale mam nadzieję, że już 
niebawem to się zmieni. 
Będziemy razem z Pa-

nem dyrektorem dążyć do 
tego, aby szkoła pięła się 
do góry razem z Wami. – 
mówiła do uczniów wójt 
Izabela Bojko.

W trakcie przemó-
wień było również wiele 
serdeczności, uścisków, 
podziękowań i prezen-
tów. Prezes Lubuskiego 
Związku Piłki Koszyko-
wej i radny sejmiku wo-
jewództwa lubuskiego, 
Grzegorz Potęga w swoim 
przemówieniu nawiązał 
do ubiegłorocznych Mi-
strzostw Europy w koszy-
kówce, podczas których 
reprezentacja Polski zajęła 
historyczne 4 miejsce: - To 
najlepszy wynik w historii 
tego sportu od 50 lat. Z tej 
okazji pragnę przekazać w 
użyczenie, na ręce Pana 
dyrektora koszulkę z pod-
pisami naszej reprezenta-
cji oraz piłkę z podpisami 
polskich zawodników. 
– mówił radny. Po części 
oficjalnej uczniowie wzięli 
udział w zajęciach spor-
towych przygotowanych 
przez WOSiR Drzonków.

szermierki. 
Już od 5 lat współpracu-

jemy z WOSiR. Jesteśmy 
szkołą, w której szczegól-
ny nacisk kładzie się na 
kształtowanie sprawności 
fizycznej oraz rozwijanie 
idei zdrowego stylu życia. 
Sport, i to zarówno wyczy-
nowy, jak i amatorski jest 
dla nas jednym z priory-
tetów edukacyjno-wycho-
wawczych. Za wzór do 
naśladowania służy nam 
m.in. patron naszej szkoły 
– Józef Młynarczyk, jeden 
z najwybitniejszych pol-
skich bramkarzy. – mówili 
uczniowie na wstępie uro-
czystości. 

- Zaczęło się niewinnie, 
od wspólnej kawy z Pa-
nią Anną Sulim. Podczas 
tej kawy powstał taki po-
mysł, aby raz w miesiącu 
WOSiR udostępniał nam 
swoje obiekty po to, byście 
mogli z nich korzystać, 
byście korzystali z czegoś, 

Orszakiem Ślubnym, 
który maszerował 
ulicami Przyborowa, 
spod szkoły na boisko. 
W korowodzie wzięli 
udział również ucznio-
wie i nauczyciele na-
szych szkół, sołectwa, 
Klub Seniora mieszkań-
cy i zaproszeni goście, 
w tym dziecięcy zespół 
ludowy Fantazja ze 

Z okazji 5-lecia w szkole powstała tymczasowa strzelnica

Anna Sulima – Jagiełłowicz przekazała szkole srebrny 
medal z Mistrzostw Świata w sztafecie z 1997 r. 

Szprotawskiego Domu 
Kultury, Tulowianki z 
Borowiny oraz stowa-
rzyszenie Retro Rowery 
Otyń-Nowa Sól. Pomy-
słodawczynią projektu 
była wójt gminy Nowa 
Sól Izabela Bojko, na-
tomiast partnerem Sto-
warzyszenie Domowina 
z Niemiec. Organiza-
torzy rozdali uczestni- (ciąg dalszy na stronie 23.)

kom przemarszu sym-
bole kultury łużyckiej 
w postaci wianków i 
cylindrów oraz gminne 
i serbołużyckie flagi. 
Orszak prowadziła or-
kiestra. Muzyka i barw-
ne stroje uczestników 
wzbudzały zaintereso-
wanie mieszkańców, 
którzy ochoczo przy-
łączali się do pochodu. 

Najbardziej wyróżniał 
się Zespół Edukacyj-
ny w Przyborowie sta-
wiając na prezentację 
polskich nowożeńców. 
Zgodnie z polską trady-
cją, tuż przed wejściem 
na boisko uczniowie 8 
kl. przygotowali bra-
mę weselną, witając 
uczestników korowodu 
chlebem i solą. Uroczy-
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(ciąg dalszy ze strony 22.)

stość została oficjalnie 
otwarta na boisku, 
przemowę powitalną 
wygłosiła wójt gminy 
Nowa Sól Izabela Boj-
ko. Głos zabrał także 
prezes Konwentu Eu-
roregionu „Sprewa-
-Nysa-Bóbr” Czesław 
Fiedorowicz. - Jest mi 
niezmiernie miło go-
ścić Państwa w naszej 
gminie. Przed nami 
czas wspólnego świę-
towania, integracji pol-
sko-niemieckiej i wza-
jemnego poznawania 
naszych kultur. Mam 
nadzieję, że będzie to 
dobry początek zacie-
śniania więzi z naszymi 
sąsiadami i pogłębiania 
współpracy. Mieszkań-
com i gościom, którzy 
przybyli na dzisiej-
szą uroczystość życzę 
wspaniałej i bezpiecz-
nej zabawy do białego 
rana. Przygotowaliśmy 
dla Was moc niesamo-
witych atrakcji. Każ-
dy znajdzie tu coś dla 
siebie! – mówiła wójt 
Izabela Bojko. - Dzię-
kuję za zaproszenie. 
Jestem pod wrażeniem 
organizacji dzisiejsze-
go święta. Celem dzi-
siejszego spotkania jest 
pogłębienie współpracy 
partnerskiej placówek 
edukacyjnych i kultu-
ralnych z pogranicza 
polsko-niemieckiego. 
Życzę zatem udanej 
integracji i wspaniałej 
zabawy. – m.in. tymi 
słowami skierował się 
do publiczności prezes 
Czesław Fiedorowicz.

Wspólnie z nami 
świętowali także 
przedstawiciele samo-
rządu województwa 
lubuskiego i powiatu 
nowosolskiego - radna 
wojewódzka Małgo-
rzata Paluch Słowińska 
oraz radni powiatu An-
drzej Ziarek, Przemy-
sław Ficner i Grzegorz 
Zwarycz. Część arty-
styczna rozpoczęła się 
widowiskiem przed-
stawiającym obyczaj 
serbołużyckich zaślu-
bin. Następnie zapre-

zentowała się Szkoła 
Podstawowa im. Orła 
Białego w Lubieszo-
wie, która postawiła na 
taniec i muzykę współ-
czesną. Repertuar Ze-
społu Edukacyjnego w 
Przyborowie przybliżył 
naszym gościom tra-
dycyjne polskie tańce 
– poloneza i krakowia-
ka, zasady udzielania 
pierwszej pomocy oraz 
sportowy rock&roll. 
Zespół Edukacyjny w 
Lubięcinie reprezento-
wał zespół The Freitag 
Band. Dalsza część pro-
gramu obfitowała już 
tylko i wyłącznie w tra-
dycyjne ludowe pieśni i 
tańce, a to wszystko za 
sprawą dziecięco-mło-
dzieżowego zespołu 
Fantazja ze Szprotawy. 
Grupa wyjątkowo pre-
zentowała się na scenie 
dzięki pięknym lubu-
skim strojom. Polskie 
pieśni ludowe wyko-
nał także zespół Tulo-
wianki z Borowiny. W 
przerwie między wystę-
pami wójt gminy Iza-
bela Bojko jak co roku 
wręczyła wyróżnienia 
osobom, które zasłu-
żyły się dla gminy lub 
w znaczący sposób 
wyróżniły się spośród 
wszystkich mieszkań-
ców. Nagrody powę-
drowały do:
 - Marii Kowalik z Lu-
bięcina, w kat. Talent 
Roku - za tworzenie 
różnych form ręko-
dzieła artystycznego, 
z których powstają 
piękne i niepowta-
rzalne ozdoby;

 - Agnieszki Gąsior, 
dyrektorki GBP w 
Lipinach, w kat. Kul-
tura i Sztuka - za po-
dejmowanie licznych 
inicjatyw wspierają-
cych rozwój dzieci i 
młodzieży w dziedzi-
nie teatru;

 - Kamila Ozgowicza, 
lokalnego animatora 
sportu, w kategorii 
sport - za podejmo-
wanie licznych ini-
cjatyw wspierających 
rozwój dzieci, mło-
dzież i dorosłych w 
dziedzinie piłki noż-

nej. 
 - Wyróżniony został 
również radny Ro-
bert Majewski, w 
kat. Społecznik Roku 
– za fachową obsłu-
gę elektryczną gminy 
wiejskiej Nowa Sól.
Natomiast nagrody 

pieniężne powędrowa-
ły do szkół, w imieniu 
których odebrali je dy-
rektorzy: Beata Artwiń-
ska, Ewa Drozdowska 
oraz Sylwester Buczyń-
ski. Każda z placówek 
otrzymała bon o war-
tości 500 zł, za godne 
reprezentowanie gmi-
ny podczas korowodu 
i występy artystyczne 
podczas Święta Gminy 
Nowa Sól. 

Od godz. 19.30 roz-
poczęły się koncerty. 
Jako pierwszy wystar-
tował zespól Minimal, 
czyli Andrzej i Basia z 
tancerkami. Tuż potem 
na scenie rozbłysnę-
ła prawdziwa gwiazda 
wieczoru, zespół Łzy! 
Kolejnym punktem pro-
gramu były brzmienia 
muzyki klubowej. Był 
to ukłon w stronę młod-
szej części uczestników 
festynu. Mowa tu o Al-
chemist Project, ikonie 
polskiej sceny muzy-
ki klubowej, twórcach 
wielu znakomitych 
produkcji i kilku wiel-
kich hitów.. Ostatnią 
część dyskoteki „pod 
chmurką” poprowadził 
nasz częsty gość – DJ 
Sigma.

Warto również wspo-
mnieć o innych, przygo-
towanych na tą okolicz-
ność atrakcjach. Strefa 
zabaw dla dzieci ofe-
rowała: warsztaty pla-
styczne – kolorowanie 
strojów serbołużyckich, 
robienie bransoletek, 
ozdabianie zwierzątek 
z filcu i tektury, gniot-
ki własnego pomysłu, 
łapacze snów itp. oraz 
dmuchany plac zabaw 
z torem przeszkód, by-
kiem rodeo, zjeżdżal-
niami, pidżamersami, 
gokartami, bańkami 
mydlanymi i innymi 
atrakcjami dla najmłod-
szych.

Na boisku zaprezen-
towały się stoiska: Re-
tro Rowery Otyń-Nowa 
Sól, stanowisko Lubię-
cińskiego Stowarzysze-
nia Lotniczego „Ika-
rus”, stoisko z miodami 
z Lubięcina, stoisko 
Klubu Seniora z No-
wego Żabna, stoiska z 
rękodziełem artystycz-
nym i zabawkami.

Można było też 
skosztować wielu dar-
mowych potraw, w tym 
m.in. podczas warsz-
tatów gotowania tra-
dycyjnej potrawy ser-
bołużyckiej. Tuż obok 
znajdowało się stoisko 
ze zdrowymi sokami od 
Ośrodka Pomocy Spo-
łecznej Gmina Nowa 
Sól, stoisko z poczę-
stunkiem dla dużych 
i małych od sołectwa 
Przyborów, przy wspar-
ciu sołectw z Chełmka 
i Lipin, stoisko z hot 
dogami od firmy Lant-
mannen Unibake. To 
była impreza pełna wra-
żeń i rozrywki!

Wójt gminy Nowa 
Sól Izabela Bojko 
składa serdeczne po-
dziękowania:
 - wszystkim szko-
łom, w tym dyrekto-
rom, nauczycielom, 
uczniom i rodzicom;

 - sołectwom, które 
wzięły udział w ko-
rowodzie. Sołectwu 
Przyborów na czele z 
radną i sołtysem Mał-
gorzatą Młynarek, 
sołectwu Lubieszów 
i sołtysowi Wojcie-
chowi Sośnickiemu, 
sołectwu Wrociszów 
z radną i sołtys Beatą 
Boś, sołectwu Kiełcz 
z sołtys Alfredą Stro-
ką, sołectwu Stary 
Staw i sołtys Mał-
gorzatą Nitką, która 
zadbała również o 
przepyszny catering 
dla gości z Niemiec, 
sołectwu Chełmek na 
czele z sołtysem Mo-
niką Bubel, sołectwu 
Lipiny z sołtysem 
Adamem Kusa, so-
łectwu Dąbrowno-
-Okopiec i sołtysowi 
Natalii Majewskiej, 
sołectwu Nowe Żab-

no reprezentowane-
mu m.in. przez soł-
tysa Przemysława 
Ficnera;

 - przewodniczącemu 
rady gminy Nowa Sól 
Radosławowi Koł-
paczkowi, radnemu 
Robertowi Majew-
skiemu, radnej Joan-
nie Kieliszczyk-Greli 
i pozostałym radnym 
wymienionym wyżej;

 - sołectwom, które 
przygotowały stoisko 
z grochówką, watą 
cukrową, popcornem, 
gzikiem i pajdą ze 
smalcem – Przybo-
rów, Lipiny i Cheł-
mek.

 - sołectwom, które za-
pewniły słodki poczę-
stunek dla zaproszo-
nych gości – Rudno, 
Dąbrowno-Okopiec, 
Stary Staw, Lipi-
ny, Ciepielów, Wro-
ciszów, Lelechów, 
Lubieszów, Kiełcz, 
Stany, Nowe Żabno.

 - pracownikom OPS 
Gmina Nowa Sól, na 
czele z p.o. kierow-
nika Beatą Wasilew-
ską, Jolantą Woźniak, 
Bogumiłą Ksepko, 
Justyną Nawrot oraz 
pracownikom Urzędu 
Gminy Nowa Sól.

 - OSP Przyborów i 
OSP Lubięcin.
To dzięki Wam udało 

się podnieść poprzecz-
kę jeszcze wyżej, dzięki 
czemu przez wiele mie-
sięcy będziemy wspo-
minać udane Święto 
Gminy Nowa Sól.

Tegoroczne Święto 
Gminy było współor-
ganizowane ze stowa-
rzyszeniem Euroregion 
S p r e w a - N y s a - B ó b r, 
dofinansowane przez 
Unię Europejską w 
ramach Europejskie-
go Funduszu Rozwoju 
Regionalnego - Fundu-
szu Małych Projektów. 
„Redukować bariery 
– wspólnie wykorzy-
stywać silne strony /
„Barrieren reduzieren 
– gemeinsame Stär-
ken nutzen”. Program 
Współpracy Interreg 
VA Brandenburgia-Pol-
ska 2014-2020.
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Fotogaleria ze Święta Gminy 2023
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Formalną część spotka-
nia rozpoczęło przemó-
wienie Pani Natalii Banaś, 
nauczycielki przedszkola, 
która przywitała wszyst-
kich zaproszonych gości. 
Wraz z nauczycielkami, 
panią Natalią Banaś i panią 
Joanną Gładysz, przygoto-
wały występ dla rodziców 
pt. „Cała łąka dla mamy 
i taty”. Dzieci recytowa-
ły wierszyki, śpiewały i 

Rodzice mogli podzi-
wiać przedstawienie przy-
gotowane przez przed-
szkolaków z grup  Sówki 
i  Pszczółki. Przybyłych 
gości przywitała dyrektor 
szkoły, p. Beata Artwiń-
ska, która podziękowała za 
liczne przybycie, a także 
złożyła serdeczne życzenia 
w stronę wszystkich mam i 
tatusiów. Dzieci, w koloro-
wych strojach żab i bocia-
nów, wyrecytowały piękne 
wierszyki, zaprezentowały 

Maluchy zaprosiły swo-
ich rodziców na przedsta-
wienie, którego tematem 
przewodnim były perypetie 
dnia codziennego, przepla-
tane piosenkami, wierszy-
kami i występami tanecz-
nymi. Dzieci z wielką dozą 
humoru wcieliły się w role 
dorosłych i tym samym 
podziękowały za trud wy-
chowania. Na zakończenie 
przemowy wygłosili dyrek-
tor ZE w Przyborowie Syl-
wester Buczyński oraz wójt 

26 maja miał miejsce 
uroczysty Dzień Rodzi-
ców. Uczniowie z kółka 
teatralnego pod okiem pani 
Angeliki Kotlarek przy-
gotowali przedstawienie 
pt. „Balladyna”, wystąpił 
również szkolny zespól 
The Freitag Band. Pani Dy-
rektor Ewa Drozdowska, 

TAK OBCHODZILIŚMY DZIEŃ MAMY I TATY

tańczyły, wywołując tym 
samym wielki uśmiech na 
twarzach swoich rodziców.  
Po części artystycznej prze-
mówił dyrektor, Sylwester 
Buczyński, dziękując za 
przepiękną część artystycz-
ną. Z jego strony zostały 
złożone również życzenia 
w stronę rodziców oraz 
podziękowania za przyby-
cie na uroczystość. Obecna 
była również Pani Joanna 
Trojniarz, główny specjali-

układy taneczne i liczne 
piosenki. Zaimponowały 
swoim rodzicom krótkim 
spektaklem o  żabce, która 
oddaliła się od mamy. Po 
przedstawieniu, w imieniu 
Wójta Gminy Nowa Sól 
przemówiła p. Magdalena 
Wierzbińska, Kierownik 
Referatu Organizacyj-
no–Prawnego w Urzędzie 
Gminy. Wybrzmiały słowa 
pełne podziwu w stronę 
dzieci, rodziców za wspa-
niałe wychowanie młodych 

gminy Nowa Sól Izabela 
Bojko.  - Rosną nam wiel-
kie talenty i same gwiazdy! 
Jestem pod wrażeniem wy-
stępów i gratuluję rodzicom 
takich wspaniałych po-
ciech! To przyszłość naszej 
gminy, dlatego namawiam 
Was do starania się o kolej-
ne maluchy, by nieustannie 
zasilały szeregi naszych 
szkół i przedszkoli. Jeszcze 
raz wielkie brawa dla tych 
małych artystów! – mówiła 
wójt Izabela Bojko, która 

korzystając z okazji podzię-
kowała rodzicom za współ-
pracę oraz wsparcie i zaan-
gażowanie w życie szkoły. 
Natomiast w dniach 29-30 
maja w oddziale przed-
szkolnym i przedszkolu od-
były się spotkania dla mam 
w formie warsztatów arty-
stycznych. Wspólne zaję-

26 maja br. na sali wiejskiej w Kiełczu miała miejsce 
uroczystość z okazji Dnia Mamy i Taty, przygotowana 
przez Zamiejscowy Oddział Przedszkolny „Wesoły 
Zakątek”.

26 maja świętowało również przedszkole z Lubieszowa. 

Przedszkole „Bajkowa Przystań” z Przyborowa Dzień 
Mamy i Taty świętowało 29 maja. 

Zespół Edukacyjny w Lubięcinie zakończył wielkie ob-
chodny Dnia Mami i Taty w naszej gminie. 

ludzi oraz podziękowanie 
za zaproszenie i uczestnic-
two w tym niecodziennym 

wydarzeniu. Następnie 
dzieci otrzymały słodki 
upominek w postaci cukier-

ków, a tuż potem wręczyły 
swoim rodzicom przygoto-
wane dla nich laurki.

Żabki i bociany idealnie wpasowały się w scenerię świeżo 
wyremontowanej świetlicy z żurawiami na ścianach

sta ds. oświaty i wychowa-
nia, która w imieniu Wójta 
Gminy oraz swoim, złożyła 
życzenia rodzicom. Podzię-

kowania za zaproszenie 
trafiły również do organi-
zatorów, a dzieci zostały 
nagrodzone cukierkami 

ufundowanymi przez panią 
Wójt. Na sam koniec dzieci 
wręczyły rodzicom własno-
ręcznie robione upominki.

Pamiątkowa fotografia po występie „Sówek” i „Pszczółek”

następnie przekazała na 
ręce wychowawczyni kosz 
pełen słodkości, jako nagro-

dę dla dzieci za przepiękny 
występ. Tuż po przedsta-
wieniu miał miejsce drobny 

poczęstunek dla zaproszo-
nych gości, dla rodziców i 
ich pociech.

cia okazały się być idealną 
okazją do zacieśniania rela-

cji z dziećmi, wypoczynku 
i zabawy. To przeżywanie 

pięknych i niepowtarzal-
nych chwil.

Rodzice pękali z dumy, gdy pociechy wcielały się w ich role

Występ z okazji Dnia Mamy i Taty w Lubięcinie w kolorach miłości
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1 czerwca, przebywa-
jąc chwilę na szkolnym 
placu w Lubieszowie 
można było odczuć, że 
był to bardziej dzień roz-
pusty, ale jedno z drugim 
ma przecież wiele wspól-
nego.  Nauczyciele i pra-
cownicy szkoły, na czele 
z Panią dyrektor Beatą 

Artwińską, przygotowali 
moc atrakcji dla uczniów 
i przedszkolaków. Kon-
kursy, liczne rywalizacje 
sportowe z nagrodami, 
zabawy, animacje, poka-
zy tańca, popcorn, lody, 
gofry i przede wszystkim 
brak lekcji – czego chcieć 
więcej? Z pewnością 

wszystkie dzieci marzą 
o takim uczęszczaniu do 
szkoły na co dzień. Na to 
wielkie świętowanie za-
proszeni zostali również 
wójt gminy Nowa Sól 
Izabela Bojko oraz pro-
boszcz parafii pw. Świętej 
Rodziny w Lubieszowie, 
ks. Robert Tomalka.  - 

Drodzy uczniowie, ży-
czę Wam wspania-
le spędzonego czasu, dnia 
wytchnienia od nauki i 
miłej zabawy. Korzystaj-
cie z dobrodziejstw, które 
Wam przygotowaliśmy. 
Chociaż większość z Was 
z pewnością wolałaby się 
opalać teraz na leżacz-

1 czerwca na boisku w 
Lubięcinie odbywały się 
turnieje piłki nożnej dla 
dzieci z dwóch grup wie-
kowych, Żaków i Tramp-
karzy. W wydarzeniu 
wzięły udział kluby spor-
towe: gospodarze - „Błę-
kitni Lubięcin” oraz goście 
- „Start Płoty” i „Czarni 
Rudno”. Organizatorem 
spotkania był lokalny ani-
mator sportu, Krzysztof 
Karpiński. Imprezie towa-
rzyszyły nie tylko emocje 
sportowe, ale również 
smakowe! To głównie za 
sprawą zaangażowanych 
rodziców, którym należą 

się ogromne podziękowa-
nia i ukłony za przygoto-
wanie specjalnej strefy z 
poczęstunkiem, tj. kiełba-
skami, popcornem, watą 
cukrową i słodkościami . 
Dodatkową atrakcją była 
loteria z nagrodami . Swo-
im uczniom intensywnie 
kibicowała i dodawała otu-
chy dyrektor szkoły w Lu-
bięcinie, Ewa Drozdowska 
. Medale  i puchary  dla 
zawodników ufundowa-
ła i wręczyła wójt gminy 
Nowa Sól Izabela Bojko, a 
14  piłek dla drużyn prze-
kazał zastępca dyrektora 
Departamentu Infrastruk-

1 czerwca świętowały 
również dzieci z Lipin. 
Impreza miała miejsce 
tuż przy placu zabaw, a jej 
organizatorami byli: wójt 
gminy Nowa Sól Izabela 
Bojko, sołectwo Lipiny 
oraz OPS Gmina Nowa 
Sól. Wspólnymi siłami 
udało się stworzyć niepo-
wtarzalną atmosferę dzie-
cięcej radości. 

W programie było mnó-
stwo atrakcji, w tym m.in. 
animacje, liczne gry i za-

DZIEŃ DZIECKA W SZKOLE W LUBIESZOWIE

SPORTOWY DZIEŃ DZIECKA NA ORLIKU W LUBIĘCINIE

KOLOROWY DZIEŃ DZIECKA W LIPINACH

(ciąg dalszy na stronie 28.)

Przedszkolaki brały udział w kolorowych animacjach Dzieci i młodzież spędziły dzień na sportowo

kach, przy tak pięknej 
pogodzie… - mówiła 
żartobliwie wójt Izabela 
Bojko. Mimo tylu atrak-
cji, największym prezen-
tem dla całej społeczności 
szkolnej była rozpoczy-
nająca się budowa sali 
gimnastycznej, która 
zbiegła się z czasem, w 
którym świętowaliśmy 
Dzień Dziecka.

tury Społecznej UMWL 
i radny powiatu, Andrzej 
Ziarek. Gościem hono-
rowym był Marcin Olek-
sy, zwycięzca plebiscytu 
na Bramkę Roku FIFA 

Puskás Award  Możliwość 
spotkania z idolem okazała 
się być największym prze-
życiem dla młodych pił-
karzy. Rozdawania auto-
grafów  i wspólnych zdjęć  

nie było końca! Jeszcze 
raz serdecznie dziękujemy 
wszystkim osobom, które 
sprawiły, że ten dzień dla 
naszych młodych spor-
towców był wyjątkowy.

Pamiątkowe zdjęcie klubów i zaproszonych gości

Proszek holi wywołał najwięcej pozytywnych emocji

bawy z nagrodami, pro-
szek holi, bańki mydlane 
i darmowy poczęstunek 
– kolorowa wata cukrowa, 
popcorn, kiełbaski z grilla, 
napoje, słodkie i owoco-
we przekąski. Ugoszczeni 
zostali również rodzice. 
Takiego poruszenia i gwa-
ru nie było w Lipinach od 
dawna. Oznacza to, że im-
preza była przygotowana 
perfekcyjnie. Dziękujemy 
za zaangażowanie w przy-
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(ciąg dalszy ze strony 27.)

DZIEŃ DZIECKA I OTWARCIE PLACU ZABAW W OKOPCU 

BOCIANI FESTYN W KIEŁCZU

(ciąg dalszy na stronie 29.)

gotowanie Dnia Dziecka 
sołectwu Lipiny – na czele 
z sołtysem Adamem Kusą, 
pracownikom Ośrodka Po-
mocy Społecznej Gmina 
Nowa Sól, GBP w Lipi-
nach i miejscowej świetlicy 
środowiskowej. Dziecięca 
radość była bezcenna!

2 czerwca br. Dzień 
Dziecka świętowaliśmy 
w Okopcu! Sołtys i rada 
sołecka z sołectwa Dą-
browno-Okopiec przygoto-
wali moc atrakcji dla tych 
małych i nieco większych 
mieszkańców. Wydarzenie 
było połączone z oficjal-
nym otwarciem nowego 
placu zabaw. Były gry, 
zabawy integracyjne i kon-
kursy z nagrodami, które 
osobiście poprowadziła 
sołtys, Natalia Majewska. Z 
koszem pełnym słodkości 
dla najmłodszych miesz-
kańców przybyła wójt 
gminy Nowa Sól Izabela 
Bojko. - To wielka radość 
oglądać jak ten plac zabaw 
jest wykorzystywany. Nie 
spodziewałam się nawet, 
że na tak małą miejsco-
wość, jest tu aż tyle dzieci. 
To kolejny dowód na to, 
że realizacja tej inwestycji 
była strzałem w dziesiątkę, 
a to miejsce będzie w peł-
ni wykorzystywane! Star-

3 czerwca br. na boisku 
w Kiełczu odbył się co-
roczny festyn rodzinny. 
W tym roku wyjątkowo 
wcześniej, jako połączenie 
obchodzonego 31 maja 
Dnia Bociana i 1 czerwca 
Dnia Dziecka. Przemowy 
powitalne wygłosiły – wójt 
gminy Nowa Sól Izabela 
Bojko, radna gminy Nowa 
Sól Joanna Kieliszczyk-
-Grela oraz sołtys Kiełcza, 
Alfreda Stroka. - Dziękuję 
gminie, dziękuję Pani wójt 
i pracownikom Referatu 
Gospodarczego, którzy za-
wsze nam pomagają. Sami 
nie bylibyśmy w stanie 
zdziałać tyle co z gminą. 
Efekty naszej współpracy 
są widoczne. Mamy pięk-

szym muszę powiedzieć, że 
macie tu pięknie i spokojnie 
i widzę, że bardzo dobrze 
Wam się tu mieszka… - 
mówiła wójt Izabela Bojko, 
a mieszkańcy zgodnie przy-
taknęli, potwierdzając, że 
Okopiec to oaza spokoju.  – 
Co prawda, jest tu tylko kil-
ka domków, ale w nich też 
mieszkają ludzie. Niektórzy 
myślą, że nie opłaca się dla 
nas nic robić… Nic bardziej 
mylnego! Wioska, która 
jest odległa od większej 
aglomeracji, tym bardziej 
potrzebuje takiego miejsca. 
Co nasze dzieci mają robić 
w wolnym czasie? Dzię-
kuję Pani wójt w imieniu 
wszystkich mieszkańców 
za to, że o nas walczyła, że 
jest włodarzem, który rozu-
mie nasze potrzeby i nigdy 
się nie poddaje. – komentu-
je sołtys m. Dąbrowno-O-
kopiec, Natalia Majewska. 
Przypomnijmy, plac zabaw 
w Okopcu został dofinanso-
wany w ramach Lubuskiej 

Przecięcia wstęgi dokonały wójt Izabela 
Bojko i sołtys Natalia Majewska

Jaka kaszanka, taka miesz-
kanka? Sołtys Okopca ser-
wowała miejscowy przysmak 
z grilla, kaszankę w kiszonej 
kapuście – palce lizać!

ny kompleks rekreacyjny, 
gdzie każdy znajdzie coś 
dla siebie, została urucho-
miona szatnia i toalety na 
boisku. Widać, że ciągle 
dzieje się coś nowego. 
– mówiła ze sceny Pani 
Alfreda Stroka. Część 
artystyczna rozpoczęła 
się bocianim występem 
zaprezentowanym przez 
uczniów Zespół Eduka-
cyjny w Przyborowie. Or-
ganizatorzy przygotowali 
dla gości wiele atrakcji. 
Quiz z ciekawostkami o 
bocianach poprowadziła 
Pani Adela Czajkowska, 
a prelekcję nt. bocianiego 
życia dr Mateusz Ciepliń-
ski z Uniwersytetu Zielo-
nogórskiego. Tuż po nim 

każdy uczestnik festynu 
mógł spróbować pieczo-
nych bocianich łapek „na 
szczęście”. Nad grami i 
konkursami sportowymi 
czuwali opiekunowie Or-

lik Kiełcz, Szymon i Hu-
bert Jokiel, WKS Polonia 
Kiełcz. Nagrody dla dzieci 
ufundowały radna Joan-
na Kieliszczyk-Grela oraz 
wójt Izabela Bojko. To jed-

nak nie koniec niespodzia-
nek - był jeszcze turniej 
piłki nożnej, warsztaty ta-
neczno-ruchowe, dmucha-

Wójt gminy Nowa Sól wręczyła małym artystom słodkie nagrody

Ośrodek Pomocy Społecznej przygotował owocowe napoje i nagrody dla uczestników konkursów

Nowy plac zabaw cały czas był oblegany 
przez najmłodszych mieszkańców Okopca

Bazy Turystycznej. Kwota 
dotacji wyniosła 67.100,00 
zł. Inwestycja obejmowała 
montaż zestawu zabawo-
wego z pajęczyną linową, 
huśtawki podwójnej i huś-
tawki ważki, koparki, karu-
zeli tarczowej, trampoliny, 
wozu strażackiego, altany 
rekreacyjnej, stałego miej-
sca na ognisko oraz ele-
mentów małej architektury, 
tj. ławek i koszy na śmieci. 
Całości dopełniły ścieżki 
z nawierzchni mineralnej. 
Tuż obok znajdują się też 
urządzenia siłowe.
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(ciąg dalszy ze strony 28.)

ne zamki, gokarty, bańki 
mydlane, tatuaże itp. Ośro-
dek Pomocy Społecznej 
Gmina Nowa Sól serwo-
wał zdrowe soki i koktajle 
owocowe, a sołectwo wraz 
z KGW Kiełczanie ciasta, 
popcorn, watę cukrową, 
kiełbaskę z grilla, ziem-
niaki z gzikiem, darmowe 
lody ufundowane przez 
radę sołecką i wiele innych 
smakołyków. Ponadto od-
była się loteria fantowa, w 
której głównymi nagroda-
mi były obrazy oraz zestaw  

ŁĄCZY NAS PIŁKA VOL 2. W RUDNIE
10 czerwca bawili-

śmy się wspólnie na 
futbolowym festynie 
w Rudnie. To druga 
edycja imprezy, któ-
rej inicjatorem jest 
Pan Kamil Ozgowicz, 
a współorganizatorem 
Gmina Nowa Sól. 

- To bardzo wyjątko-
we wydarzenie, które 
warto wspierać. Już 
drugi rok z rzędu gości-
liśmy na naszym terenie 
zawodników z Warty 

rowerowy ufundowany 
przez wójta gminy Nowa 
Sól. Na scenie zaprezen-
towały się nasze lokalne 
artystki, Zuzanna Kocur, 
Zosia Jasiulaniec, Julianna 
Sobierajewicz oraz zespół 
Tego Typu. Wieczorem 
parkiet rozgrzewał Dj Love 
Music, a dzieci i dorośli 
jednocześnie brali udział 
w konkursach siłowych, 
przerzucając opony i prze-
ciągając linę. Organizatora-
mi festynu w Kiełczu byli: 
wójt gminy Nowa Sól Iza-
bela Bojko, radna gminy 
Nowa Sól Joanna Kielisz-

czyk-Grela oraz sołectwo 
Kiełcz, na czele z sołtysem 
Alfredą Stroką. Wójt Gmi-
ny dziękuje wszystkim 
osobom zaangażowanym 
w organizację wydarzenia, 
opiekunom Orlik Kiełcz, 
KGW Kiełczanie, Pani 
Adeli Czajkowskiej, OPS 
Gmina Nowa Sól – w tym 
pasiece „Milena” z Lubię-
cina za ufundowanie mio-
dów do koktajli. Po raz ko-
lejny udowodniliśmy, że w 
grupie siła   Mieszkańcom 
dziękujemy za wspaniałą 
zabawę i do zobaczenia na 
kolejnych imprezach!

Pamiątkowe zdjęcie z młodymi zawodnikami, którzy otrzymali złote medale
Panie z Sołectwa i KGW Kiełczanie serwowały 
m.in. ziemniaki z gzikiem, pierogi i ciasta

Przysmakiem festynu były „bocianie łapki”, na zdj. Pani 
Adela Czajkowska i radna Joanna Kieliszczyk-Grela

Gwiazdą spotkania był Marcin Oleksy, zwycięzca 
plebiscytu na bramkę roku Fifa Puskas Award

Wójt gminy Nowa Sól Izabela Bojko wręcza-
ła młodym zawodnikom medale i gratulacje

Poznań Amp Futbool. 
Nasi młodzi sportowcy 
mają okazję uczyć się 
od najlepszych nie tyl-
ko gry w piłkę nożną, 
ale przede wszystkim 
determinacji i tego, że 
pomimo wielu prze-
ciwności losu, warto 
spełniać swoje marze-
nia. – komentuje wójt 
Izabela Bojko. Głów-
ną gwiazdą spotkania 
był oczywiście Marcin 
Oleksy, zwycięzca ple-

biscytu na bramkę roku 
Fifa Puskas Award. 
Obecni byli również 
inni zaproszeni goście, 
w tym Prezes LZPN 
Robert Skowron wraz 
z Sekretarzem Andrze-
jem Graczykiem oraz 
Trener Przemysław 
Gusta. Do Rudna gości-

nie zawitali zawodnicy 
i zawodniczki z LKS 
Błękitni Lubięcin. Byli 
też gospodarze, czyli 
Czarni Akademia Pił-
karska Rudno. Rodzice 
gospodarzy postarali 
się o pyszny poczę-
stunek dla wszystkich 
uczestników imprezy. 

Najmłodsi zawodnicy i 
zawodniczki rywalizo-
wali z kolegami z LKS 
Błękitni Lubięcin, a Ci 
starsi zagrali turniej 
wewnętrzny z zawod-
nikami Warty Poznań 
Amp Futbol. Wszyscy 
zostali nagrodzeni bra-
wami i medalami. Dla 
najmłodszych została 
przygotowana specjal-
na strefa zabaw.
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Jak co roku nasza gmina 
przyłączyła się do najwięk-
szej rowerowej imprezy w 
regionie, dzięki czemu ro-
werzyści mogli odetchnąć 
przy naszych punktach w 
Ciepielowie i Stanach. Od-
wiedziło nas bardzo wielu 
turystów. Sołtysi stanęli na 
wysokości zadania częstu-
jąc przejezdnych przeróż-
nymi smakołykami. U nas 
można było też zdobyć pie-
czątki na karcie uczestnika 
i wziąć udział w loterii fan-
towej. Stoisko w Ciepielo-
wie wsparła radna sejmiku 
województwa Małgorzata 
Paluch-Słowińska, która 
przygotowała dla kilku 
szczęśliwców gadżety pro-
mujące lubuskie. Były też 
akcenty gminne. W trakcie 
finału przy hotelu „Złoty 
Łan” odbyło się losowanie 
nagród, w tym niezbędne-
go zestawu każdego ro-
werzysty, ufundowanego 
przez wójta gminy Nowa 
Sól Izabelę Bojko. - Mam 
nadzieję, że w przyszłym 
roku będziemy mogli Was 
ugościć w zrewitalizowa-
nych dworcach w Ciepie-
lowie i Lipinach. Dziękuję 

16 czerwca w Świe-
tlicy w Lipinach miało 
miejsce spotkanie autor-
skie z Panią Zofia Mą-
kosa, autorką książek z 
cyklu „Wendyjska win-
nica” i „Makowa spód-
nica”. W wydarzeniu 
wzięli udział mieszkań-
cy gminy Nowa Sól, w 
tym Klub Seniora Nowe 
Żabno. W imieniu Wój-
ta Gminy Nowa Sól na 
spotkanie przybyła Pani 
Magdalena Wierzbińska, 
kierownik referatu orga-
nizacyjno-prawnego. W 
Lipinach gościliśmy tak-
że liczną grupę fanów z 
Lubrzy. Podczas spotka-
nia można było poznać 
biografię pisarki, która 
w ciepły sposób opowia-
dała o swojej twórczości, 
pasji do pisania i swo-
ich zainteresowaniach. 
-„Dziękuję Pani Zofii 

TO BYŁA JUŻ V EDYCJA LUBUSKIEGO ŚWIĘTA ROWERU! 

SPOTKANIE AUTORSKIE Z ZOFIĄ MĄKOSĄ

za to, że kolejny raz mogli-
śmy wesprzeć to wielkie 
wydarzenie, które poka-
zuje jak bardzo potrzebne 
było powstanie ścieżki 
rowerowej. To jednak nie 
koniec, niebawem powsta-
ną kolejne, do Kiełcza i 

Bytomia Odrzańskiego. 
– mówiła przed losowa-
niem nagród wójt Izabela 
Bojko. Serdecznie dzię-
kujemy za zaangażowanie 
w przygotowanie stoisk 
promujących naszą gmi-
nę: sołectwom Ciepielów i 

Wrociszów, na czele z soł-
tysem Agnieszką Osiecką 
oraz sołtysem i radną Beatą 
Boś, sołectwom Stany i 
Lipiny – w tym sołtysowi 
i radnemu Pawłowi Zu-
terkowi i Adamowi Ku-
sie. Dziękujemy również 

Małgorzacie Paluch – Sło-
wińskiej oraz wszystkim 
osobom odwiedzającym 
nasze stanowiska. Za uda-
ną współpracę dziękujemy 
Stowarzyszenie Przyjaciół 
Ziemi Otyńskiej. To była 
bardzo aktywna niedziela!

Stoisko Ciepielów-Wrociszów Stoisko Stany-Lipiny

Most w Stanach – to najbardziej oblegane 
przez rowerzystów miejsce

Plac przy „Złotym Łanie”: marszałek Elżbieta Anna Polak 
i wójt Izabela Bojko w towarzystwie grupy Retro Rowery 
Otyń – Nowa Sól

Mąkosie za przyjęcie 
zaproszenia i wygłosze-
nie cudownej prelekcji. 
Chciałabym podzię-

kować także sołtysowi 
Lipin Panu Adamowi 
Kusie, za pomoc i przy-
gotowanie dzisiejszego 

spotkania. Dziękuję Pań-
stwu za przybycie i miło 
spędzony czas z książką i 
kawą” – komentuje spo-

tkanie Pani Agnieszka 
Gąsior, dyrektor Gmin-
nej Biblioteki Publicznej 
w Lipinach.

Zwieńczeniem spotkania była możliwość kupna książek bezpośrednio od autorki, wraz ze specjalną dedykacją. 
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W czerwcu ósmoklasi-
ści z trzech naszych szkół 
zwieńczyli lata nauki na 
oficjalnych balach. Każdy 
z nich rozpoczął się oficjal-
nymi przemowami, podzię-
kowaniami dla nauczycieli i 
rodziców oraz tradycyjnym 
polonezem. Sezon na bale, 2 
czerwca w nowej świetlicy 
we Wrociszowie rozpoczę-
ła Szkoła Podstawowa im. 
Orła Białego w Lubieszo-
wie. Kolejny bal, uczniów 
ze Szkoły Podstawowej im. 
Józefa Młynarczyka odbył 
się 16 czerwca w Leśnej 
Enklawie w Ciepielowie, 
a jako ostatni bawili się 21 
czerwca w Zajeździe we 
Młynie uczniowie ze Szko-
ły Podstawowej im. Marii 
Konopnickiej w Lubięci-
nie. - Dziękuję Wam, Dro-
dzy Uczniowie, że przez 
wiele lat zasilaliście szeregi 
naszej placówki, dumnie 

22 czerwca spędziliśmy 
ostatnie chwile z ósmokla-
sistami z Zespołu Eduka-
cyjnego w Przyborowie. 
Uroczystość odbyła się 
pod hasłem „W drogę z 
bagażem wspomnień”. 
Wśród zaproszonych gości 
obecni byli: wójt Izabela 
Bojko, przewodniczący 
Rady Gminy Radosław 
Kołpaczek, radna i sołtys 
Przyborowa Małgorzata 
Młynarek, radny Robert 
Majewski, radny powia-
towy i sołtys Nowego 
Żabna Przemysław Fic-
ner, proboszcz parafii pw. 
MB Częstochowskiej w 
Przyborowie ks. Ryszard 
Rudkiewicz, przewodni-
cząca Rady Rodziców Be-
ata Wilk oraz prezes OSP 
Przyborów Adam Koza. 
Uczniowie klas ósmych 
podziękowali wszystkim 
osobom, które przez wiele 
lat wspierały ich w zdoby-
waniu wiedzy i kształtowa-
niu charakterów oraz stwa-
rzały im warunki, dzięki 
którym uczęszczanie do 
szkoły było samą przy-
jemnością.  Kwiaty po-

POŻEGNALIŚMY ÓSMOKLASISTÓW
reprezentowaliście gminę 
podczas różnych przeglą-
dów, konkursów i zawo-
dów. Pamiętam Was jak 
byliście mali, stawialiście 
pierwsze kroki w szkole. 
Dziś opuszczacie szkolne 
mury, ale mam nadzieję, że 
będziecie nas odwiedzać, 
że jeszcze nie raz się spo-
tkamy. Wybierzcie dobre 
szkoły i dobre zawody. Być 
może w przyszłości będzie 
dane mi skorzystać z Wa-
szych umiejętności. Ktoś z 
Was zostanie lekarzem, kto 
inny fryzjerem, architektem 
lub kosmetyczką. Życzę 
Wam wszystkiego dobre-
go.- mówiła do uczniów 
z Lubieszowa i Lubięcina 
wójt Izabela Bojko. W uro-
czystym balu uczniów z 
Przyborowa, Wójta Gminy 
Nowa Sól reprezentowała 
Joanna Trojniarz, główny 
specjalista ds. oświaty i wy-
chowania z urzędu gminy. 

wędrowały do wszystkich 
zaproszonych gości, w tym 
do rąk wójta gminy Nowa 
Sól i dyrektora szkoły, wy-
chowawców, nauczycieli 
oraz rodziców.  - Mieliście 
to nieszczęście, że musie-
liście uczyć się w czasie 
pandemii. Walczyliśmy o 
każdego z Was i cierpli-
wie czekaliśmy na efekty 
naszej wspólnej pracy. 
Musieliśmy szybko nad-
robić stracony czas, ale się 
udało. Było widać jak za-

(ciąg dalszy na stronie 32.)

Najpierw były bale

Później oficjalne rozdanie świadectw

Bal ósmoklasistów z Lubieszowa w nowej świetlicy we Wrociszowie

Bal ósmoklasistów z Przyborowa w „Leśnej Enklawie” w Ciepielowie

Bal ósmoklasistów z Lubięcina w zajeździe „We Młynie”

leży Wam na dobrych wy-
nikach w nauce. Możecie 
zdobywać góry i wiecie, 
że nie możecie rezygno-
wać z marzeń. W ostatnim 
czasie zaskoczyliście nas 
pozytywnie podczas akcji 
sprzątania cmentarza z radą 
sołecką, ogromnego zaan-
gażowania w Święto Gmi-
ny i kulturalną postawą 
w trakcie balu. Jesteśmy 
z Was dumni.. – mówił 
do absolwentów dyrektor 
szkoły Sylwester Buczyń-
ski, który w dalszej kolej-

ności złożył podziękowa-
nia wychowawczyniom, 
przewodniczącej Rady Ro-
dziców oraz wójt. Rada ro-
dziców sprezentowała każ-
demu uczniowi vouchery 
do empiku, a rada sołecka 
czekoladki.

Dzień później, 23 czerw-
ca Wójt Gminy Nowa 
Sól Izabela Bojko wzięła 
udział w zakończeniu roku 
szkolnego  klas IV – VIII  
SP im. Marii Konopnickiej 
w Lubięcinie. Był to szcze-
gólnie ważny moment dla 

klas ósmych, które w tym 
dniu na zawsze opuściły 
szkolne mury. Uroczy-
stość, której przyświeca-
ło motto „Czas rozwinąć 
skrzydła”, rozpoczęła się 
przemową Pani dyrektor 
Ewy Drozdowskiej, a tuż 
potem absolwenci oficjal-
nie odebrali świadectwa 
ukończenia szkoły. - Ży-
czę Wam samych sukce-
sów, rozwijania skrzydeł 
w szkołach ponadpodsta-
wowych i udanych waka-
cji. Dobrze wspominajcie 
swoją pierwszą szkołę, na-
uczycieli i naszą gminę. Je-
steście naszą przyszłością! 
– mówiła wójt.  W dalszej 
kolejności świadectwa z 
wyróżnieniem odebra-
li uczniowie klas IV-VII. 
Były też podziękowania 
dla włodarza gminy, dy-
rekcji szkoły, nauczycieli i 
rodziców. Na zakończenie 
odbyła się coroczna „gala 
wiatraków”.

W tym samym dniu 
odbył się uroczysty apel 
pożegnalny dla uczniów 
klas ósmych Szkoły Pod-

Pożegnanie absolwentów Szkoły Podstawowej im. Józefa Młynarczyka w Przyborowie
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(ciąg dalszy ze strony 31.)

20 czerwca w świetlicy 
wiejskiej w Lubięcinie 
odbyła się uroczystość 
zakończenia roku przed-
szkolnego oraz pożegna-
nia starszaków, którzy 
od września rozpoczną 
edukację w szkole pod-
stawowej. Dziesięć mie-
sięcy wspólnych zabaw i 
zajęć, podróży po porach 
roku i wycieczek szyb-
ko minęło, aż nadszedł 
czas wakacji i pożegnań. 
W uroczystości uczest-
niczyli też rodzice i za-
proszeni goście, w tym 
wójt gminy Nowa Sól 
Izabela Bojko. Dzieci 
dostojnie prezentowały 
swoje umiejętności arty-
styczne, recytatorskie i 
taneczne. Po występach 
wszystkie przedszkolaki 
otrzymały dyplomy z rąk 
Pani dyrektor Ewy Droz-
dowskiej. Był też czas na 
podziękowania dla ro-
dziców zaangażowanych 
w działania przedszkola 

ZAKOŃCZENIE ROKU PRZEDSZKOLNEGO W LUBIĘCINIE I KIEŁCZU

stawowej im. Orła Białego 
w Lubieszowie. Mottem 
przewodnim uroczystości 
były słowa „Ostatni dzwo-
nek i wakacje!”.  Dyrektor 
Beata Artwińska, podczas 
swojego przemówienia, 
skierowała ciepłe słowa 
do wszystkich zebranych, 
dziękując za wspólne lata 
nauki, radości i trosk. - Je-
stem wzruszona. Ciężko z 
Wami się rozstać. Jeszcze 
takiej klasy w naszej szkole 
nie mieliśmy. Jesteście gru-
pą, która zawsze się wspie-
ra i jak na swój wiek jest 
bardzo dojrzała. Tworzycie 
całość. Aż żal, że musi-
cie się rozdzielić. Mimo 
wszystko jestem pewna, 
że dacie sobie radę. Wszy-
scy jesteśmy z Was dumni 
i życzymy powodzenia w 
nowym rozdziale Waszego 
życia! – mówiła dyrektor. 
Następnie uczniowie otrzy-
mali świadectwa ukończe-
nia szkoły podstawowej, a 
rodzice listy gratulacyjne i 
podziękowania. - Pamię-
tam jak niedawno zaczyna-
liście edukację w tej szko-

le. Miałam przyjemność 
obserwować Was przez 
wszystkie te lata, towarzy-
szyć Wam w szkolnych 
uroczystościach… Żal mi, 
że już nie będziemy się tak 
często spotykać. Byliście 
naprawdę zdolną klasą. 
Nie mówię Wam żegnaj-
cie, bo mam nadzieję, że 
będzie nam dane jeszcze 
się widywać, chociażby 
przy okazji naszych festy-
nów. Życzę Wam, abyście 
jak najlepiej wykorzysty-
wali zdobytą wiedzę. Sta-
wiajcie sobie ambitne cele. 
Niech młodzieńczy entu-
zjazm i ciekawość świata 
nigdy Was nie opuszczają! 
– m.in. tymi słowami skie-
rowała się do absolwentów 
wójt Izabela Bojko.

We wszystkich szkołach 
Wójt Gminy Nowa Sól 
Izabela Bojko wręczyła 
stypendia dla najbardziej 
uzdolnionych uczniów – za 
wysokie wyniki w nauce, 
bądź szczególne osiągnię-
cia w danej dziedzinie. 
Przekazała również na ręce 
wszystkich absolwentów 
pamiątkowe, gminne „ko-
niczynki na szczęście”.

Pożegnanie absolwentów Szkoły Podstawowej im. Marii Konopnickiej w Lubięcinie

Pożegnanie absolwentów Szkoły Podstawowej im. Orła Białego w Lubieszowie

oraz dla Pań wychowaw-
czyń. Na zakończenie 
wójt gminy Nowa Sól 
Izabela Bojko podaro-
wała maluchom kosz ze 
słodkościami, na dobry 
początek słodkiego lata.

Zamiejscowy Oddział 
Przedszkolny w Kieł-
czu pożegnał dzieci sło-
wami „Każdy koniec 
jest początkiem czegoś 
nowego”. Uroczystość 
rozpoczęła się przemo-
wą dyrektora Sylwestra 
Buczyńskiego, któ-
ry zwrócił szczególną 
uwagę na trud i wysiłek 
personelu. Panie wy-
chowawczynie oraz ich 
pomocnice otrzymały 
w podziękowaniu sym-
bolicznego kwiatka. Do 
gratulacji i podziękowań 
przyłączyła się wójt gmi-
ny Nowa Sól Izabela Boj-
ko.

Program artystyczny 
obfitował w wierszyki, 
piosenki i układy tanecz-

ne. Na zakończenie dy-
rektor rozdał pamiątkowe 
dyplomy, a wójt kosz ze 

słodkościami. Następnie 
był czas zabaw z ani-
matorkami. Wszystkim 

gminnym maluchom 
życzymy udanych i bez-
piecznych wakacji!

Grupa „Żabki” rozpoczęła swój występ polonezem

Część artystyczna zakończyła się wspólnym tańcem w kółeczku
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W sobotę, 24 czerwca 
br. na boisku w Lubie-
szowie witaliśmy lato’23. 
Festyn rozpoczął się ani-
macjami z „Frajdą”, a tuż 
potem odbyły się warsz-
taty ruchowo-taneczne. W 
międzyczasie można było 
skorzystać z przejażdżki 
bryczką. W programie były 
też zabawy i konkursy dla 
całych rodzin oraz loteria 
fantowa, w której nagrodą 
główną był rower ufundo-
wany przez wójta gminy 
Nowa Sól Izabelę Bojko. 
Szczęśliwym posiadaczem 
roweru został Wojciech 

Lipowski – wylosowa-
no  numerek jego mamy, 
Katarzyny. Serdecznie 
gratulujemy! W trakcie 
imprezy miało miejsce 
rozstrzygnięcie konkursu 
sołeckiego „Świat ocza-
mi dziecka”. Najmłodsi 
mieszkańcy Lubieszowa 
mogli do woli korzystać ze 
specjalnie przygotowanych 
dla nich, darmowych atrak-
cji: dmuchanych zamków, 
gokartów, baniek mydla-
nych, warkoczyków, tatu-
aży i malowania twarzy. 
Wieczorem rozpoczęła się 
zabawa taneczna. O smacz-

ny poczęstunek dla uczest-
ników festynu zadbały so-
łectwa Lubieszów i Kiełcz, 
OPS Gmina Nowa Sól i 
Szkoła Podstawowa w Lu-
bieszowie. Była też budka 
z lodami, goframi, kawą 
mrożoną i innymi smakoły-
kami.  Wójt Gminy Nowa 
Sól dziękuje wszystkim 
osobom zaangażowanym 
w przygotowanie wyda-
rzenia, przede wszystkim 
Sołtys Lubieszowa Wojcie-
chowi Sośnickiemu z radą 
sołecką, zaproszonemu 
do współpracy sołectwu 
Kiełcz z Panią sołtys Alfre-

24 czerwca  Sołectwo 
Stary Staw zorganizowało 
festyn z okazji Dnia Dziec-
ka i Dnia Sąsiada. Naj-
młodszych uczestników 

imprezy odwiedziły posta-
cie z ich ulubionych bajek: 
była Myszka Miki z Mysz-
ką Minnie, Pluto, Kaczor 
Donald z Daisy!  Wśród 

atrakcji znalazły się też róż-
ne gry rodzinne, zabawy i 
konkursy, a w tym konkurs 
na najlepsze przebranie. 
Zwieńczeniem świętowa-

nia była „Starostawska 
biesiada”, która sprawiła 
ogromną przyjemność nie 
tyko młodszej części Sta-
rego Stawu, ale również tej 

starszej. Sołtys Małgorzata 
Nitka i rada sołecka jak 
zwykle stanęli na wysoko-
ści zadania, by umilić czas 
swoim mieszkańcom!

POWITANIE LATA W LUBIESZOWIE

DZIEŃ DZIECKA I DZIEŃ SĄSIADA W STARYM STAWIE

dą Stroką na czele (pieroż-
ki jak zwykle prima sort), 
Ośrodek Pomocy Społecz-
nej Gmina Nowa Sól (za 
zdrowe soki i koktajle) oraz 

Szkoła Podstawowa  w 
Lubieszowie (za popcorn 
i sportowe konkurencje). 
Wspólnymi siłami można 
zdziałać więcej.

Wieczorem rozpoczęła się zabawa taneczna w rytmach gorącego lata

Sołectwo Kiełcz wsparło festyn swoimi przysmakami

Nagroda ufundowana przez Wójta Gminy Nowa Sól 
powędrowała do Wojtka Lipowskiego

Sołectwo przygotowało dla dzieci mnóstwo atrakcji i nagród Wieczorem rozpoczęła się sąsiedzka biesiada
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24 czerwca br. na 
placu przy Leśnej En-
klawie mieszkańcy 
Ciepielowa oficjal-
nie rozpoczęli waka-
cje. Dopisała nie tylko 
piękna aura, ale rów-
nież nastroje mieszkań-
ców, którzy aktywnie 
brali udział w rodzin-
nych konkurencjach i 
bawili się na parkie-
cie do późnych godzin 
nocnych. W programie 
były między innymi 
warsztaty ruchowo-
-taneczne, zabawy i 
konkursy z nagrodami, 
wybory Miss Ciepielo-
wa, mecz towarzyski 
piłki nożnej i dyskote-
ka w wakacyjnych kli-
matach. Były również 
darmowe dmuchańce, 
bańki mydlane, gokar-
ty, warsztaty ręko-

dzieła, wata cukrowa, 
popcorn, zdrowe soki, 
ciasta, grill i loteria 
fantowa z nagrodami. 
Miss Ciepielowa w kat. 
dzieci została Łucja 
Podgórska, natomiast 
w kat. dorosłych zwy-
ciężyła Diana Woły-
niak.  Gratulujemy tym 
najpiękniejszym – nie 
tylko urody, ale rów-
nież odwagi! Zwycięż-
czynie zostały ukoro-
nowane, udekorowane, 
otrzymały uściski dłoni 
od „cukiereczków” i 
zdalnie sterowane, naj-
nowsze modele BMW. 
W loterii fantowej, 
hulajnogę ufundowa-
ną przez wójta gmi-
ny Nowa Sól wygrała 
Lena Kidacka. W me-
czu towarzyskim Wro-
ciszów-Ciepielów zwy-

W piątek, 30 czerwca 
br. w Lipinach odbył się 
piknik dla dzieci, które-
mu przyświecało hasło 
„Bezpieczne Wakacje”. 
Głównym punktem 
programu był wykład 
na temat udzielania 
pierwszej pomocy oraz 
ćwiczenia pod czujnym 
okiem Pana Alana Le-
hmanna, strażaka OSP 
Lubięcin. Był też poczę-
stunek, kiełbaski z gril-
la, zdrowe soki, popcorn 
i kolorowa wata cukro-
wa. Organizatorem 
pikniku była świetlica 

środowiskowa, a współ-
organizatorami Gminna 
Biblioteka Publiczna i 
sołectwo Lipiny. Waka-
cje to czas odpoczynku, 
relaksu i zabawy. Należy 
jednak pamiętać o tym, 
że to przede wszystkim 
od nas zależy, czy będą 
one bezpieczne, a tym 
samym udane. Dlatego 
niezależnie od miejsca, 
w którym je spędzamy, 
zachowujmy się odpo-
wiedzialnie, pamiętając 
o podstawowych zasa-
dach bezpieczeństwa. 
Jak dobrze, że wśród 

ROZPOCZĘCIE WAKACJI W CIEPIELOWIE

BEZPIECZNE WAKACJE W LIPINACH

ciężyła reprezentacja 
Wrociszowa. Wygrani 
otrzymali puchar ufun-
dowany przez wójta 
Gminy Nowa Sól oraz 
napoje chłodzące od 

Pani Sołtys. Serdecznie 
dziękujemy wszystkim 
osobom zaangażowa-
nym w przygotowanie 
wydarzenia, w szcze-
gólności Pani Sołtys 

Agnieszce Osieckiej 
wraz z Radą Sołecką 
oraz naszej niezawod-
nej parze – Sołtysowi 
Adamowi Kusie z Li-
pin i małżonce Monice!

Pamiątkowe zdjęcie z Miss Ciepielowa w kat. dorosłych – Dianą Wołyniak

Sołtys Ciepielowa Agnieszka Osiecka 
z wygraną drużyną meczu piłki nożnej

Wśród dziewczynek Miss Ciepielowa została 
kandydatka z nr 1 - Łucja Podgórska

nas są osoby, którym 
zależy na przygotowa-

niu naszych młodych 
mieszkańców do bez-

piecznego spędzania 
wolnego czasu.

Alan Lehmann dał dzieciom instruktaż udzielania pierwszej pomocy
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PIKNIK RODZINNY W LUBIĘCINIE 

PODNIEBNE EMOCJE NA FESTYNIE W DĄBROWNIE

1 lipca br. Zielonym 
Amfiteatrze integrowały 
się rodziny z Lubięcina. 
Oficjalnego otwarcia 
w imieniu wójta gmi-
ny Nowa Sól dokonała 
skarbnik, Justyna Antec-
ka-Klimek, która m.in. 
zachęcała do aktywne-
go udziału w zabawach 
i korzystania z przy-
gotowanych atrakcji. 
Najmłodsi mieszkańcy 
mogli korzystać z dar-
mowych dmuchańców, 
gokartów, baniek mydla-
nych, mat, malowania 
twarzy, doczepiania ko-
lorowych warkoczyków, 
malowania twarzy i ta-
tuaży. Innymi atrakcja-
mi były warsztaty ręko-
dzieła, w trakcie których 
dzieci mogły wykonać 

własnoręcznie kolorową 
biżuterię oraz warszta-
ty ruchowo – taneczne 
na scenie. Na miejscu 
znajdowało się również 
stoisko z zabawkami, 
oferujące szeroką gamę 
gadżetów.  Z gastro-
nomicznych frykasów 
można było skosztować 
kawy, herbaty, ciast, 
zupy pomidorowej, po-
pcornu, waty cukrowej, 
kiełbaski z grilla, zdro-
wych soków i koktajli 
oraz innych smakoły-
ków z budki z lodami i 
goframi. Towarzyszyła 
nam również pasieka 
„Milena” Państwa Ko-
złowskich z Lubięcina. 
Ze sceny wybrzmiewały 
melodie zespołu „Sła-
wianie” i kapeli „Bajer”. 

15 lipca br. na lądowi-
sku w Dąbrownie odbył 
się coroczny Piknik Lot-
niczy, w trakcie którego 
tradycyjnie rozegrane 
zostały zawody o puchar 
wójta gminy Nowa Sól. 
Organizatorami wyda-
rzenia byli: Gmina Nowa 
Sól, Sołectwo Dąbrow-
no-Okopiec oraz Lubię-
cińskie Stowarzyszenie 
Lotnicze ikarus. Już po 
raz kolejny wspólnymi 
siłami udało się zorga-
nizować wydarzenie po-
pularyzujące lotnictwo i 
promujące lądowisko w 
Dąbrownie. W zawodach 
z rzutu markerem na cel-
ność z wysokości 100 

społowi Edukacyjnemu 
z Lubięcina i Ośrodko-
wi Pomocy Społecz-
nej Gmina Nowa Sól. 
Mieszkańcom dziękuje-
my za przybycie i wspa-
niałą zabawę!

Jak się okazało, muzyka 
łączy pokolenia! Wójt 
Gminy Nowa Sól dzię-
kuje wszystkim oso-

bom zaangażowanym w 
przygotowanie Pikniku 
Rodzinnego: sołectwom 
Lubięcin i Chełmek, Ze-

metrów najlepsi byli:
I miejsce – Tomasz 

Zalewski (lotnisko Dą-
browno)

II miejsce – Romuald 
Rataj (lotnisko Dąbrow-
no)

III miejsce – Marek 
Adamski (lotnisko Wil-
ków) 

Co ciekawe, w tym 
roku rywalizowali ze 
sobą dwaj prezesi Lubię-
cińskiego Stowarzysze-
nia Lotniczego „ikarus” 
, były prezes - Romuald 
Rataj i obecny- Tomasz 
Zalewski. Wszystkim 
uczestnikom serdecznie 

(ciąg dalszy na stronie 36.)

Piknik w Lubięcinie przyciągnął również mieszkańców z okolicznych miejscowości

Największym powodzeniem cieszyło się malowanie twarzy, którym zajęły 
się zdolne wychowawczynie z Zespołu Edukacyjnego w Lubięcinie Kapela Bajer swój występ zaczęła od „bajerowania” skarbnika Gminy

Wójt Gminy Nowa Sól z uczestnikami zawodów
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(ciąg dalszy ze strony 35.)

gratulujemy! - Pomimo 
małego lotniska, plasuje-
my się w pierwszej trójce 
imprez ogólnopolskich. 
Warto zaznaczyć, że w 
Polsce zachodniej są trzy 
takie imprezy. Przyby-
wają do nas pasjonaci z 
Leszna, Częstochowy, 
Wilkowa Średniego, 
Wrocławia, Mirosławic, 
Rawicza, Świebodzina, 
okolic Żar i Żagania, 
szkoły lotniczej „Po-
wodowo”… Był z nami 
również team z Bukowi-
ny Bobrzańskiej. – wy-
licza Tomasz Zalewski, 
prezes lubięcińskiego 
stowarzyszenia i dodaje: 
Łączy nas wszystkich 
zamiłowanie do małego 
lotnictwa, nieelitarnego 
i dla każdego. Kolejne 

takie spotkanie odbędzie 
się 18 sierpnia w Trze-
wiczu za Gorzowem. 
Piknik w Dąbrownie to 
jednak nie tylko same 
zawody, można było po-
dziwiać z bliska maszy-
ny lotnicze, jak również 
obserwować starty i lą-
dowania. Dla najmłod-
szych uczestników zo-
stały zapewnione liczne 
animacje, dmuchane 
zamki, bańki mydlane i 
gokarty. Każde dziecko 
mogło skorzystać rów-
nież ze stosika, w którym 
robione były tatuaże i 
kolorowe warkoczyki. 
KSRG OSP Lubięcin 
dała lekcję udzielania 
pierwszej pomocy, a na-
stępnie zagwarantowała 
możliwość schłodzenia 
się wodą prosto z węża 
strażackiego. Sołectwo 

Dąbrowno – Okopiec, 
na czele z sołtysem Na-
talią Majewską zadbało 
o część gastronomiczną, 
przygotowując pajdę ze 
smalcem i ogórkiem, 

kiełbaskę z grilla, watę 
cukrową, przysmak 
świętokrzyski, ciasto, 
kawę i herbatę. Nasz 
dzielny OPS serwował 
zdrowe soki.  - Jako 
gmina mamy być z cze-
go dumni, dlatego stale 
będę wspierać stowarzy-
szenie. Nasze lądowisko 
i ta impreza to niezwykła 
atrakcja dla całego regio-
nu. Mam nadzieję, że z 

każdym rokiem jeszcze 
bardziej będziemy roz-
sławiać to miejsce i przy-
ciągać coraz to większą 
rzeszę uczestników pik-
niku. – mówiła wójt Iza-
bela Bojko. Za włącze-
nie się w przygotowanie 
pikniku dziękujemy so-
łectwu, stowarzyszeniu 
„ikarus”, OSP Lubięcin i 
pracownikom OPS Gmi-
na Nowa Sól.

Animacje z najmłodszymi uczestnikami pikniku

Każdy mógł obejrzeć maszyny lotnicze z bliska
Sołectwo serwowało m.in. pajdę ze smalcem, która 
jest rozchwytywana na każdych Dożynkach!

22 lipca br. traciliśmy 
zbędne kalorie z miesz-
kańcami Lipin. Piknik 
Sportowy odbył się na 
boisku wielofunkcyj-
nym. Na uczestników 
czekało mnóstwo atrak-
cji i wspaniała zaba-
wa!  Wydarzenie zo-
stało otwarte meczem 
towarzyskim rozegra-
nym przez żaków z klu-
bu sportowego „Błękitni 
Lubięcin”, oczywiście 
pod czujnym okiem 
trenera, Krzysztofa 
Karpińskiego. Wszy-
scy zawodnicy zostali 

ZDROWO I SPORTOWO W LIPINACH
odznaczeni medalami 
ufundowanymi przez 
wójta gminy Nowa Sól. 
Od sołtysa otrzymali 
słodkie wafelki. Kolej-
nym punktem programu 
były warsztaty rucho-
wo taneczne, a tuż po 
nich rozegrano mecz 
siatkówki – Pracownicy 
Urzędu vs Mieszkańcy 
Lipin. Mimo, że urzęd-
nicy walczyli do samego 
końca, to i tak przegrali 
z kretesem. Złoty puchar 
powędrował do drużyny 

(ciąg dalszy na stronie 37.)
Jedną z atrakcji imprezy sportowej w Lipinach było przeciąganie liny
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SZCZĘŚLIWE JEST ŻYCIE SENIORA

(ciąg dalszy ze strony 36.)

z Lipin, a uroczyste-
go wręczenia dokonała 
radna sejmiku woje-
wództwa lubuskiego, 
Małgorzata Paluch-Sło-
wińska. W dalszej kolej-
ności miały miejsce inne 
rozgrywki, m.in. prze-
ciąganie liny, kręcenie 
hula hopem, skakanie 
na czas na skakance itp. 
rozgrywki młodzieżowe 
na boisku. Najmłod-
si chętnie korzystali z 
dmuchanych zamków, 
gokartów oraz ze sto-
iska z kolorowymi war-
koczykami i tatuażami. 

- Od rana zwiedzali-
śmy trzeci co do wiel-
kości zamek w Polsce. 
Piękne komnaty, obrazy 
i te wspaniałe żyrandole 
i kominki! Ogrody nas 
zachwyciły. Misternie 
przystrzyżone krzewy, 
piękne kwiaty posadzo-
ne w równych rzędach, 
ogromny park, stadnina 
koni. A Palmiarnia! To 
dopiero bogactwo roślin. 

Cytryny , mandarynki , 
pomarańcze  egzotyczne 
kwiaty, kaktusy. Dzień 
nam tak szybko minął, 
że dopiero w autobusie 
poczuliśmy te milion 
zrobionych kroków… 
- relacjonuje koordy-
nator Klubu Seniora, 
Agnieszka Tomczak. 
Wyjazd był dofinanso-
wany z programu rządo-
wego Senior +.

Nowosolan z wielką 
serdecznością przyjęli 
seniorzy z Klubu Senio-
ra Nowe Żabno, na czele 
z koordynator Agniesz-
ką Tomczak. W progra-
mie było zwiedzanie 
naszej gminy i wizyta 
w siedzibie klubu, gdzie 
można było podziwiać 
m.in. przepiękne ręko-
dzieła naszych senio-
rów. Na zakończenie 
odbyło się ognisko z 
kiełbaskami i słodkim 
poczęstunkiem. Finał 
integracji miał miejsce 
w malowniczej scenerii 
parku „Ptasia Ostoja”. 
Seniorzy na spotkanie 
zaprosili wójta gminy 
Nowa Sól, Izabelę Boj-
ko oraz p.o. kierownika 
OPS Gmina Nowa Sól, 
Beatę Wasilewską. 

- Jak dobrze, że senio-
rzy mogą w ten sposób 
spędzać jesień swoje-
go życia, zasługujecie 
na to. Zawsze wspie-
ram seniorów i dlatego 
też tworzymy w naszej 
gminie odpowiednie 
warunki do tego, byście 
mogli czuć się po pro-
stu jak u siebie. Mamy 
w planach utworzenie 
drugiego Klubu w Lu-
bięcinie, w budynku po 
byłym przedszkolu oraz 
w Przyborowie. Chce-
my, żeby aktywnych 
seniorów w naszej gmi-
nie było coraz więcej, 
żebyście byli siłą i chlu-
bą naszej gminy. Cieszę 
się, gdy widzę na wa-
szych twarzach radość 
i jest mi niezmiernie 
miło, że mogę z wami 

Brali też udział w warsz-
tatach rękodzielniczych, 
w trakcie których two-
rzone były bransolet-
ki, naszyjniki i gniotki. 
Stoisko sołeckie serwo-
wało kiełbaskę z grilla, 
ciasta, kawę, zdrowe 
soki, owoce, popcorn i 
watę cukrową. Ogrom-
ne podziękowania za 
przygotowanie pikniku 
kierujemy w stronę So-
łectwa Lipiny na czele 
z sołtysem Adamem Ku-
sym. Wszystkim obec-
nym mieszkańcom Lipin 
dziękujemy za wspólną 
zabawę oraz miłą ro-
dzinną atmosferę.

W meczu siatkówki zwyciężyli Lipinianie, ale najważniejsza i tak była dobra zabawa

17 maja br. nasi Klubowicze z Klubu Seniora w Nowym 
Żabnie wybrali się na wycieczkę krajoznawczą do 
Zamku Książ oraz do Palmiarni w Wałbrzychu.

23 maja br. w Nowym Żabnie gościliśmy Uniwersytet 
Trzeciego Wieku z Nowej Soli 

tu być. Dziękuję za za-
proszenie. Zawsze miło 
wspominam rozmowy z 
Wami, bo kto wie wię-
cej o życiu, jak nie Wy! 
Jesteście skarbnicą wie-
dzy, doświadczeń i ży-

ciowej mądrości. Mam 
nadzieję, że nawiążecie 
tu nowe przyjaźnie i nie 
będzie to ostatnie takie 
spotkanie. Zapraszamy 
do naszej gminy po-
nownie! – mówiła wójt 

Izabela Bojko. Wspól-
ne śpiewy i rozmowy 
zostały uwieńczone na 
pamiątkowych  fotogra-
fiach, a do każdego se-
niora trafił także drobny 
upominek.

Klub Seniora na Zamku Książ

 Pamiątkowa fotografia ze spotkania seniorów w parku w Nowym Żabnie
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Pani Władysława uro-
dziła się 24 maja 1933 
r. Mieszkanką Nowego 
Żabna jest od 1972 r. Do 
naszej gminy przyjecha-
ła z Międzyrzecza. Jej 
dziecięce losy przepla-
tały się w Warszawie, w 
niespokojnym okresie II 
wojny światowej. – To 

To senior, którego 
mogę stawiać za przy-
kład! Pomimo sędziwego 
wieku jest wciąż aktyw-
ny, bardzo rozmowny i 
co ważne, ma poczucie 
humoru. Tylko pozazdro-
ścić! – komentuje wójt.

Pan Wincenty urodził 
się w 1932 r. we wsi 
Zaborowo, a do Kiełcza 
przybył w 1956 r. Był 
krawcem, pracował też 
w nowosolskiej fabryce 
nici „Odra”, jako ślusarz. 
Od 1982 r. jest na emery-
turze. Do dnia dzisiejsze-
go nie marnuje wolnego 
czasu. Zajmuje się przy-
domowym ogródkiem 
i prowadzeniem domu, 
oczywiście korzystając 
przy tym z pomocy cór-
ki. 

- Przez te wszystkie 

Pan Bronisław od 1997 
r. jest wdowcem. Ma za to 
dwóch synów, którzy ota-
czają go swoją opieką na 
co dzień, a z jednym z nich 
mieszka na stałe. Jeszcze 
parę lat temu był bardzo ak-
tywnym seniorem – jeździł 
na rowerze i brał udział w 

Pani Helena jest wdową 
od 28 lat. Wiele lat prze-
pracowała w Nowosol-
skiej Fabryce Nici „Odra”. 
Urodziła i wychowała tro-
je dzieci. Niestety dwoje z 
nich już pochowała. – Nie 
ma nic gorszego jak mat-
ka chowa swoje dzieci. 

Naszym wspaniałym 
seniorom jeszcze raz ży-
czymy wszystkiego do-
brego, przede wszystkim 
zdrowia i radości z każ-
dego nowego dnia!

ZNÓW ODWIEDZALIŚMY NAJSTARSZYCH 
MIESZKAŃCÓW NASZEJ GMINY!

Jubileusz 90-tych urodzin Pani Władysławy Chru-
ściel z Nowego Żabna

91. rocznica urodzin Pana 
Wincentego Zielińskiego 
z Kiełcza

9 kwietnia Pan Bronisław Pielech z Kiełcza skończył 
94 lata.

15 kwietnia br. Pani Helena Sabina Kazimierska z 
Rudna obchodziła 92. rocznicę swoich urodzin

Wójt Gminy Nowa Sól Iza-
bela Bojko w ostatnim cza-
sie odwiedzała dostojnych 
solenizantów i jubilatów, 
którzy świętowali kolejną 
rocznicę swoich urodziny. 

dla dziecka traumatyczne 
przeżycia, których nie da 
się wymazać z pamięci. 
Pamiętam dzień, w któ-
rym samoloty zbombar-
dowały Warszawę, prze-
bywałam w tym czasie, 
jako 6-letnie dziecko na 
zbiorach pomidorów. 
Krzyczałam wtedy, że 
moja mama tam się pali! 
– wspomina Pani Włady-
sława.

Nasza Jubilatka nie 
miała łatwego życia, ale 
nigdy się nie poddaje i 
nawet teraz, gdy zaczy-
nają jej doskwierać różne 
choroby, stale powtarza 
„nie daję się!”. Pracowała 
na centrali telefonicznej, 
a w wieku 55 lat przeszła 
na emeryturę. Jest uzdol-
niona muzycznie, przez 
10 lat prowadziła zespół 
dla seniorów. Urodziła 3 
dzieci – dwie córki, któ-
re już niestety zmarły i 
syna. Ma 5 wnucząt i 6 
prawnucząt. Swoją jesień 
życia spędza pod opieką 

gminnych wydarzeniach. 
Niestety stan zdrowia nie 
pozwala Panu Bronisławo-
wi na tak swobodne poru-
szanie się jak kiedyś. Mimo 
tego, na co dzień cieszy się 
dobrym samopoczuciem i 
zalicza się do zaszczytnego 
grona najstarszych miesz-
kańców Kiełcza.

Zawsze jak o tym mówię, 
to uronię łezkę. Tak być 
nie powinno...- wyznaje 
Pani Helena, która pomi-
mo wielu przeciwności 
losu jest niezwykle po-
godną, uśmiechniętą i po-
zytywnie nastawioną do 
życia osobą. 

najbliższej rodziny.  - 
Pani Władysławo! Daw-
no się nie widziałyśmy 
i cieszę się niezmiernie, 
że mogę dziś u Pani go-
ścić, zwłaszcza przy tak 
pięknym jubileuszu! 
Czas upływa szybko, a 
Pani nic się nie zmienia, 
oby tak dalej – mówiła 

wójt, wręczając jubilatce 
pamiątkowy list gratula-
cyjny z najlepszymi ży-
czeniami od władz samo-
rządowych gminy Nowa 
Sól oraz symboliczny 
bukiet kwiatów. Do ży-
czeń przyłączył się sołtys 
Nowego Żabna, Przemy-
sław Ficner.

lata Kiełcz bardzo się 
zmienił. Dobrze pa-
miętam jak tu było kie-
dyś, a teraz jakie drogi 
i wszystko… – mówił 
nasz solenizant, dodając 
– mam nadzieję, że jesz-

cze będzie dane mi prze-
jechać się rowerem po 
nowej ścieżce rowerowej 
z Kiełcza do Nowej Soli. 
Nie mogę się doczekać.

(ciąg dalszy na stronie 39.)
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Wójt Izabela Bojko oraz 
sołtys Wojciech Sośnic-
ki odwiedzili najstarszą 
mieszkankę Lubieszowa – 
Panią Józefę Metelicę, któ-
ra 30 czerwca br. skończyła 
93 lata. Życzenia, kwiaty, 
list gratulacyjny i uściski od 
władz samorządowych wy-
wołały ogromny uśmiech 
na twarzy Naszej Drogiej 
Solenizantki! Pani Józefa 
pochodzi z Mokrowa – wsi 
w rejonie korelickim obwo-
du grodzieńskiego Biało-
rusi. Niestety dane jej było 
spędzić 5 lat na Syberii. Do 
Polski przyjechała w 1946 r. 
i od tamtej pory na stałe za-
mieszkała w Lubieszowie. 

20 lat przepracowała w Do-
zamecie. Urodziła 4 dzie-
ci, a od 31 lat jest wdową. 
Obecnie mieszka razem z 
córką i ma wiele powodów 
do radości, bo jej rodzina 
stale się powiększa – ma  8 
wnuków i 19 prawnuków! 
Czeka teraz na praprawnu-
ki. Mimo sędziwego wieku 
nie zamierza spoczywać 
na laurach, bo jak twierdzi 
– nie ma nic gorszego jak 
kości się zastygną! Często 
chodzi na spacery i chętnie 
bierze udział w gminnych 
wydarzeniach, była m.in. 
na Dniu Seniora w świetli-
cy wiejskiej i na ostatnim 
festynie na boisku. 

Pani Józefa Metelica z Lubieszowa skończyła 93 lata

(ciąg dalszy ze strony 38.)

Serdeczne gratulacje, 
prezenty, moc życzeń i 
uścisków oraz kwiaty 
przekazały solenizantce 
wójt Izabela Bojko, soł-
tys Alfreda Stroka i Pani 
Adela Czajkowska, która 
korzystając z okazji, po-
dziękowała Pani Anieli 
za długoletnią i wnikliwą 
obserwację bocianiego 
życia w Kiełczu. Obec-
na była także najbliższa 
rodzina Pani Anieli. Naj-
starsza mieszkanka naszej 
gminy urodziła się we wsi 
Lipowiec, a do czasów II 
wojny światowej mieszka-
ła w Drohobyczu (miasto 
na Ukrainie w obwodzie 
lwowskim). Stamtąd hi-
tlerowcy wywieźli ją do 
przymusowej pracy w 
Niemczech, gdzie spędziła 
3 lata swojego życia. Póź-
niej los skierował ją na te-
reny Koszalina, a od 1962 
r. jest mieszkanką Kiełcza. 
Własnymi siłami udało jej 
się wyremontować dom, 
w którym mieszka do 
dziś. Pracowała w GS-ie. 

Pani Aniela Śliwińska z Kiełcza ma 99 lat i jest najstarszą mieszkanką gminy
Urodziła 3 dzieci. Ma 10 
wnuków, 11 prawnuków i 
2 praprawnuków.  Od 25 
lat jest wdową i niestety 
pochowała też syna, z któ-
rym mieszkała. Nie szczę-
dzą jej choroby – przeszła 
w sumie 7 udarów. Pani 
Aniela, gdy pozwalało 

jej na to zdrowie, była 
społeczniczką i aktywną 
mieszkanką Kiełcza. 30 lat 
śpiewała w kościele i brała 
czynny udział w lokalnych 
przedsięwzięciach, czego 
dowodem są liczne zdjęcia 
sprzed lat. Mimo swojego 
wieku i wielu przeciwno-

ści losu, mówi  - Ja się ni-
gdy nie czuję na te lata, co 
mam! – i dodaje – Zawsze 
śpiewałam, a jak za młodu 
krowy pasłam, to Niemcy 
podchodzili i się przysłu-
chiwali. Nasza Solenizant-
ka może się też poszczy-
cić niezawodną pamięcią, 
gdyż do tej pory potrafi 

wyrecytować wiersz, któ-
ry przed laty napisała do 
matki. Pamięta również 
wiersze, których uczyła 
się w przeszłości, m.in. 
wiersz recytowany w wie-
ku 11 lat, gdy zmarł Józef 
Piłsudski. Jak wspomina, z 
historii jej życia mogłaby 
powstać gruba książka.
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